

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၁၇၈)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

အနုဝဇ္ဇကမ္မ မင်္ဂလာ

အပြစ်ကင်းသောအမှုကို

ပြုလုပ်ခြင်းသည် ကောင်းမြတ်သော

မင်္ဂလာမည်၏။

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလဆန်း ၈ ရက်

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ် ၂၇ ရက်၊ သောကြာနေ့။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် စတန်းဖို့ဒ်တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခ ဂျိမ်းစ်ဒီပီရွန် ခေါင်းဆောင်သည့် မဟာဘွဲ့ သင်တန်းသားများအား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု စတန်းဖို့ဒ်တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခ ဂျိမ်းစ်ဒီပီရွန် ခေါင်းဆောင်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မူဝါဒရေးရာဘာသာရပ် မဟာဘွဲ့သင်တန်း သား၊ သင်တန်းသူများအား ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ခုံ)

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ကိုကို၊ ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဦးမြင့်လှိုင်၊ ဦးဝင်းမြင့်၊ ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်စန်းရီ၊ ဒေါက်တာ ကိုကိုဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတက မြန်မာနိုင်ငံတွင် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် အစီအမံများ၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော် သင်ဆရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ပညာတော်သင်စေလွှတ်ရေး စီမံဆောင်ရွက်နေမှု၊ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးကဏ္ဍများ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် ပြည်သူများ၏ မျှော်လင့်ချက်များအပေါ် ဦးစားပေးဖြည့်ဆည်းခဲ့မှု၊ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက် မူဝါဒများချမှတ်ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး သင်တန်း သား၊ သင်တန်းသူများ၏ မေးမြန်းချက်များကို ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့သည်။

တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပါမောက္ခ ဂျိမ်းစ်ဒီပီရွန် ခေါင်းဆောင်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မူဝါဒရေးရာဘာသာရပ် မဟာဘွဲ့သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်သည်။ (သတင်းစဉ်)

တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုဆောင်းပါးနှင့် ကဗျာ

ပြည်သူကဗျား
ပြည်သူ့သားတွေ
ပြည်သူ့အတွက်
အားဖြစ်စေ

ဆောင်းပါး ➤ စာမျက်နှာ-၆

မြတ်သော
စွန့်လွှတ်ခြင်း

ကဗျာ ➤ စာမျက်နှာ-၅



(၆၉)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ စစ်ကြောင်းကြီးများ ချီတက်လာစဉ်။ (မြဝတီ)

တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုဇာတ်လမ်းများ ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးမြို့များ၌ အခမဲ့ပြသမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၂၇ ရက်တွင် ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးမြို့များ၌ တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုဇာတ်လမ်းများကို အများပြည်သူသို့ အခမဲ့ပြသမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ပြသမှုကို ရန်ကုန်မြို့ ရှေ့ဆောင်ရုပ်ရှင်ရုံ၌ မတ် ၂၇ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် “အဖေနှင့်သားများ” ဇာတ်လမ်း၊ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲတွင် “ကြယ်စင်မော်ကွန်း”

ဇာတ်လမ်း၊ ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် “အဖေတူသား” ဇာတ်လမ်း၊ ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် “ကြယ်စင်မော်ကွန်း” ဇာတ်လမ်း၊ ည ၉ နာရီခွဲတွင် “သားကောင်းမိခင်” ဇာတ်လမ်းများကိုလည်းကောင်း၊ မန္တလေးမြို့ မြို့ဂုဏ်ရောင် ရုပ်ရှင်ရုံ၌ မတ် ၂၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲ၊ ညနေ ၆ နာရီခွဲနှင့် ည ၉ နာရီခွဲတွင် “ကြယ်စင်မော်ကွန်း” ဇာတ်လမ်းကိုလည်းကောင်း အခမဲ့ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



နှစ် (၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုပါ၏။

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

တိုင်းပြည်အင်အား ပြည်သူ့တပ်မတော်

မြန်မာနိုင်ငံသည် ရှေးပဝေသဏီကပင် ကိုယ့်ထီး ကိုယ့်နန်း ကိုယ့်ကြွန်းဖြင့် ကမ္ဘာ့အလယ် ထည့်ထည့်ဝါဝါရပ်တည်နိုင်ခဲ့သည့် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်ပါသည်။

သို့သော်လည်း ၁၉ ရာစုတွင် နယ်ချဲ့တို့က မြန်မာနိုင်ငံအား ၁၈၂၄ ခုနှစ်၊ ၁၈၅၂ ခုနှစ်နှင့် ၁၈၈၅ ခုနှစ်တို့တွင် ကျူးကျော်စစ် သုံးကြိမ်ဆင့်ကျကာ ကိုလိုနီအဖြစ် သိမ်းပိုက်ချိန်မှစ၍ မြန်မာတစ်မျိုးသားလုံး သူ့ကျွန် ဘဝရောက်ခဲ့ရသည်။

- * နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ လေထုကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အင်အားတောင့်တင်းပြီး စွမ်းရည် ထက်မြတ်မြင့်မားသော ခေတ်မီတပ်မတော်တည်ဆောက်ရေး။
* နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံး ညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့လူထုနှင့်အတူ လက်တွဲညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ရေး။
* နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအပေါ် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ပြည်တွင်းပြည်ပ အန္တရာယ်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် များမှ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။
* ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသား စည်းလုံးညီညွတ်မှု မပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို အသက်ပေး၍ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး ဟူ၍ပင်ဖြစ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီးအတွင်း ဗိုတင်းနေ ထိုင်ကြကုန်သော သန်း ၅၀ ကျော်သော ပြည်သူများ၏တူညီသော အဓိကဆန္ဒနှစ်ရပ်သည်ကား တိုင်းပြည် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပင် ဖြစ်ပါသည်။

တပ်မတော်သည် တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုများနှင့် ဖွဲ့စည်း ထားသော ပြည်ထောင်စုတပ်မတော် ဖြစ်သည့်အလျောက် နိုင်ငံ တော်အကျိုးစီးပွား၊ ပြည်သူ့အကျိုးစီးပွားတို့ကို ကာကွယ် စောင့်ရှောက်ပေးနေသည့် အစဉ်အလာကောင်းများနှင့် ပြည့်စုံ သော တပ်မတော်ဖြစ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းသတင်း

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ် (၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ဦးတည်ချက်များ

- * နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ လေထုနှင့် လေထုကိုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အင်အားတောင့်တင်းပြီး စွမ်းရည်ထက်မြတ်မြင့်မားသော ခေတ်မီတပ်မတော် တည်ဆောက်ရေး။
* နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့လူထု နှင့်အတူ လက်တွဲညီညီပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး။
* နိုင်ငံတော်နှင့်နိုင်ငံသားများအပေါ် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ပြည်တွင်း ပြည်ပအန္တရာယ်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။
* ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို အသက်ပေး ၍ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ လုံခြုံရေးသုံးမော်တော်ဆိုင်ကယ်အစီး ၃၀ ပေးအပ်လှူဒါန်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၆
ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ လုံခြုံ ရေးသုံးမော်တော်ဆိုင်ကယ် အစီး ၃၀ ပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကို မတ် ၂၆ ရက် နံနက် ၇ နာရီခွဲက ယင်းမန္တလေးမြို့နယ် ဘောဝသီရိကားဝင်းအနီးရှိ AUNG KANBO TRADING Co.,Ltd. ရုံးခန်းမတွင် ကျင်းပသည်။



ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး၊ မြန်မာ ရေးရဲတပ်ဖွဲ့၊ တပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူးကြီး နိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ ဌာနချုပ်မှ ရဲထောက် ဇော်ဝင်းအောင်နှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ချုပ် ရဲမှူးချုပ် သန်းတင်အောင်၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အောက်ရှိ ဌာနမှူးများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူး



ပြည်သူ့အကျိုး ဖော်ဆောင်ဖို့ အခွန်မှန်စွာ ပေးဆောင်ဖို့

သင်္ကြန်အတွင်း ကျိုးရေ သုံးစွဲခွင့်လျှောက်ထားနိုင်

မန္တလေးမြို့တော် မဟာသင်္ကြန်ပဲ့ တော်ကာလအတွင်း ကျိုးဘေးပတ် လည်မြို့တွင်း၊ ကျိုးရေကန်များနှင့် ၅၇ လမ်း၊ ၆၆ လမ်းကြား၊ ကျိုးရေသွင်း မြောင်း တစ်လျှောက်နှင့် ရပ်ကွက် အတွင်းရှိ သုံးရေကန်များမှရေစုတ်စက် ဖြင့် ကျိုးရေသုံးစွဲ၍ ရေပတ်စကားခြင်း များအတွက် ရေစုတ်စက်တစ်လုံးလျှင် ငွေကျပ်တစ်သိန်းပေးသွင်း၍ ကျိုးရေ သုံးစွဲခွင့်ကို မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ ရေနှင့်သန့်ရှင်း မှုဌာနသို့ ဧပြီ ၁ ရက်မှ ၁၀ ရက် အတွင်း လျှောက်ထားရမည်ဖြစ်သည်။

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၂၆-၃-၂၀၁၅

Table with 3 columns: Commodity Name, Unit, and Price. Includes items like Gold (ရွှေ), Silver (ငွေ), Diesel (စက်သုံးဆီ), and various foodstuffs.

Table with 3 columns: Commodity Name, Unit, and Price. Includes items like Rice (ပေါဆန်း), Beans (မြေပဲဆီ), and various oils and goods.

ပြည်ထွင်းသတင်း

ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈ ခုနှစ်)ဇယား(၁) နှင့် ဇယား(၂) လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မတီ အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ဇယား(၁)နှင့် ဇယား(၂)လေ့လာသုံးသပ်ရေး ကော်မတီ အစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက် ၁၂ နာရီခွဲတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးသို့ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈ ခုနှစ်) ဇယား(၁)နှင့် ဇယား(၂) လေ့လာသုံးသပ်ရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်း၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဦးလှထွန်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ဇယား(၁) နှင့် ဇယား(၂) ပြည်ထောင်စု၏လုပ်ပိုင်ခွင့်များထဲမှ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များသို့ ခွဲဝေပေးသင့်သည်

များကို ခွဲဝေရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့မှသာ တိကျသောလုပ်ပိုင်ခွင့်များ ယခုထက် ပိုမိုရှိလာမည်ဖြစ်ပြီး လုပ်ငန်းများလည်း ပိုမိုလုပ်ဆောင်လာနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုလက်ရှိအခြေအနေများအရ Resource Sharing သည် အရေးကြီးသောအချက်အဖြစ် အကောင်အထည်ဖော်ရန် ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်သိန်းက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ဇယား(၁)နှင့် ဇယား(၂) ပြင်ဆင်နိုင်ရေးကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင်လည်း အဆိုပါ ကိစ္စများနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး အဆိုများ တင်သွင်းခဲ့ပါကြောင်း၊ ဇယား(၁)နှင့် ဇယား(၂)တွင် ပြည်ထောင်စုမှ ဥပဒေပြုရမည့်ကိစ္စများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များမှ ဥပဒေပြုရမည့်ကိစ္စရပ်များရှိကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ၌ တည်ဆဲဥပဒေများကို ပြင်ဆင်ပြီး

လုပ်ပိုင်ခွင့်များကိုခွဲဝေပေးရန် တင်ပြလာပါကြောင်း၊ ခေတ်ကာလနှင့် မလျော်ညီသည့်အတွက် အသစ်ပြင်ဆင်ရေးဆွဲရမည့် ဥပဒေများလည်း ရှိပါကြောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များမှ ပြင်ဆင်လိုသည့်များကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများသို့ ပေးပို့လာသည့်အပေါ် ပြည်ထောင်စု ရှေ့နေချုပ်ရုံးသို့ ပေးပို့ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ရုံးမှတစ်ဆင့် လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ဇယား(၁)နှင့် ဇယား(၂)တို့ကို အမြန်ဆုံးပြင်ဆင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတက လမ်းညွှန်ထားပြီး ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းက ယခုအစည်းအဝေးတွင် ဇယား(၁) နှင့် ဇယား(၂) ပြင်ဆင်ရေးအပိုင်း အတွက် ရလဒ်ကောင်းရရှိနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဇယား(၁)နှင့်ဇယား(၂)၌ ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းတွင် အမိန့်ကြော်ငြာစာ



ထွက်ရှိရမည့် အပိုင်း၊ ထွက်ရှိပြီး ဥပဒေများကို နည်းဥပဒေ ထုတ်ပြန်ပေးရန်၊ ပြင်ဆင်ရမည့်ဥပဒေများကို လွှတ်တော်သို့တင်သွင်းရန်နှင့် အသစ်လိုအပ်သည့်ဥပဒေများကို ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းပေးရန်တို့ ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ကော်မတီအတွင်း ရေးမှူး ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်ကျော်

ဝင်းက ဇယား(၁)နှင့် ဇယား(၂) ပြင်ဆင်ရေးအတွက် ဝန်ကြီးဌာနများမှ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးများ၊ ဥပဒေချုပ်များမှလည်း Video Conferencing များဖြင့် မေးမြန်းဖြေကြားခဲ့သည်။ ထိုသို့ ဆွေးနွေးချက်များအပေါ် ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများက ပြန်လည်ဆွေးနွေးကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

ခွဲပြီး တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များမှ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးများ၊ ဥပဒေချုပ်များမှလည်း Video Conferencing များဖြင့် မေးမြန်းဖြေကြားခဲ့သည်။ ထိုသို့ ဆွေးနွေးချက်များအပေါ် ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများက ပြန်လည်ဆွေးနွေးကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

(၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးကျင်းပ



ငွေဆောင် မတ် ၂၆ (၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်၍ အာဆီယံပညာရေးအထောက်အကူပြု သင်ကြားရေးစင်တာ ASEAN Virtual Learning Resources Centre (AVLRC) ပဏာမဖွင့်လှစ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငွေဆောင်ကမ်းခြေရှိ Ngwe Saung Yacht Club and Resort ၌ ယနေ့နံနက်ပိုင်း

တွင် ကျင်းပသည်။ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွန်း၊ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ၊ ကိုယ်စားလှယ်တော်ကြီးများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်ကြီးများ တက်ရောက်ကြသည်။ AVLRC ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အစည်းအဝေးသဘာပတိ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ညွှန်ကြား

ရေးမှူးချုပ် ဦးတင်ဆွေက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ တက်ရောက်လာကြသည့် ပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများရှေ့မှောက်တွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွန်း၊ အစည်းအဝေး သဘာပတိ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင်ဆွေ၊ ဒုတိယသဘာပတိ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံမှ Mr. Jess Anthony Q Yu ၊ လက်ရှိ

ASEAN ဥက္ကဋ္ဌ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် မလေးရှားနိုင်ငံမှ Ms. Joane Koo Yoke Ann တို့က Plasma Globe ဖန်လုံးကိုနှိပ်ပြီး AVLRC website ကို လွှင့်တင်ကြသည်။ AVLRC "ASEAN Virtual Learning Resources Centre" Website သည် အာဆီယံနိုင်ငံများ၏ သမိုင်း၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ ခရီးသွားဒေသများနှင့်ပတ်သက်သည့် ဗဟုသုတများကို ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပြီး ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများအနေဖြင့်

အာဆီယံနှင့်ပတ်သက်သည့်အချက်အလက်၊ ခရီးသွားလေ့လာရေးနှင့် ပတ်သက်သောအချက်အလက်များကို ရယူနိုင်သည့်အပြင် အာဆီယံနိုင်ငံများ၌ တက်ရောက်နိုင်သည့် ပညာသင်ဆုများကိုလည်း လေ့လာသိရှိနိုင်သည့် ဗဟိုဌာနဖြစ်သည်။ ၎င်းအပြင် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းနှင့် ပတ်သက်သည့်သတင်းများ၊ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ တက္ကသိုလ်ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများအတွက် သုတေသန ပြုနိုင်သည့် အချက်အလက်များ၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ၊ အာဆီယံဒေသ

တွင်းဆိုင်ရာ၊ ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာများကို လေ့လာရယူနိုင်သော Website centre တစ်ခုဖြစ်သည်။ ဆက်လက်၍ ယနေ့နေ့လယ်ပိုင်းနှင့် ညနေပိုင်းတို့တွင် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည့် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကိုယ်စားလှယ်များသည် ငွေဆောင်ဒေသတစ်ဝိုက်နှင့် ပင်လယ်ရှုခင်းအလှများကို လေ့လာကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။ (၁၄)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



မြေနီကုန်းခုံးကျော်တံတားပေါ်မှ ယာဉ်များ ဖြတ်သန်းသွားလာခွင့်ပြုတော့မည်

ရန်ကုန် မတ် ၂၆ မတ် ၂၇ ရက် ယနေ့တွင် ကျရောက်သည့် နှစ်(၇၀)ပြည့် တစ်မတော်နေ့တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း စတုတ္ထမြောက် ခုံးကျော်တံတား တစ်စင်းအဖြစ် တည်ဆောက်နေသည့် မြေနီကုန်းခုံးကျော်တံတားကြီးပေါ်မှ ယာဉ်များစမ်းသပ်မောင်းနှင်ခွင့်ကို နံနက် ၆ နာရီ မှ စတင်ခွင့်ပြုပေးသွား

မည်ဖြစ်ကြောင်း တံတားတည်ဆောက်ရေးစီမံကိန်းဒါရိုက်တာ ဦးသက်လင်းက မြန်မာ့အလင်းသတင်းအဖွဲ့၏ ဆက်သွယ်မေးမြန်းမှုကို ဖြေကြားပေးခဲ့သည်။ မြေနီကုန်း ခုံးကျော်တံတားကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ် ၆ ရက် နံနက်တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပန္နက်တော်တင်ပေးခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

မြေနီကုန်း ခုံးကျော်တံတားကြီးအား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် Capital Development Ltd. မှ တာဝန်ယူ တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ တည်ဆောက်မှုကာလကို ၂၀၁၅ မတ်လနောက်ဆုံးရက်များတွင် ပြီးစီးမည်ဟု ပန္နက်တင်ပွဲ၌ စီမံကိန်းဒါရိုက်တာ ဦးသက်လင်းက ဆိုသည်။ ယခုအခါ တံတားတည်ဆောက်

ရေးမှာ ရာနှုန်းပြည့် ပြီးစီးသွားပြီကို တွေ့ရှိရသည်။ တံတားတည်ဆောက်စဉ်ကာလ၌ ခရီးသွားပြည်သူများ တံတားတည်ဆောက်မှုကြောင့် သွားလာမှုအခက်အခဲမဖြစ်စေရန် သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး တံတား၏ ဘေးနှစ်ဖက်ဝဲယာမှ သွားလာနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ တံတားကြီးတည်ဆောက်မှု အချော

သပ်ခါနီး ကွန်ကရစ်လမ်းခင်းနိုင်ရန်အတွက် စက်ယန္တရားကြီးများဖြင့် နေ့ည အထိုင်ချပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် သာလျှင် မတ် ၁၆ ရက်မှ လကုန်အထိ ယာဉ်များ ဖြတ်သန်းသွားလာခွင့်ကို ခေတ္တပိတ်ထားမည်ဟု ကြေညာခဲ့သော်လည်း ထိုရက်များမတိုင်မီ မတ် ၂၇ ရက်မှအစပြုကာ တံတားကြီးပေါ်မှ ယာဉ်များ စမ်းသပ်သွားလာခွင့်ကို ပြုတော့မည်ဖြစ်သည်ဟု သိရသည်။

မြေနီကုန်း ခုံးကျော်တံတားကြီး တည်ဆောက်ပေးနိုင်မှုကြောင့် အဓိကမြေနီကုန်း တောင်နှင့်မြောက်အရှေ့နှင့်အနောက် ဥပဒေဟို ဖြတ်သန်းနေသော ယာဉ်ကြောများ ပိတ်ဆို့မှု အနည်းနှင့်အများဆိုသလို ဖြေလျှော့သွားတော့မည်ဖြစ်သကဲ့သို့ ယာဉ်များပေါ်မှ မီးပွိုင့်နှစ်ခု အလွတ်ကို ကြာမြင့်စွာ စောင့်စားနေရသည့် ခရီးသွားပြည်သူများ အချိန်ကုန်သက်သာသွားတော့မည် ဖြစ်သည်။ တင်ဝင်းလေး(ကြည့်မြင်တိုင်)

နိုင်ငံတကာသတင်း

ယီမင်ရှိ ဟူသီသူပုန်များကို ဆော်ဒီအာရေဗျဝင်တိုက်



ဆာနား မတ် ၂၆

ယီမင်နိုင်ငံတွင် ဟူသီသူပုန်များအား လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုအပါအဝင် ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက စစ်ရေးအရ ဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်ဆိုင်ရာ ဆော်ဒီအာရေဗျ

သံအမတ်ကြီးက ပြောကြားလိုက်သည်။ ဆော်ဒီအာရေဗျ နိုင်ငံက သမ္မတ အက်ဒရာဘူရှ်မန်ဆာဟာဒီ အစိုးရကို ကာကွယ်ပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သံအမတ်အဒိလ် ဘယ်လ်ဂျီယာက ပြောကြား

လိုက်သည်။ လွန်ခဲ့သည့်လများက အီရန် ကျောထောက်နောက်ခံ အဆိုပါ သူပုန်များကြီးထွားခဲ့ရာ မြို့တော် ဆာနားမှ မစ္စတာဟာဒီသည် ထွက်ပြေးခဲ့ရသည်။ မြို့တော်ဆာနား ၌ တိုက်ပွဲများပြင်းထန်စွာဖြစ်ပွား

တာလီဘန်အကျဉ်းသားဟောင်း အမေရိကန်တပ်ကြပ်ကြီး တရားစွဲခံရ

နယူးယောက် မတ် ၂၆

အာဖဂန်နစ္စတန်၌ တာလီဘန် အကျဉ်းသားဟောင်းတစ်ဦး ဖြစ်ခဲ့သူ အမေရိကန်တပ်မတော်မှ တပ်ကြပ်ကြီး Bowe Bergdahl သည် တပ်မှထွက်ပြေးမှု၊ ရန်သူရှေ့မှောက်၌ သိက္ခာကျစေမှုတို့ အတွက် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် တရားစွဲဆိုခံခဲ့ရပြီး ပြစ်မှုထင်ရှားကြောင်း တရားရုံးမှစီရင်ချက်ချခဲ့လျှင် ထောင်ဒဏ်တစ်သက်ကျခံရမည်ဖြစ် ကြောင်း တပ်မတော်က ပြောခဲ့သည်။

Bergdahl ကို စစ်ခုံရုံးတွင် တရားစွဲရန်အတွက် လုံလောက်သော သက်သေအထောက်အထားရှိ မရှိ ဆုံးဖြတ်နိုင်ရေးအတွက် ဧပြီ ၂၂ ရက်တွင် ကြားနာစစ်ဆေးမှုများပြုလုပ်သွားရန် တပ်မတော်က စီစဉ်ခဲ့ ကြောင်း ၎င်း၏ ရှေ့နေက ပြောသည်။

ဝှမ်တာနာမိုအကျဉ်းစခန်းမှ တာလီဘန်ငါးဦးကို အသက် ၂၈ နှစ်အရွယ်ရှိ Bergdahl နှင့် လွန်ခဲ့သောနေရာသီ၌ လဲလှယ်ခဲ့သည်။ ၎င်းသည် တာလီဘန်အကျဉ်းစခန်းမှ လွတ်မြောက်လာသူတစ်ဦးဖြစ်သည်။

သူသည် ၂၀၀၉ ခုနှစ် ဇွန် ၃၀ ရက်တွင် အာဖဂန်နိုင်ငံ အရှေ့ပိုင်းတွင် ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့ပြီးနောက် အဖမ်းခံခဲ့ရသည်။ နံနက်ပိုင်းတွင် ၎င်း၏တာဝန်ပြီးဆုံးပြီးနောက် သေနတ်နှင့်ကျည်ကာဝတ်စုံတို့ကို ထားရစ်ခဲ့ကာ ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (ရိုက်တာ)

(ဘီဘီစီ)

ဆော်ဒီနှင့် မဟာမိတ်များ၏ လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုပြီးနောက် ယီမင်တွင် ရေနံဈေးနှုန်းများ မြင့်တက်လာ

ဆာနား မတ် ၂၆

ဆော်ဒီအာရေဗျနှင့် ၎င်း၏ ပင်လယ်ကွေ့မဟာမိတ်နိုင်ငံများက ယီမင်တွင် စစ်ဆင်မှုတစ်ရပ်ပြုလုပ်ခဲ့ပြီးနောက် ရေနံစိမ်းဈေးနှုန်းသည် ကြာသပတေးနေ့ တွင် ခြောက်ရာခိုင်နှုန်းနီးပါး မြင့်တက်လာခဲ့သည်။ သို့ရာတွင် ရေနံတင်ပို့သူများ က ရေနံတင်ပို့မှုအပေါ် လတ်တလောထိခိုက်နိုင်ဖွယ်အခြေအနေမရှိသေး ဟု ယူဆကြခြင်းကြောင့် ရေနံဈေးနှုန်းသည် နောက်ပိုင်းတွင် ဒေါ်လာ ၆၀ နီးနီး ဈေးလျော့ကျလာခဲ့သည်။

ယီမင်မြို့တော် ဆာနားမှ သမ္မတကို မောင်းထုတ်နေသော ဟူသီသူပုန် များကို ဆန့်ကျင်သည့် တိုက်ခိုက်မှုများသည် အရှေ့အလယ်ပိုင်း ရေနံ တင်ပို့မှု၏ လုံခြုံရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး မငြိမ်မသက်မှုဖြစ်စေသည်။

ဆော်ဒီ၏တိုက်ခိုက်မှုသည် ရေနံကြွယ်ဝသော အရှေ့အလယ်ပိုင်းသို့ ကူးစက်လာမည်ကို ရေနံကုန်သည်များနှင့် ရေနံတင်ပို့သူများက စိုးရိမ်နေကြ ပြီး ရေနံဈေးနှုန်းများလည်း မြင့်တက်ခဲ့သည်။

ယီမင်တွင် တိုက်ပွဲအရှိန် ဆက်လက်မြင့်တက်လာနိုင်သည့် အလား အလာများမြင့်မားနေရာ အကြောင်းအရင်းမှာ ဟူသီသူပုန်များက အီရန်၏ ထောက်ပံ့မှုအချို့ကို လက်ခံရရှိခဲ့သောကြောင့်ဖြစ်သည်။

ဆော်ဒီအနေဖြင့် စစ်ရေးဆိုင်ရာ အရေးယူမှုများပြုလုပ်ရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ဟူသီသူပုန်များက အီရန်ထံမှ အထောက် အပံ့များရယူခြင်းကြောင့်ဖြစ်သည်ဟု တရုတ်နိုင်ငံ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေ့လာရေးအင်စတီကျုမှ အရှေ့အလယ်ပိုင်းရေးရာဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး လီကိုဖူက ပြောသည်။

ဤတိုက်ခိုက်မှုသည် စစ်ပွဲအသွင်ဆောင်ပြီး ဒေသတွင်း မငြိမ်သက်မှု ကို ဖြစ်စေနိုင်ကြောင်း၊ တရုတ်အစိုးရက ဤကိစ္စရပ်ကို အထူးစိုးရိမ်ပူပန်နေ ကြောင်း လီကိုဖူက ပြောခဲ့သည်။

(ရိုက်တာ)

တီကရစ်ရှိ အိုင်အက်စ်တို့ကို အမေရိကန်လေကြောင်းမှ စတင်တိုက်ခိုက်



တီကရစ် မတ် ၂၆

အီရတ်နိုင်ငံ တီကရစ်မြို့ရှိ အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများအား အမေရိကန်တို့က လေကြောင်းမှ

စတင်တိုက်ခိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်စစ်တပ်က အတည်ပြုပြော ကြားသည်။ အဆိုပါမြို့ကို အီရန်ကျောထောက်

နောက်ခံမှုဖြင့် ထိုးစစ်ဆင်တိုက်ခိုက် ခဲ့ပြီး အီရတ်ဝန်ကြီးချုပ်က အကူ အညီတောင်းခံခဲ့သဖြင့် အမေရိကန် တို့က စတင်တိုက်ခိုက်လိုက်ခြင်းဖြစ် သည်။ “ဒီတိုက်ခိုက်မှုတွေဟာ အိုင် အက်စ်တွေနဲ့ ခံတပ်စခန်းတွေကို ဖျက်ဆီးပစ်မှာ ဖြစ်ပါတယ်”ဟု အမေ ရိကန် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဂျိမ်းစ် တယ်ရီက ပြောသည်။ သို့သော်လည်း တီကရစ်မြေပြင် စစ်ဆင်ရေးတွင် ဝါရှင်တန်က ပါဝင်ခြင်းမရှိသေးဟု ဆိုသည်။ “ဒီလေကြောင်း တိုက်ခိုက်မှု တွေကြောင့် အိုင်အက်စ်တွေရဲ့ အခြေခံအဆောက်အအုံတွေ ပြိုကျ သွားနိုင်ပါတယ်”ဟု ဗိုလ်ချုပ်ကြီး တယ်ရီက ပြောသည်။ အီရတ်တို့၏ မြေပြင်ထိုးစစ်ကို ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် ပြန်လည်စတင်ခဲ့ရာ အိုင်အက်စ်တို့၏ စခန်းများကို ပစ်မှတ်ထား၍ တိုက်ခိုက်ဖွယ်ရှိသည် ဟု အမေရိကန်စစ်တပ်က ကြေညာ ချက်တွင် ဖော်ပြသည်။ (ဘီဘီစီ)

ဘိုကိုဟာရမ်တို့ ထွက်ပြေးစဉ် ကလေးများကိုပါ ခေါ်ဆောင်သွားခဲ့

ဒါမာဆက်(နိုင်ဂျီးရီးယား) မတ် ၂၆

နိုင်ဂျီးရီးယားမြို့တစ်မြို့ကို စစ်သွေးကြွများလက်မှ ပြန်လည်သိမ်းယူစဉ် အသက် ၁၁ နှစ်အောက် ကလေး ၅၀၀ ခန့် ပျောက်ဆုံးနေကြောင်း ဒါမာဆက်မြို့ခံတစ်ဦးက ဘီဘီစီသို့ ပြောသည်။ ဘိုကိုဟာရမ်တိုက်ခိုက်ရေး သမားများ ထွက်ပြေးစဉ် ကလေးများကိုပါ ခေါ်ဆောင်သွားခဲ့ကြောင်း နိုင်ဂျီးရီးယားအရှေ့မြောက်ပိုင်းရှိ မြို့ခံ ကုန်သည်တစ်ဦးက ရိုက်တာသို့ ပြောခဲ့သည်။

နိုင်ဂျီးရီးယားနှင့် ချန်ဒို တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မတ်လအစောပိုင်းတွင် ဒါမာဆက်မြို့ကို သိမ်းပိုက်ခဲ့သည်။ စစ်သွေးကြွများက ကာလအတန်ကြာ အဆိုပါမြို့ကို ထိန်းချုပ်ထားခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း နိုင်ဂျီးရီးယားကို ကူညီပေးခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)

ချိုလီကန္တာရဒေသ၌ ရုတ်တရက်ရေကြီးမှုကြောင့် နှစ်ဦးသေဆုံး

ကိုရီရာပို မတ် ၂၆

ကမ္ဘာ့အခြောက်သွေဆုံးဒေသဖြစ်သည့် ချိုလီနိုင်ငံ အတာကမာကန္တာရဒေသ၌ ရုတ်တရက်ရေလွှမ်းမှုကြောင့် နှစ်ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး ၂၄ ဦး ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိသည်ဟု အာဏာပိုင်များက ပြောသည်။

အနီး၌ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ချိုလီဝှမ်းများနှင့်မြို့များသို့ ရေများဝင်ရောက်ခဲ့သဖြင့် လူထောင်ပေါင်း များစွာတို့မှာ သောက်သုံးရေနှင့်လျှပ်စစ်ဓာတ်ပြတ်တောက်မှုကို ကြုံနေရသည်။ ကိုရီရာပိုမြို့တော်၌ မြစ်ရေသည် ကမ်းပါးကိုကျော်လွန်လျက် လှံတက်သွားခဲ့သည်။

မြေပြိုမည်အန္တရာယ်ကိုစိုးရိမ်ရသည့်အတွက် ရဟတ်ယာဉ်များဖြင့် ကယ်ဆယ်ရေးစတင်လုပ်ဆောင်လျက်ရှိ ပြီး မိုးဆက်လက်ကြီးနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ရသည်။ ရေလွှမ်းမိုးစဉ် လူတစ်ဦးမှာ လမ်းမပေါ်၌ ဓာတ်လိုက်သေဆုံးခဲ့ပြီး တစ်ဦးမှာမြေပြို၍ သေဆုံးခဲ့သည်။ ချိုလီသမ္မတ မီချယ်လ်ဘာချိုလက်က တွေ့ဆုံရန်ရှိသည်များကို ဖျက်သိမ်းပြီး ကိုရီရာပိုသို့ သွားရောက်မည်ဟုဆိုသည်။

အင်္ဂါနေ့ကစတင်ခဲ့သည့် ရေကြီးမှုကြောင့် လမ်းများပိတ်ဆို့မှု၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုနှင့် ဆက်သွယ် ရေးပြတ်တောက်မှုများဖြစ်ခဲ့သည်။ လူ ၃၈၀၀၀ တို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားမရရှိသည့်အပြင် ၄၈၅၀၀ မှာ သောက် သုံးရေမရရှိဟု အာဏာပိုင်များကပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)



(နံ ၇၀ ပြည့်တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုကဗျာ)

လောက်ကိုင်ဒေသ တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများအတွက် အလှူငွေများပေးအပ်လှူဒါန်း

မန္တလေး မတ် ၂၆

လောက်ကိုင်ဒေသ တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများအတွက် မတ် ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူးရုံး၌ ကျင်းပရာ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာန ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ် ငါးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြတ်ထွဋ် ဦးဆောင်သော ငါးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်က အလှူငွေကျပ် ငါးသိန်းပေးအပ်လှူဒါန်းရာ တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူး ဦးသန်းထွဋ်ဆွေက လက်ခံရယူပြီး ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ပြန်လည်ပေးအပ်သည်။

လောက်ကိုင်ဒေသမှ တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများအတွက် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ အလှူငွေများက ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ရက်မှ မတ် ၂၄ ရက်အထိ လာရောက်လှူဒါန်းငွေ စုစုပေါင်းမှာ ကျပ် ၉၄ ဒသမ ၉၈ သိန်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် အဆိုပါအလှူငွေများအား ရှမ်းပြည်နယ် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအုပ်ချုပ်မှုအထောက်အကူပြုကော်မတီမှတစ်ဆင့် တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများထံသို့ အမြန်ဆုံးရောက်ရှိအောင်ထောက်ပံ့သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



နံ(၇၀)မြောက် တပ်မတော်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် သောင်လေးပင်မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့က ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးခဲ့သည့် ဦးမြတ်ထွဋ်အောင်လမ်း ကတ္တရာလမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါလမ်းထိပ်မှစပြီးကျင်းပရာ ကတ္တရာလမ်းသစ်ကို တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစောလင်းအောင်၊ ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်သီဟ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှကြည်နှင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ အမှုဆောင်အရာရှိ ဦးအိမ်လှသောင်းတို့က ဖဲကြီးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြစဉ်။

(အဆိုပါ ဦးမြတ်ထွဋ်အောင်လမ်း ကတ္တရာလမ်းသစ်မှာ အရှည် ၉၇၇ပေ၊ အကျယ် ၁၀ ပေရှိပြီး သောင်လေးပင်မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေကျပ် ၁၉၇၇၂၄၀၀ ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။) အိမ်ကြီး (သောင်လေးပင်)

မြတ်သောစွန့်လွှတ်ခြင်း

- ❖ အသက်အိုးအိမ်၊ ကိုယ့်စည်းစိမ်ပင် ငဲ့ချိန်မဖြူ၊ အရေးကြီးလျှင် ရွံ့တုန်မကြောက်၊ ရင်တွင်းဖောက်၍ အမြောက်ခွင်းခွင်း၊ ဖုံးသွင်းသွင်းတည့် သေခြင်းကြုံမည်၊ ကြိုသိသည်လည်း ဇာနည်စိတ်ဓာတ်၊ အမွန်မြတ်ထက် မြင့်မြတ်အရာ၊ မရှိပါပြီ။
- ❖ မြန်မာရွှေပြည်၊ ရွှေဌာနီဟု အတည်ခိုင်ခံ့၊ ကမ္ဘာဟန်သည့် နိုင်ငံအာဏာ၊ အချုပ်ခြာကို ထိလာစော်ကား၊ ကျူးသည်ကြားလျှင် သည်းဖျားနာကြောင်း၊ သွေးနီမောင်းသော သားကောင်းတို့စိတ်၊ ရင်ပြည့်သိပ်နှင့် ဦးထိပ်မြတ်လေး၊ လွတ်လပ်ရေးကို သွေးတိုးစမ်းသို့၊ ဖျက်ဆီးဖို့ဟု တချို့မှိုင်းမြူ၊ ထိုထိုသူတို့ ဆူပူထကြွ၊ စော်ကားကြလျှင် မြန်မာ့တပ်မတော်၊ သားမတော်တွေ သေသော်ငရဲ၊ မလားဘဲမို့ ရဲဝံ့စွန့်စား၊ ပြည်သူ့သားဟု ဆံဖျားသက်ကြွ၊ စွန့်လွှတ်လေခဲ့...။
- ❖ ကိုယ့်မြေကိုယ့်ဌာနီ၊ ကိုယ့်နိုင်ငံတွက် အပ်နှံအန္ဓာ၊ ပြုခဲ့ပါသော သစ္စာလေးချက်၊ ဦးထိပ်ရွက်၍ သက်ကြွေမမှု၊ စွန့်လွှတ်မှုကို ယခုမြင်တွေ့၊ မျက်ရည်ဝေကာ

ကြွေကြွေပျက်သုဉ်း၊ ခန္ဓာရှုံးလည်း နှလုံးမွန်မြတ်၊ ဤစိတ်ဓာတ်နှင့် တပ်မတော်သား၊ ပြည်သူ့ကြားမှ ပေါက်ဖွား၍လာ၊ အစဉ်လာကို ပမာထိန်လင်း၊ ရှင်နေမင်းသို့ ထင်းထင်းမြင်စေ၊ ပြနိုင်ပေ၏...။

❖ ကိုယ့်မြေအန္တရာယ်၊ ဘယ်သူကာကွယ်မလဲ... ကိုယ့်နယ်အချုပ်အခြာ၊ ဘယ်သူကာကွယ်မလဲ... ကိုယ့်တာကိုယ်စည်း၊ ဘယ်သူဆီးမလဲ... စစ်ဦးစီးလား၊ ဘယ်သူသွေးနှင့် ငြိမ်းပေးပါစေ၊ အရေးကျက မြန်မာ့မြတ်မော်၊ တပ်မတော်တည့် ပျော်ပျော်ကြီးပင်၊ တိုက်ပွဲဝင်ခဲ့ မြေပြင်တောင်ကုန်း၊ ပိုင်ပိုင်မှုံး၍ နှလုံးသည်းပွတ်၊ သွေးရည်ဆွတ်၍ စွန့်လွှတ်စွန့်စား၊ ဇာနည်ဘွားတွေ တရားသောစစ်၊ မြတ်သောစစ်ဖြင့် ချစ်သောမြေမို့၊ ကာကွယ်ဖို့လျှင် ချို့ချို့ခဲကာ၊ ပင်ပန်းပါစေ ရဲစွာဝံ့ဝံ့၊ သက်မတွန့်ဘဲ ယိုရွံ့မကြောက်၊ ဒူးမထောက်ဘဲ နောက်မဆုတ်တမ်း၊ စစ်မှုထမ်းရင်း သွေးလမ်းဖောက်ရှု၊ စွန့်လွှတ်မှုကို... ဂုဏ်ပြု ဦးညွတ်ပါသတည်း...။ ။

မောင်ဟေမာ

အထက်ပိုင်းဒေသများ မိုးဆက်လက်ထစ်ချုန်းရွာနိုင်

နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချုန်းရွာနိုင်သည်။ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေမှာ ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းနေသည်။ နောက်နံရံရက်အတွက်ခန့်မှန်းချက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံအထက်ပိုင်းဒေသများတွင် နေရာကွက်ကျား မိုးဆက်လက်ထစ်ချုန်းရွာနိုင်သည်။

စာပေမြင့်မှ လူမျိုးတင့်မည်

FIND OUT EVERYTHING YOU WANT TO KNOW ABOUT THE PREMIER INDIAN INSTITUTIONS

Study in INDIA

INDIA EDUCATION FAIR 2015

WORLD CLASS EDUCATION AT AFFORDABLE COST

ကမ္ဘာ့အဆင့်မီပညာရေးကိုသင့်တင့်မျှတသောကုန်ကျစရိတ်

SPECIAL SCHOLARSHIP FOR MYANMAR STUDENTS

မြန်မာလူငယ်များ/လူငယ်များအတွက် အထူးပညာသင်ဆုများရရှိမည့်အဖွဲ့အစည်း

Asia Plaza Hotel

Yangon, Myanmar

28th & 29th March, 2015

Sat & Sun 10 a.m. to 5 p.m.

ENTRY FREE

စစ်တွေစက်မှုရုပ်ကွက်တွင် မြေပိုင်ဆိုင်သူများဆက်သွယ်ရန် အကြောင်းကြားခြင်း

ရခိုင်ပြည်နယ်၊ စစ်တွေမြို့၊ စစ်တွေစက်မှုရုပ်ကွက် (ဆတ်ရိုးကျ)ရှိ မြေကွက်ရရှိထားသော လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းမရှိသောသူများအား ၃၁-၁-၂၀၁၅ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး မိမိပိုင်ဆိုင်သော အထောက်အထားနှင့်အတူ စစ်တွေစက်မှုရုပ်ကွက်တည်ထောင်ရေးကော်မတီ၊ ရခိုင်ပြည်နယ် စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနမှူးသို့ ဆက်သွယ်သတင်းပို့ရန် အကြောင်းကြားခဲ့ရာ မြေကွက် ၂၅၄ကွက်၏ ပိုင်ရှင် ၁၀၅ဦးသာ လာရောက်သတင်းပို့ပြီး ယနေ့အထိ သတင်းပို့ရန် ကျန်မြေကွက် ၁၁၃ကွက် ရှိသေးကြောင်း တွေ့ရှိရပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ သတင်းပို့ရန် ကျန်သော မြေကွက်ပိုင်ရှင်များသည် ယခုကြေညာသည့်ရက်ပေါင်း (၆၀) ၃၀-၅-၂၀၁၅ရက် နောက်ဆုံးထား၍ စစ်တွေစက်မှုရုပ်ကွက်တည်ထောင်ရေးကော်မတီ၊ ရခိုင်ပြည်နယ် စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံး (တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ဆရာမများလေးထပ်ဆောင်ရှေ့) စစ်တွေမြို့သို့ မိမိတို့၏ ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားနှင့်တကွ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားရန်နှင့် ဆက်သွယ်မှုမရှိသော မြေကွက်များအား စစ်တွေစက်မှုရုပ်ကွက် တည်ထောင်ရေးကော်မတီမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း ကျောက်မီးသွေးတင်သွင်းလိုသူများဖိတ်ခေါ်ခြင်း

(၁) စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ သံမဏိစက်ရုံများ ကြီးကြပ်ရေးဌာနအောက်ရှိ အမှတ်(၂)သံမဏိစက်ရုံ(ပင်းပက်)အတွက် ကျောက်မီးသွေး တန်ချိန် ၆၀၀၀၀ ကို စက်ရုံအရောက် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုပါသည်။ ကျောက်မီးသွေးအမျိုးအစား - Sub-Bituminous တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုသည့်ရက် - ၆-၄-၂၀၁၅ရက် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုသည့်နေရာ - အမှတ်(၂)သံမဏိစက်ရုံ(ပင်းပက်) (၂) အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ သံမဏိစက်ရုံကြီးကြပ်ရေးဌာန၊ အမှတ်(၁) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၄၁)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၃၄၅

မော်ဘီမြို့နယ်၊ ဝါးနက်ချောင်းစံပြကျေးရွာ ရွှေရင်အေးမဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ၊ မဟာသင်္ကြန်တရားစခန်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မော်ဘီမြို့နယ်၊ ဝါးနက်ချောင်းစံပြကျေးရွာ ရွှေရင်အေး မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ၌ နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲဖြစ်သော ဆဋ္ဌမအကြိမ်မြောက်မဟာ စည်ဝိပဿနာသင်္ကြန်တွင်း ခုနစ်ရက်တရားစခန်းကို(၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ခူးလပြည့်ကျော် ၈ ရက်မှ တန်ခူးလကွယ်နေ့အထိ) ၁၁-၄-၂၀၁၅ရက်မှ ၁၇-၄-၂၀၁၅ရက်အထိ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ တရားစခန်းဝင်လိုသူ ယောက်ျားတော်စင်များသည် (၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ခူးလပြည့်ကျော် ၇ရက်)၁၀-၄-၂၀၁၅ရက် ညနေအရောက်ကြွရောက်ကြပါရန် အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

အကျိုးတော်ဆောင်အဖွဲ့
ရွှေရင်အေးမဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ
ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၀၁၀၈၊ ၀၉-၇၃၁၀၃၈၃၅၊ ၀၉-၇၉၉၉၈၅၅၈၆

စစ်တွေစက်မှုရုပ်ကွက်တည်ထောင်ရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်နယ်လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီးရုံး ဖုန်း-၀၄၃-၂၂၆၆၁ အတွင်းရေးမှူး၊ စစ်တွေစက်မှုရုပ်ကွက်တည်ထောင်ရေးကော်မတီ ရခိုင်ပြည်နယ် စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံး ဖုန်း-၀၄၃-၂၃၇၄၂၊ ၀၄၃-၂၃၇၉၃

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်မှတ် 1F/5059, K/ABON GOP/U(4x2)ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦး အောင်သိန်း ၁၂/အစန(နိုင်)၀၄၀၉၃၁ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း)သန့်လျင်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄၄၊ မြေကွက်အမှတ် ၉၅၀၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၉၅၀၊ ဗညားဒလလမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်၊ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ် (ဦးသောင်းဧ) AB-၀၄၄၃၀၅ အမည်ပေါက်နံစိဝဂရန်မြေအား အမည်ပေါက်ဦးသောင်းဧကွယ်လွန်သဖြင့် ခေါ်သင်းသင်းကြွ ၁၂/မရက(နိုင်)၀၀၇၃၄၂က တရားဝင်တစ်ဦးတည်းသောဇနီး တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကုန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း

ဥတုရာသီ တောက်ကိုမို

နှင့်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန်မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ကန့်ကွက်မြေတော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

နှစ် (၇၀) ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုဆောင်းပါး

ပြည်သူကဖွား ပြည်သူ့သားတွေ ပြည်သူ့အတွက် အားဖြစ်စေ

နေရာသီ၏ သရုပ်ကို တပေါင်းလက ပီပြင်စွာ ဖော်ကျူးနေလေပြီ။ ခြောက်သွေ့သောရာသီဝယ် လေရှူးတို့က တသုန်သုန်တိုက်ခတ်နေသည်။ ရွက်ဟောင်းတို့၏ တဖြောဖြောကြွေကျသံနှင့်အတူ လွမ်းစဖွယ်အော်မြည်နေသော ဥက္ကဋ္ဌတို့၏ တေးသံက နေ့၏အမှတ်သင်္ကေတတစ်ခုပင်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ခြောက်သွေ့ပူပြင်းမှုများနှင့် ဆန့်ကျင်စွာ စိန်ပန်း၊ ပေါက်ပန်းတို့က ရဲရဲစွာဖွားပွင့်နေကြသည်။ ထိုသို့ သဘာဝ၏ နီစွေးမှုများနှင့်အပြိုင် မြန်မာလူမျိုးတို့၏ ရဲရင့်သောသတ္တိကို ဖော်ပြနိုင်ခဲ့ပြီး မြန်မာတို့၏ တန်ဖိုးရှိလှစွာ သော လွတ်လပ်ရေးကို အရယူပေးနိုင်ခဲ့သည်မှာ ရာသီကာလ တပေါင်းလတွင်ပင်ဖြစ်သည်။ နေရာသီ မိန့်ကာလ တပေါင်းလရာသီတွင် မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေးအတွက် အစပြုခဲ့သော ထိုနေ့ရက်သည် မြန်မာအမျိုးသားတို့၏ စိတ်နှလုံးအိမ်ဝယ် မမေ့နိုင်သောအဖြစ်အပျက်တစ်ခုအဖြစ် စွဲထင်ကျန်ရစ်နေခဲ့သည်။

လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း (၇၀)။ ၁၉၄၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့တွင် မြန်မာ့တပ်မတော်သည် “လွတ်လပ်ရေးသည် ပထမ၊ လွတ်လပ်ရေးသည် ဒုတိယ၊ လွတ်လပ်ရေးသည် တတိယ”ဟူသော သန္နိဋ္ဌာန်ဖြင့် ဖက်ဆစ်တို့ကို တော်လှန်ခဲ့ကာ တပ်မတော်သားတို့၏ အသက်သွေးချွေးများစွာပေးဆပ်ပြီး ၁၉၄၈ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်နေ့တွင် လွတ်လပ်ရေးရရှိခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ကမ္ဘာမြေပေါ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမြေပုံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအလံတော်သည် ယနေ့အချိန်တိုင်ရှိနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာတည်သရွေ့ လွတ်လပ်သောနိုင်ငံ၊ လွတ်လပ်သောလူမျိုးအဖြစ် ရပ်တည်ရှင်သန်နိုင်ရန် ခေတ်မီပြီး အင်အားတောင့်တင်းသော တပ်မတော်တစ်ရပ်ရှိရန်လိုအပ်ပေသည်။ နိုင်ငံနှင့်လူမျိုး တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် တပ်မတော်၏အခန်းကဏ္ဍအရေးကြီးပုံကို ရှေးမြန်မာပညာရှိများက ရာဇဝင်ကျမ်းအသီးသီးတွင် ဖော်ပြခဲ့ကြသည်။

ပုဂံ၊ ပင်းယ၊ အင်းဝ၊ ညောင်ရမ်း၊ ကုန်းဘောင်စသည့် ခေတ်အဆက်ဆက်ပြောင်းလဲခဲ့သည့် မြန်မာနိုင်ငံတော်တွင် ရှေးဘုရင်များလက်ထက်က တည်းက မြို့၏အင်္ဂါအစွဲစိတ်ကို (၁) ပြည့်ရှင်မင်း၊ (၂) ဆုံးဖြတ်စီရင်နိုင်သောအမတ်၊ (၃) ပြည်ထောင်ချင်း အဆွေခင်ပွန်းမင်း၊ (၄) ရတနာဆယ်ပါး၊ စပါးမျိုးခုနှစ်ပါးနှင့် ပြည့်သောဘဏ္ဍာတို့ကို (၅) မြို့ပြကျုံးမြောင်းပစ္စင်ရင်လျှောက်၊ (၆) တိုင်းနိုင်ငံနှင့် (၇) ရဲမက်ဗိုလ်ပါဟူ၍ သတ်မှတ်ခဲ့သည်။ ရဲမက်ဗိုလ်ပါကို အင်္ဂါတစ်ပါးအဖြစ် မှန်နန်းရာဇဝင်တော်ကြီးတွင် ထည့်သွင်းထားသည်ကို ကြည့်လျှင် နိုင်ငံတော် တည်ဆောက်ရာတွင် ကာကွယ်ရေးသည် အထူးဦးစားပေးတစ်ရပ်အဖြစ် လိုအပ်ကြောင်း သိရှိနိုင်ပါသည်။

ပြောင်းလဲလာသည့် သမိုင်းကြောင်းတစ်လျှောက်တွင် အဖြစ်အပျက်များသည် ရေစီးကြောင်းသဖွယ် လျင်မြန်စွာ အစဉ်မပြတ် စီးဆင်းသွားခဲ့သည်။ အတိတ်ကို ပြန်ကြည့်မည်ဆိုလျှင် မြန်မာ့သမိုင်းတွင် မြန်မာတို့သည် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ အစွန့်ရှည်တည်တံ့စေရန်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ မိမိတို့၏ ယဉ်ကျေးမှုဖြစ်သော စာပေ၊ အနုပညာနှင့် ဘာသာ၊ သာသနာတို့ကိုလည်း ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခဲ့သည်။ ထိုအခြင်းအရာများကို ထိခိုက်လာမည်ဆိုပါက အသက်ပေး၍ ကာကွယ်ရန် ဝန်မလေးသူများလည်း ဖြစ်ကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။ ထိုသို့ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် ခိုင်မာရဲရင့်သော စိတ်ဓာတ်၊ တိုင်းပြည်နှင့်လူမျိုးကို ချစ်မြတ်နိုးသောစိတ်ဓာတ်၊ ဇာတိသွေးဇာတိမာန်ထက်သန်ပြီး တာဝန်ကျေပွန်သော စိတ်ဓာတ်တို့ဖြင့် ပြည့်စုံသူများလည်းဖြစ်သည်။ ထိုစိတ်ဓာတ်များမှာ မြန်မာတို့၏ ထူးခြားသော နှေးရာပါစိတ်ဓာတ်ဟုပင် ဆိုနိုင်သည်။ အမျိုးဘာသာသာသနာကို ထိပါးလာလျှင် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လိုသော၊ ဆက်ဆံထိမခံ လက်တုံ့ပြန်လိုသော စိတ်ဓာတ်နှင့် အတွေးအခေါ်၊ အယူအဆတို့သည် မြန်မာလူမျိုးတို့၏ အသွေးအသားထဲတွင် ခိုင်မြဲစွာရှိနေသည်ကို တွေ့ရသည်။ ဇာတိသွေး၊ ဇာတိမာန်သည် မြန်မာတို့၏ မွေးရာပါစိတ်ဓာတ်အဖြစ် ခိုင်မြဲရှင်သန်နေပြီး ထိုစိတ်ဓာတ်ဖြင့်ပင် ခေတ်အသီးသီး၌ တပ်မတော်များဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ခြင်း၊ တပ်မတော်အတွင်း ဝင်ရောက်အမှုထမ်းခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်ကြကြောင်း မြန်မာရာဇဝင်များတွင် အထင်အရှားတွေ့ရှိရပါသည်။

မြန်မာလူမျိုးတို့သည် စစ်သွေးစစ်မာန်အပြည့်ဖြင့် နိုင်ငံတော်နှင့် လူမျိုးကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လိုကြသည်။ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်အထူးပြင်းထန်ကြသည်။ အမျိုးကိုထိလျှင် မချည့်အောင်နာတတ်သောစိတ်ဖြင့် ရန်သူကို

တိုက်ခိုက်တတ်သည်။ ထိုစိတ်ဓာတ်ကို ၁၉၄၅ ခုနှစ် မတ်လတော်လှန်ရေးကြီးက သက်သေခံနေပေသည်။ အားမတန်သော်လည်း မလျှော့သောဖွဲ့မာန်ဖြင့် နှစ်ရှည်လများကြီးစားအားထုတ်ခဲ့မှု၏ ရလဒ်အဖြစ် လွတ်လပ်ရေးတည်းဟူသော အသီးအပွင့်ကို ရရှိခဲ့သည်။ ထိုတော်လှန်ရေးကြီးတွင် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံး ကလေးသူငယ်၊ ယောက်ျား၊ မိန်းမ၊ ဘုန်းကြီးရဟန်း၊ မကျန် ကျရာတာဝန်ကို ကျေပွန်စွာတပ်မတော်နှင့်ပူးပေါင်း ထမ်းဆောင်ခဲ့သဖြင့် ထိုသို့အောင်ပွဲရခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ထိုအောင်ပွဲသည် တပ်မတော်နှင့် ပြည်သူတို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၏ ထင်ရှားသည့် သာဓကတစ်ရပ်ပင်ဖြစ်သည်။

မြန်မာလူမျိုးတို့၏ဘဝသည် တပ်မတော်နှင့်တစ်ဆက်တည်း၊ တစ်သားတည်းဖြစ်နေသည်ကို ဖျောက်ဖျက်မရအောင်ရှည်လျားလှသော သမိုင်းရာဇဝင်အဆက်ဆက်က ပြသနေပေသည်။ တပ်မတော်ထဲတွင် မိမိတို့၏ သား၊ ညီ၊ မောင်၊ ဦးလေး၊ ဘကြီးစသဖြင့် ဆွေရင်းမျိုးချာတို့တစ်ဦးမဟုတ်တစ်ဦးပတ်



သက်ပါဝင်နေသည်ဖြစ်ရာ တပ်မတော်နှင့်ပြည်သူ့ ပြည်သူနှင့်တပ်မတော်သည် ခြံခြား၍မရစေရမည်ဖြစ်သောတစ်သားတည်းဖြစ်နေပေသည်။ ထို့ပြင်တပ်မတော်၏ ရပ်တည်မှုသည် မြန်မာလူမျိုးတို့၏ဘဝအတွင်းတည်ရှိနေပေသည်။

ရှေးယခင်ကာလက တိုင်းပြည်တွင် စစ်ရေးစစ်ရာ ပေါ်ပေါက်လာပါက တိုင်းပြည် မြို့ရွာများအတွင်းလှည့်လည်ကာ စစ်မြေပြင်သို့ လိုက်ပါမည့် စစ်သည်များကို ဆင့်ခေါ်လေ့ရှိသည်။ စစ်မှုထမ်းလိုသော ယောက်ျားသားများကလည်း ဓားလွတ်ဆွဲကာ မြေပြင်သို့အတူလိုက်ပါမည့်အိုးစားဖက်ကို ရှာဖွေလေ့ရှိသည်။ နေ့ခေတ်မြန်မာ့တပ်မတော်ဟူသည် ပြည်သူများဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသော တပ်မတော်ဖြစ်ကြောင်း ကောင်းစွာသိရှိနိုင်သည်။ ယနေ့ကာလတွင်လည်း မြန်မာနိုင်ငံတွင် စစ်မှုထမ်းမနေရပေပြဋ္ဌာန်းထားခြင်းမရှိသဖြင့် မိမိစိတ်ဆန္ဒအရ တာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသောသူများသည် တပ်မတော်အတွင်း ဝင်ရောက်တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြသည်။ ထို့ကြောင့် ယနေ့ခေတ် မြန်မာ့တပ်မတော်သည်လည်း ပြည်သူ့ပေါက်ဖွားလာသော ပြည်သူ့သားများဖြင့်သာ ဖွဲ့စည်းထားသော တပ်မတော်ဖြစ်ကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။

ပြည်သူ့သားများဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသော တပ်မတော်ဖြစ်သဖြင့် တပ်မတော်သားတို့သည် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားတို့၏သစ္စာကို စောင့်သိရှိသေရန်လည်းကောင်း၊ ကျဆုံးလေပြီးသော တပ်မတော်သားတို့၏သစ္စာကို စောင့်သိရှိသေရန်လည်းကောင်း၊ အထက်မှပေးအပ်သော အမိန့်နှင့်တာဝန်ကို ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်ရန်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံသားများနှင့် တပ်မတော်အတွက် အသက်ကိုပင်စွန့်လွှတ်ရန်လည်းကောင်း သစ္စာအဓိဋ္ဌာန်ပြုထားကြသူများဖြစ်သည်။

နိုင်ငံရှိလျှင် နိုင်ငံသားရှိစမြဲဖြစ်သည်။ နိုင်ငံသားရှိလျှင် ကာကွယ်

ကြယ်စင်နိုင်

စောင့်ရှောက်ရန် တပ်မတော်လည်းရှိရမည်ပင်ဖြစ်သည်။ တပ်မတော်သည် နိုင်ငံသားများကို ရိုသေလေးစားရန် လိုအပ်သကဲ့သို့ နိုင်ငံသားများကလည်း တပ်မတော်ကို ချစ်ခင်မြတ်နိုးနေရန်လိုအပ်သည်။ မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေး ဆုံးရှုံးပြီးနောက်ပိုင်း ၁၉၄၁ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၂၆ ရက်နေ့မှ စတင်ကာ တပ်မတော်ကြီးတည်ရှိလာခဲ့သည်မှာ ယခုဆိုလျှင် ၇၄ နှစ်တိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ တပ်မတော်၏ သမိုင်းတစ်လျှောက်လုံးတွင် ပြည်သူ့အတွက်လိုအပ်ပါက စစ်ရေးအားဖြင့် လည်းကောင်း၊ လူမှုရေးအားဖြင့် လည်းကောင်း ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လာကြသည်ကို တွေ့နိုင်သည်။ လွတ်လပ်ရေးရပြီးနောက်ပိုင်း ပြည်တွင်းပဋိပက္ခများကြားထဲတွင် တပ်မတော်သည် မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေး မဆုံးရှုံးစေရန်နှင့် ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲစေရန် စွမ်းဆောင်ကြိုးပမ်းခဲ့သည်။

မချုပ်ငြိမ်းနိုင်သော ပြည်တွင်းစစ်မီးတောက်များကြားတွင် ပြည်သူတို့၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်နှင့် တိုင်းပြည်၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို အတတ်နိုင်ဆုံး စောင့်ရှောက်ကာကွယ်ခဲ့သည်။ ထိုမျှမက ပြည်သူတို့ကြုံတွေ့ခဲ့ရသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ၊ အခက်အခဲများကိုလည်း အတတ်နိုင်ဆုံး ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် မည်သည့်အချိန်တွင်မျှ မေ့ဖျောက်နိုင်မည်မဟုတ်သည့် နာဂစ်ကဲ့သို့သော သဘာဝကပ်ဆိုးကြီးကြောင့် ဘေးဒုက္ခရောက်ခဲ့ရသော ပြည်သူလူထုကို ကူညီကယ်ဆယ်စောင့်ရှောက်ခဲ့သည့် တပ်မတော်သားတို့၏ ပုံရိပ်မှာ ပြည်သူများ၏ အသည်းနှလုံးတွင် ထဲထဲဝင်ဝင် တည်ရှိနေခဲ့သည်။ ထိုမျှမက နေရာဒေသတိုင်းတွင် တွေ့ကြုံနေရသည့် ရေဘေး၊ မီးဘေး၊ ငလျင်ဘေးစသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်တိုင်း ပြည်သူတို့၏ ဘေးတွင် အစဉ်အမြဲရောက်ရှိကူညီနေသည်မှာ တပ်မတော်သားများ ပင်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ငြိမ်းချမ်းရေးမရရှိသေးသည့် နယ်စပ်ဒေသများတွင် အသက်ကို ပဓာနမထားဘဲ ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းစေရန်နှင့် အချုပ်အခြာအာဏာခိုင်မြဲစေရန် ဆူးကိုမွှေ့ရာ၊ ရင်ကိုမြေတုတ်လုပ်ကာ တရားသောစစ်ဆင်ရေးနေသည်မှာလည်း တပ်မတော်သားများပင် ဖြစ်သည်။ တပ်မတော်သည် ပြည်သူ့ပေါက်ဖွားလာသော ပြည်သူ့သားများဖြစ်သည့် အလျောက် ပြည်သူတို့အမှန်တကယ်လိုအပ်နေချိန်တွင် “ပြည်သူ့ဘက်သား ပြည်သူ့အား” အဖြစ် တည်ရှိနေသည်မှာ အားလုံးအသိပင်ဖြစ်သည်။

အချိန်ကာလသည် တရွေ့ရွေ့ပြောင်းလဲနေသည်။ ထိုပြောင်းလဲမှုများကြားထဲတွင် မပြောင်းမလဲတည်ရှိနေသည်မှာ တပ်မတော်၏ ပြည်သူ့အပေါ်ထားရှိသည့် စိတ်ထားပင်ဖြစ်သည်။ ယခု ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သည့် တပ်မတော်နေ့တွင်လည်း တပ်မတော်သည် နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ ရေထုနှင့် လေထုကိုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အင်အားတောင့်တင်းပြီး စွမ်းရည်ထက်မြက်မြင့်မားသော ခေတ်မီတပ်မတော် တည်ဆောက်ရေး၊ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့လူထုနှင့် အတူ လက်တွဲညီညွတ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအပေါ် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ပြည်တွင်းပြည်ပအန္တရာယ်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို အသက်ပေး၍ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဟူသည့် ဦးတည်ချက်များဖြင့် နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူ့အတွက် အစဉ်ထာဝရ တည်ရှိနေမည်ဖြစ်ပါတော့သည်။ ။

ဇာတိသွေး၊ ဇာတိမာန်သည် မြန်မာတို့၏ မွေးရာပါ စိတ်ဓာတ်အဖြစ် ခိုင်မြဲရှင်သန်နေ ပြီး ထိုစိတ်ဓာတ်ဖြင့်ပင် ခေတ်အသီးသီး၌ တပ်မတော်များ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ခြင်း၊ တပ်မတော်အတွင်း ဝင်ရောက်အမှုထမ်းခြင်း တို့ကို ပြုလုပ်ကြကြောင်း မြန်မာရာဇဝင်များ တွင် အထင်အရှားတွေ့ . . .

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှင့်လုပ်ခနှုန်းများကို တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရန် နိုင်ငံတော်အစိုးရမှ အစဉ်တစိုက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၃၄)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် ကျင်းပသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်းပါ သာမန်အသုံးစရိတ်တောင်းခံမှုများအနက်မှ လျှော့ချအသုံးပြုနိုင်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်က ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ပြည်ထောင်စုအဆင့်ဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများသို့ ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေ စာရင်းပြင်ပမှ ဆောင်ရွက်သော နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ(ပို့ဆောင်ရေး)၊ ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေ စာရင်းပြင်ပမှ ဆောင်ရွက်သောဝန်ကြီးဌာန၊ ဦးစီးဌာနများ(လူမှုမှုလုံခြုံရေး)တို့ မပါ ဗဟိုအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဝန်ကြီးဌာန၊ ဦးစီးဌာနများအနက် ဖြတ်တောက်နိုင်သည့် အဖွဲ့အစည်းများနှင့် မှတ်ချက်ပြုရန်မရှိသည့် အဖွဲ့အစည်းများ၏ လစာစရိတ်၊ ပင်စင်လစာနှင့် ဆုကြေး၊ အတိုးတို့မပါ သာမန်အသုံးစရိတ်များမှ (၂)ရာခိုင်နှုန်းကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ရုံး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးနှင့် ဝန်ကြီးဌာန ၁၄ ခုတို့၏ စုစုပေါင်းငွေကျပ် သန်းပေါင်း ၈၀၂ ဒသမ ၃၆၅ သန်းကို သာမန်အသုံးစရိတ်များမှ လျှော့ချနိုင်ခဲ့ပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြရာ လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအတွက် တိုးမြှင့်ပြင်ဆင်ပေးသည့် လစာနှုန်းထားများ လျာထားချက်စာရင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်က ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ ဥပဒေပုဒ်မ ၅၉ ပုဒ်မခွဲ(၈)တွင် "ဝန်ထမ်းလစာနှင့် လုပ်ခနှုန်းများ၊ အကောက်နှုန်းများ၊ အခွန်နှုန်းများနှင့်



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် အစည်းအဝေးကျင်းပစဉ်။

(သတင်းစဉ်)

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာ ရန်ပုံငွေစာရင်းတွင် ထည့်သွင်းလျာထားခြင်း၊ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်သည့် လစာ၊ စရိတ်နှုန်းထားများအား အတည်ပြုနိုင်ရန်နှင့် အမိန့်ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့အစည်းအဝေးသို့ တင်ပြဆွေးနွေးအတည်ပြုချက်ရယူခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း။

ကျပ် ၁၇၀၀ မှ ကျပ် ၂၀၀၀ သို့ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း။ နိုင်ငံတော်သမ္မတအနေဖြင့် ၂၀၁၁ ခုနှစ် မတ် ၃၁ ရက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် မိန့်ခွန်းနာခံခြင်းနှင့် ကတိသစ္စာပြုခြင်း အခမ်းအနား၌ "လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အသီးသီး၏ တင်ပြချက်များအရ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှင့်ပင်စင်တို့ကိုလည်း နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းတိုးတက်မှုကို အခြေခံ၍ နိုင်ငံတော်အတွင်း လဲလှယ်သုံးစွဲနေသော ငွေကြေးအခြေအနေ၊ ငွေကြေးဖောင်းပွမှုနှင့် ကုန်ဈေးနှုန်းအခြေအနေ၊ တစ်မျိုးသားလုံး၏ အသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုးတို့ကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားပြီး သင့်လျော်သော အချိန်ကာလတွင် တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း"ဖြင့် ပြောကြားခဲ့ပါကြောင်း။

ထို့ပြင် ၂၀၁၂ ခုနှစ် မတ် ၁ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် တာဝန်ထမ်းဆောင်မှု(၁)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ပြောကြားသည့် မိန့်ခွန်းတွင် "လက်ရှိနိုင်ငံတော်၏ ငွေကြေးအခြေအနေ၊ ပြည်ပကြေးမြီ၊ ဘတ်ဂျက်လိုငွေစသည့် မက်ခရိုစီးပွားရေး အခြေအနေတစ်ရပ်ရပ်အပေါ် မူတည်ပြီး အခြေအနေအချိန်အခါ သင့်ရင်သင့်သလို လစာစရိတ်တွေကို တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရန် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း" ဖြင့်လည်း ထည့်သွင်းမိန့်ကြားခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် ၎င်းမိန့်ခွန်းတွင် "ကိုယ့်ယန္တရားတစ်ရပ်တည်းကိုပဲ အလေးပေးစဉ်းစားလို့ မဖြစ်တဲ့ အခြေအနေမှာ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ လစာ သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့ကူညီမှုတွေ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဖြည့်စည်းစားဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း" ဖြင့် မိန့်ကြားခဲ့ပါကြောင်း။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှင့် လုပ်ခနှုန်းများကို တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရန် နိုင်ငံတော်အစိုးရမှ အစဉ်တစိုက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသကဲ့သို့ ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များဖြစ်ကြသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများကလည်း လွှတ်တော်တွင် ဆွေးနွေးခြင်း၊ အရေးကြီးအဆိုတင်သွင်းခြင်း စသည်ဖြင့် အစဉ်တစိုက် တိုက်တွန်းခဲ့ကြပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လုပ်အားကို အသိအမှတ်ပြုခြင်းနှင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအပေါ်ထားရှိသည့် စေတနာတရားကို ပြသခြင်းပင်ဖြစ်ပါကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့

၂၀၁၂ ခုနှစ် မတ် ၁ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ခန်းမ၌ကျင်းပသည့် တာဝန်ထမ်းဆောင်မှု (၁)နှစ်ပြည့်အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ပြောကြားသည့်မိန့်ခွန်းတွင် "လက်ရှိနိုင်ငံတော်၏ ငွေကြေးအခြေအနေ၊ ပြည်ပကြေးမြီ၊ ဘတ်ဂျက်လိုငွေစသည့် မက်ခရိုစီးပွားရေး အခြေအနေတစ်ရပ်ရပ်အပေါ်မူတည်ပြီး အခြေအနေအချိန်အခါ သင့်ရင်သင့်သလို လစာစရိတ်တွေကို တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရန် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း"ဖြင့်လည်း ထည့်သွင်းမိန့်ကြားခဲ့။ ထို့ပြင် ၎င်းမိန့်ခွန်းတွင် "ကိုယ့်ယန္တရားတစ်ရပ်တည်းကိုပဲ အလေးပေးစဉ်းစားလို့ မဖြစ်တဲ့အခြေအနေမှာ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ လစာ သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့ကူညီမှုတွေ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဖြည့်စည်းစားဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း"ဖြင့် မိန့်ကြားခဲ့။

အခြားလိုအပ်သည့်နှုန်းများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆုံးဖြတ်သတ်မှတ်ရမည်" ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာ၊ စရိတ်နှုန်းထားများ တိုးမြှင့်ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တိုးမြှင့်မည့် လစာ၊ စရိတ်နှုန်းထားများ လျာထားသတ်မှတ်နိုင်ရန် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် သက်ဆိုင်ရာ ဌာနအဖွဲ့အစည်းများက ပြုစုဆောင်ရွက်ခြင်း၊ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်မည့် လစာ၊ စရိတ်များအတွက် ဘဏ္ဍာငွေလျာထားချက်များအား သက်ဆိုင်ရာဗဟိုအဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနများ၊

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် အထက်ပါ ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့်အညီ စတင်တာဝန်ထမ်းဆောင်သည့်ကာလမှစ၍ ယခုအချိန်အထိ ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် အပိုထောက်ပံ့ကြေး ကျပ် ၃၀၀၀၀ စီ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းနှင့် နေ့စားလုပ်ခနှုန်း ကျပ် ၁၀၀၀ တွင် အပိုထောက်ပံ့ကြေး ကျပ် ၁၀၀၀ ထပ်ဆောင်းပေးခြင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် လစာနှုန်းများကို ကျပ် ၂၀၀၀၀ စီ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းနှင့် နေ့စားလုပ်ခနှုန်းကို ကျပ် ၁၀၀၀ မှ ကျပ် ၁၇၀၀ သို့ တိုးမြှင့်ပေးခြင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် လစာနှုန်းများကို ကျပ် ၂၀၀၀၀ စီ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းနှင့် နေ့စားလုပ်ခနှုန်းကို

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်တွင် အားကစားတက္ကသိုလ် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသောင်းထိုက် ဖြေကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



မင်းတပ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးထန်းလိန်း မေးမြန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၃၄) ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ကျင်းပရာ အားကစား

ကဏ္ဍ၊ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့် ကျန်းမာရေး ကဏ္ဍဆိုင်ရာမေးခွန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာ ဒုတိယဝန်ကြီးများက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့သည်။
မင်းတပ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးထန်းလိန်း မေးမြန်းစဉ်။

လိန်း၏ အားကစားတက္ကသိုလ်ဖွင့်လှစ်ရန် မည်ကဲ့သို့ စီမံဆောင်ရွက်ထားသည်နှင့် မည်သည့်အချိန်ကာလတွင် စတင်ဖွင့်လှစ် မည်ကို သိလိုခြင်း မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသောင်းထိုက်က အားကစားတက္ကသိုလ်ဖွင့်လှစ်ရန်အတွက် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ရရှိပါက တင်ဒါခေါ်ယူပြီး ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သင်ရိုးညွှန်းတမ်း ရေးဆွဲပြုစုခြင်းနှင့် အားကစားလေ့ကျင့်ရေးပိုင်းဆိုင်ရာ ကိစ္စများကိုလည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်တွင် အားကစားတက္ကသိုလ် စတင်ဖွင့်လှစ်သင်ကြားနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း ဖြေကြားသည်။
ဒိုက်ဦးမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးမင်းဆွေ၏ ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး အဆင့်မြှင့်ပြုပြင်စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းအား အမျိုးသားလွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ယူပြီး လွှတ်တော်အတည်ပြု

နေပြည်တော် မတ် ၂၆
ပထမအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၃၅)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်ရီက အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းကော်မတီလေ့လာတွေ့ရှိချက်နှင့် သဘောထားမှတ်ချက်များ ပါဝင်သောအစီရင်ခံစာကို ဖတ်ကြားတင်သွင်းသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ယင်းဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်၏ ဆန္ဒသဘောထားကိုရယူ၍ တစ်ပုဒ်ချင်းစီအလိုက် အတည်ပြုခဲ့သည်။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဇော်မင်းအောင်



အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်ရီ

ယင်းနောက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မင်းအောင်က အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကိုပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ

ကြမ်းအား အတည်ပြုရန် အမျိုးသားလွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ကိုရယူရာ လွှတ်တော်က အတည်ပြုသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းသတင်း

ကျောပိုးမှ

ပညာရေးအဆင့်အတန်း မြင့်မားလာစေရေး၊ သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိစေရေး၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိစေရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု ပိုမိုကောင်းမွန်စေရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး စသည့်ကဏ္ဍများ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကျန်းမာရေးအသုံးစရိတ်ကို ပိုမိုတိုးမြှင့်ပေးပြီး ဆေးရုံဆေးခန်းအတွင်း အခမဲ့ဆေးကုသမှု စတင်ခဲ့ပြီးနောက် ပြည်သူများ၏ အိတ်ထောင်မှ စိုက်ထုတ်ကုန်ကျနေရသည့် ကျန်းမာရေးအသုံးစရိတ်ကို လျှော့ချရာတွင် သက်ဆိုင်ရာ စစ်တမ်းများအရ ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းမှ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ လျှော့ချနိုင်ခဲ့သည်ဟု သိရှိရပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံသားတိုင်း နေရာဒေသမရွေး ဆင်းရဲချမ်းသာမရွေး၊ လူမျိုးမှန်းသက်တမ်းကို ညီတူညီမျှ တိုးမြှင့်စေရေးကို အားစိုက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံသားတိုင်းလူမျိုးမှန်း သက်တမ်း ပိုရှည်ရန် အသက်တစ်နှစ်အောက်နှင့် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများ သေဆုံးမှုနှုန်းကို လျှော့ချနိုင်ရန် အဓိကဆောင်ရွက်ရမည့်အကြောင်း ရင်းတစ်ရပ်ဖြစ်ပြီး ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းသည် အရေးပါဆုံးအချက်တစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ တိုးချဲ့ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းကို ၁၉၇၈ ခုနှစ်တွင် အသက်တစ်နှစ်အောက် ကလေးများအတွက် ဘီစီဂျီ ဆုံဆို့ကြက်ညှာ၊ မေးခိုင်ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များအတွက်မေးခိုင်ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးများနှင့် စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၁၉၈၇ ခုနှစ်တွင် ဝက်သက်နှင့် ပိုလီယိုရောဂါ ကာကွယ်ဆေးများနှင့် ၂၀၀၃ ခုနှစ်တွင် အသည်းရောင် အသားဝါ(ဘီ)ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထပ်မံထိုးပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။

၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် Haemophilus influenza type -b ကာကွယ်ဆေးအသစ် ပါဝင်သည့် Pentavalent vaccine ကို နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေ ထည့်ဝင်မှုနှင့် စတင်ထိုးနှံ ပေးခဲ့ပြီးနောက် အသက် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများ



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဝက်သက်နှင့် ဂျီကဲသိုးရောဂါ ကာကွယ်ဆေးအစုလိုက်ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်း ၂၀၁၅ ဂုဏ်ပြုပွဲအခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

သေဆုံးမှု အများဆုံးဖြစ်စေသည့် ပြင်းထန်အဆုတ်ရောင်ရောဂါ သေဆုံးမှုကို သုံးပုံတစ်ပုံခန့်အထိ လျှော့ချပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလမှ စတင်ကာ အသက်တစ်နှစ်အောက် ကလေးများ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုး အစီအစဉ်တွင် ရောဂါ (၈) မျိုးကို ကာကွယ်နိုင်သည့် ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံတိုက်ကျွေးပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ အသက် ငါးနှစ်အောက် ကလေးများ၊ သေဆုံးမှု အများဆုံး ဖြစ်စေသည့်ရောဂါများမှ ကာကွယ်ပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုး အစီအစဉ်မှာ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များအဖို့ မေးခိုင်ကာကွယ်ဆေး နှစ်ကြိမ်ထိုးခြင်းဖြင့် မိခင်နှင့်မွေးကင်းစကလေးကို မေးခိုင်ရောဂါမှ ကာကွယ်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထောင်စုနှစ် ရည်မှန်းချက်အမှတ်(၄)ပြည့်မီစေရေး အသက်ငါးနှစ်အောက်ကလေးများ သေဆုံးမှုကို အရှင်မွေး ၁၀၀၀ တွင် ၄၃ ဦးအထိ လျှော့ချနိုင်ရန်အတွက် ကူးစက်ရောဂါ တားဆီးရေးနှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုး လွှမ်းခြုံမှုမြှင့်တင်ရေးတို့သည် အဓိကကျနေပါကြောင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံး ကာကွယ်ဆေးလွှမ်းခြုံမှု ၈၈ ရာခိုင်နှုန်းရရှိခဲ့ပြီး ယခင်နှစ်များထက် တိုးတက်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း။

ပုံမှန် ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများအပြင် အပိုဆောင်း ကာကွယ်ဆေးထိုး လုပ်ငန်းများကို

တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာအနေဖြင့် သော်လည်းကောင်း၊ နေရာဒေသအလိုက် သော်လည်းကောင်း လိုအပ်သလို ဆောင်ရွက်နေကြောင်းကိုလည်း သိရှိရပါကြောင်း၊ ကာကွယ်ဆေးရရှိသည့် ကလေးများ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမကျန်ရလေအောင် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ ဒေသ၊ ယာယီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများ၊ ဝေးလံခက်ခဲ နေရာဒေသများရှိသည့် ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်များမှ လူအုပ်စုများကိုပါ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းရောက်ရှိစေခဲ့ပါကြောင်း။

ထိုသို့ ကာကွယ်ဆေးလွှမ်းခြုံမှုမြှင့်တင်ရေးအရ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ခြင်းကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ရရှိခဲ့သည့်မှတ်တိုင်များမှာ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်တွင် မိခင်နှင့်မွေးကင်းစကလေး မေးခိုင်ရောဂါကို ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးပြဿနာအဖြစ်မှ ကင်းဝေးကြောင်း ကြေညာနိုင်ခဲ့ခြင်း၊ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်တွင် ဝက်သက်ရောဂါကြောင့် သေဆုံးမှုကို ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ် သေဆုံးမှုနှုန်း၏ ၉၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ လျှော့ချနိုင်ခဲ့ခြင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပိုလီယို ကင်းစင်သည့်အခြေအနေကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ မတ်လတွင် ရရှိခဲ့ခြင်းတို့ပင် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထပ်မံ၍ ဝက်သက်ရောဂါ ကင်းစင်မှု၊ ဂျီကဲသိုးနှင့် မွေးရာပါ ဂျီကဲသိုးရောဂါ လျော့ကျမှုများကို ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် ရရှိရန်၊ ဂျီကဲသိုးရောဂါကာကွယ်ဆေးအား ၂၀၁၅

ခုနှစ်တွင် ထည့်သွင်းထိုးနှံရန် လျာထားခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့အတွက် ဝက်သက်နှင့် ဂျီကဲသိုးရောဂါကာကွယ်ဆေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းကို တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလနှင့် ဖေဖော်ဝါရီလများတွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း။

ကျောင်းအခြေပြု ကာကွယ်ဆေးထိုးအစီအစဉ်နှင့် တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ အသက်ကိုးလမှ ၁၅ နှစ်အထိ ကလေး ၁၇ ဒသမ ၄ သန်းခန့်ကို ကာကွယ်ဆေးထိုးနိုင်ရန် လျာထားခဲ့ရာ ၇ ဒသမ ၈ သန်း ထိုးပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ပြည်သူလူထုအခြေပြု ကာကွယ်ဆေးထိုး အစီအစဉ်တွင် အသက် ငါးနှစ်အောက် ကလေးအပါအဝင် ကျောင်းပြင်ပတွင် ရှိသည့်ကလေး ၈ ဒသမ ၇ သန်းကို ထိုးနှံပေးနိုင်ခဲ့၍ တစ်နိုင်ငံလုံး၏ ၉၅ ရာခိုင်နှုန်း လွှမ်းခြုံမှုရရှိခဲ့ပါကြောင်း။

ဝက်သက်နှင့် ဂျီကဲသိုးရောဂါ ကာကွယ်ဆေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်း အောင်မြင်စေသည့် နောက်ထပ်အဓိကကျသော အကြောင်းရင်းများမှာ GAVI Vaccine alliance ၏ ရန်ပုံငွေပံ့ပိုးမှု၊ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့နှင့် ကုလသမဂ္ဂကလေးများ ရန်ပုံငွေအဖွဲ့၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု၊ အစိုးရမဟုတ်သော နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနများ၏ ပူးပေါင်းကူညီဆောင်ရွက်မှုနှင့် တာဝန်ရှိသူ

အဆင့်ဆင့်၏မပြတ်ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်မှုများကြောင့်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ကျောင်းဆရာ၊ ဆရာမများ၏ ပူးပေါင်းပါဝင်မှု၊ တာဝန်ယူမှုကြောင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူအားလုံးအတွက် ကာကွယ်ဆေးရရှိစေရန် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့မှုကြောင့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနကို ကျေးဇူးတင်ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းတင်အပ်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အသင်းဝင်များနှင့် အခြားလူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များအားလုံးကိုလည်း ကာကွယ်ဆေးထိုးရမည့် ကလေးတစ်ဦးမျှမကျန်ရအောင် စည်းရုံးပြီး ကာကွယ်ဆေးထိုးစုရပ်အရောက် ခေါ်ဆောင်လာနိုင်ခဲ့ကြ၍ ကျေးဇူးတင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း ပြောကြားလိုပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထပ်မံထည့်သွင်းထိုးနှံရမည့် ကာကွယ်ဆေးအသစ်များနှင့် ပတ်သက်၍လည်း ကောင်း၊ ဝက်သက်နှင့် ဂျီကဲသိုးရောဂါကာကွယ်ဆေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်း ဘေးကင်း ချောမွေ့စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက်လည်းကောင်း၊ နည်းပညာဆိုင်ရာ အကူအညီများနှင့် ကျောထောက်နောက်ခံပေးခဲ့သည့် အမျိုးသားအဆင့်ကာကွယ်ဆေးထိုး လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အကြံပေးကော်မတီကိုလည်းကောင်းလေးစားစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း ပြောကြားလိုပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် ယခုလုပ်ငန်းအတွက် ပြည်သူလူထုစည်းရုံး လှုံ့

ဆော်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ကျယ်ပြန့်စွာ ဆောင်ရွက်ကူညီပေးခဲ့ကြသည့် အနုပညာရှင်များ အားလုံးကိုလည်း ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်းကို မှတ်တမ်းတင်အပ်ပါကြောင်း။

နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံး ဝက်သက်နှင့် ဂျီကဲသိုးရောဂါ ကာကွယ်ဆေးအစုလိုက် ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းကို အောင်မြင်စွာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ကြသည့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ မြို့နယ် ဦးစီးဌာနများနှင့် အခြေခံကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများအားလုံးကိုလည်း မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်သူလူထုနှင့် ရင်ဆွေးငယ်များကိုယ်စား ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိကြောင်းကို ဂုဏ်ပြုပြောကြားလိုပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ပံ့ပိုးသွားရမည် ဖြစ်သည့်အားလျော်စွာ နီးနီးသော ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကုလသမဂ္ဂ လက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပ အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပြည်သူလူထု တစ်ရပ်လုံးမှ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရင်ဆွေးငယ်လေးများ၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းအပါအဝင် မိခင်နှင့်ကလေး ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများတွင် ဆက်လက်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားကြပါစို့ဟု တိုက်တွန်းပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ဂုဏ်ပြုသီချင်းဖြင့် ဧည့်ခံဖျော်ဖြေကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်တို့က နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဝက်သက်ရောဂါနှင့် ဂျီကဲသိုးရောဂါ ကာကွယ်ဆေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်း လုပ်ငန်း(၂၀၁၅)ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများနှင့် အဖွဲ့အစည်းများထံပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက် လာကြသူများနှင့် အတူအမှတ်တရ စုပေါင်းဓာတ်ပုံရိုက်ကြပြီး ခန်းမအတွင်းခင်းကျင်းပြသထားရှိသည့် ပြခန်းငယ်ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း အင်ဒိုနီးရှားနှင့်ခြေစမ်းပွဲအတွက် အပြီးသတ်လူရွေး

ရန်ကုန် မတ် ၂၆ ၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလားခြေစစ်ပွဲအကြိုပြင်ဆင်မှုအဖြစ် အင်ဒိုနီးရှားလက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် ခြေစမ်းပွဲကစားရန်အတွက် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် အပြီးသတ်ကစားသမား ၂၀ ကို ရွေးချယ်လိုက်ပြီဖြစ်သည်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင် အသင်း



နှင့် အင်ဒိုနီးရှားလက်ရွေးစင်အသင်းတို့သည် မတ် ၃၀ ရက်တွင် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၌ ခြေစမ်းကစားမည်ဖြစ်သည်။ ယင်းနှစ်သင်းစလုံးမှာ ၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲ အာရှဇုန် ဒုတိယအဆင့် ခြေစစ်ပွဲအတွက် ပြင်ဆင်နေသည့် အသင်းများလည်းဖြစ်သည်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် မြဝတီအသင်းနှင့် ခြေစမ်းပွဲအပြီးတွင် အပြီးသတ် ၂၀ ကိုရွေးချယ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဒဏ်ရာပြဿနာရှိနေသည့် မင်းမင်းသူ၊ ဇော်မင်းထွန်းနှင့် ကျော်ဇေယျာဝင်းတို့အပါအဝင် ဂိုးသမားနှစ်ဦးတို့ ကျန်ရစ်ခဲ့သည်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် အင်ဒိုနီးရှားနှင့် ခြေစမ်းပွဲအတွက် ပဏာမ ကစားသမား ၂၅ ဦးဖြင့် နှစ်ပတ်ကျော်ကြာ ပြင်ဆင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ခြေစမ်းပွဲကစားမည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင် အသင်းတွင် အုပ်ချုပ်သူ ဦးတင်မြင့်အောင်၊ နည်းပြချုပ် အေပရာမိုဗစ်၊ လက်ထောက်နည်းပြ- ဆာကိုဗစ်နှင့် ဦးစိုးမြတ်မင်း၊ ဂိုးနည်းပြ- ဒီနို၊ အသင်းအတွင်းရေးမှူး၊ ဦးထွန်းထွန်းအောင်၊ ကစားသမားများအဖြစ် ဂိုး- ဗန်လာ၊ ဟရွယ်၊ ပြည့်ဖြိုးအောင်၊ နောက်တန်း- ခင်မောင်လွင်၊ အောင်ဇော်၊ ဝင်းမင်းထွန်း၊ ရဲဝင်းအောင်၊ သိန်းနိုင်ဦး၊ ဇော်လင်း၊ အလယ်တန်း- ပြည့်မိုး၊ ဆောင်လမန်၊ ဟိန်းဇာအောင်၊ ဒေးဗစ်ဇန်၊ ရန်အောင်ကျော်၊ နန္ဒလင်း၊ ကျော်ချစ်၊ ရန်အောင်ဝင်း၊ ကြည်လင်း၊ ရှေ့တန်း- ကျော်ကိုကို၊ စိုးမင်းနိုင်နှင့် ဇော်မင်းထွန်းတို့ ပါဝင်ကြသည်။ သတင်း- ညီမြတ်သော်တာ ဓာတ်ပုံ- စိုးညွန့်

အာရှယူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲအဖြစ် မြန်မာနှင့် တရုတ်(တိုင်ပေ)တို့ ယနေ့ကစားမည်

ရန်ကုန် မတ် ၂၆ တရုတ်(တိုင်ပေ)က အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည့် အာရှယူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲအုပ်စု (F) ပွဲစဉ်များကို မတ် ၂၇ ရက် (ယနေ့)စတင်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာအသင်းမှာ အိမ်ရှင် တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းနှင့် ပွဲဦးထွက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည်ဖြစ်



သည်။ မြန်မာအသင်း ပါဝင်နေသော အုပ်စု (F)တွင် အိမ်ရှင် တရုတ်(တိုင်ပေ)၊ ဟောင်ကောင်နှင့် အာရှထိပ်သီး ဩစတြေးလျအသင်းတို့ ပါဝင်လျက်ရှိသည်။ ပွဲဦးထွက်ပွဲစဉ်အဖြစ် ယနေ့ မြန်မာစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲတွင် ဟောင်ကောင်နှင့် ဩစ

တြေးလျ၊ မြန်မာစံတော်ချိန် ညနေ ၅ နာရီခွဲတွင် မြန်မာနှင့် တရုတ် (တိုင်ပေ)အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းအနေဖြင့် ခြေစစ်ပွဲအောင်မြင်ရေး မျှော်လင့်ချက်အတွက် ယခုအဖွဲ့ပွဲတွင် ရလဒ်ကောင်းရန် လိုအပ်နေသည်။ မြန်မာအသင်းသည် ခြေစစ်ပွဲအဖြစ် မတ် ၂၉ ရက်တွင် ဟောင်ကောင်၊ မတ် ၃၁ ရက်တွင် ဩစတြေးလျအသင်းတို့နှင့် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည် ဖြစ်သည်။ အာရှ ယူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲကို အသင်းပေါင်း ၄၃ သင်းယှဉ်ပြိုင်နေပြီး အုပ်စု ၁၀ စုခွဲကာ ကျင်းပလျက်ရှိသည်။ အုပ်စုတစ်စုစီမှ ထိပ်ဆုံး ၁၀ သင်းနှင့် အကောင်းဆုံးအုပ်စု ဒုတိယရ ငါးသင်းတို့မှာ ခြေစစ်ပွဲအောင်မြင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်း- ရဲရင့်ရှိုင်း ဓာတ်ပုံ- စိုးသော်ဇင်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ ပေးပို့တင်ပြထားသော ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အရအသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းတွင် တိုးမြှင့်သတ်မှတ်သည့် လစာကို မတ် ၂၅ ရက်တွင် ကျင်းပသည့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ အစည်း အဝေးအမှတ်စဉ် (၇/၂၀၁၅)တွင် အတည်ပြုခဲ့ပါကြောင်း၊ လစာနှုန်းထား များ တိုးမြှင့်ခြင်းမပြုမီ လစာနှုန်းထားနှင့် တိုးမြှင့်ပေးမည့် လစာနှုန်းထားများ ၏ နှိုင်းယှဉ်မှုအခြေအနေမှာ-

(က) တိုးမြှင့်ခြင်းမပြုမီ လစာနှုန်းထား

- အနိမ့်ဆုံးလစာ ကျပ်၇၅၀၀၀ ဖြင့် ခွင့်ပြုထားပါကြောင်း။
- အမှုထမ်းများအတွက် နှစ်တိုးကို ကျပ် ၁၀၀၀ နှုန်းဖြင့် (၅)ကြိမ် နှင့် ရာထူးတစ်ဆင့်နှင့် တစ်ဆင့်ကို ကျပ် ၁၀၀၀ တိုးမြှင့်ထားပါ ကြောင်း။
- အမှုထမ်းမှ အရာထမ်းသို့ ခြားနားလစာမှာ ကျပ် ၂၄၀၀၀ ဖြစ်ပါ ကြောင်း။
- အရာထမ်းများအတွက် နှစ်တိုးကို ကျပ် ၂၀၀၀ နှုန်းဖြင့် (၅)ကြိမ်နှင့် ရာထူးတစ်ဆင့်နှင့် တစ်ဆင့်ကို ကျပ် ၁၀၀၀၀ ဖြင့် ဒုညွှန်ချုပ်အဆင့်အထိ တိုးမြှင့်ထားပါကြောင်း။
- ညွှန်ချုပ်နှင့် ဒုညွှန်ချုပ်လစာကွာခြားချက်မှာ ကျပ် ၂၀၀၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။
- အမြင့်ဆုံးလစာမှာ ကျပ် ၂၅၀၀၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။
- အနိမ့်ဆုံးနှင့် အမြင့်ဆုံးလစာ ကွာခြားချက်မှာ ၃ ဒသမ ၃ ဆ ဖြစ်ပါကြောင်း။

(ခ) တိုးမြှင့်ပေးသည့်လစာနှုန်းထား

- အနိမ့်ဆုံးလစာ ကျပ် ၁၂၀၀၀၀ ဖြင့် တွက်ချက်ထားပါကြောင်း။
- အမှုထမ်းများအတွက် နှစ်တိုးကို ကျပ် ၂၀၀၀ နှုန်းဖြင့် (၅)ကြိမ် ပေးရန်နှင့် တစ်ဆင့်နှင့် တစ်ဆင့်ကို ကျပ် ၅၀၀၀ တိုးမြှင့် ထားပါကြောင်း။
- အမှုထမ်းမှ အရာထမ်းသို့ ခြားနားလစာမှာ ကျပ် ၃၀၀၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။
- အရာထမ်းများအတွက် နှစ်တိုးကို ကျပ် ၄၀၀၀ နှုန်းဖြင့် (၅)ကြိမ် ပေးရန်ဖြစ်ပြီး ရာထူးတစ်ဆင့်နှင့်တစ်ဆင့်ကို ကျပ် ၁၀၀၀၀ ဖြင့် ညွှန်ကြားရေးမှူးအဆင့်အထိ တိုးမြှင့်ထားပါကြောင်း။
- အမြင့်ဆုံးလစာကို ကျပ် ၅၀၀၀၀၀ ဖြင့်တွက်ချက်ထားပါကြောင်း။
- အနိမ့်ဆုံးနှင့် အမြင့်ဆုံးလစာ ကွာခြားချက်မှာ ၄ ဒသမ ၂ ဆ

ပြည်သူ့လွှတ်တော်မှ

မွမ်းမံခြင်းကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး မည်သည့်ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် မည်သို့ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက်နေသည်ကို သိရှိလိုခြင်းမေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြင့်က ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ပြန်လည်မွမ်းမံခြင်းဆိုင်ရာတွင် နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ အကူအညီပေးရန်အတွက် ဖြုပြင်မွမ်းမံရေးနှင့် အဆင့်မြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့တွင် အဖွဲ့ဝင် ၁၂ ဦးဖြင့် “ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ဖြုပြင်မွမ်းမံရေးနှင့် အဆင့်မြှင့်တင်ရေးကော်မတီ”ကို ဖွဲ့စည်းထားပါကြောင်း၊ ယင်းအပြင် အင်္ဂလန်နိုင်ငံမှ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဟောင်းMr.Lord Darzi

အင်္ဂလန်နိုင်ငံမှ Rangoon General Hospital Reinvigoration Fund ၏ Trustee Dr. Michael Marett-Crosby၊ UK နိုင်ငံမှ Robin Cross, Ian Goodfellow, Louise Hansen Yangon Heritage Trist, မြန်မာနိုင်ငံ အင်ဂျင်နီယာအသင်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ Myanmar Integrated Engineer Group အဖွဲ့၊ Nikki Quality Control အဖွဲ့၊ Nikki Group တို့မှလည်း အဆင့်မြှင့်မြင်မွမ်းမံရေးလုပ်ငန်းများကို ကူညီလျက် ရှိပါကြောင်း။ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တိုးချဲ့ဖြုပြင်မွမ်းမံခြင်းနှင့် အဆင့်မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျန်းမာ

ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနက အမိန့်ကြော်ငြာစာထုတ်ပြန်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ဆက်လက်၍ အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းများ၏ ပင်စင်လစာနှင့် ပတ်သက်၍ ခွင့်ပြုပေးနိုင်မည့် နှုန်းထားသတ်မှတ်ချက်အား သီးခြားထုတ်ပြန်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒေသစရိတ်ခံစားခွင့်နှင့် ပတ်သက်၍လည်း စိစစ်သုံးသပ်မှုများ ပြုလုပ်ပြီးပါက သီးခြားထုတ်ပြန်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဝန်ထမ်းများအတွက် သတ်မှတ်ထားသောလစာနှင့် စရိတ်နှုန်းထားများနှင့် ခွင့်ပြုပေးနိုင်မည့် အငြိမ်းစားလစာနှင့် ဆုကြေးဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကာကွယ်ရေးကောင်စီသို့ တင်ပြ၍ အတည်ပြုချက်ရယူဆောင်ရွက်စေမည် ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြရာ လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့မှပေးပို့သော အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ပထမငါးနှစ်စီမံကိန်း (၂၀၁၁ -၂၀၁၂ မှ ၂၀၁၅ -၂၀၁၆ခုနှစ်)နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အဆိုပြုချက်များနှင့်အညီ အနှစ်(၂၀) နှစ်ရှည် အမျိုးသားဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစီမံကိန်း (၂၀၁၁-၂၀၁၂ မှ ၂၀၁၀-၂၀၁၁ခုနှစ်)အထိ ရေးဆွဲပြုစုခဲ့ပါကြောင်း၊ ပဉ္စမကာလ တို့ ငါးနှစ်စီမံကိန်းဟု ခေါ်ဆိုမှုကို ပထမငါးနှစ်စီမံကိန်း(၂၀၁၁-၂၀၁၂ မှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ်)အထိကို အမည်ပြောင်းလဲခေါ်ဆို ပြင်ဆင်ခဲ့ပြီး “ပြည်သူ့ ဗဟိုပြုဖွံ့ဖြိုးမှု” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ရေးဆွဲထားပါကြောင်း၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေး စီမံကိန်းအုပ်ချုပ်ရေး ယန္တရားပြုပြင်ဖွဲ့စည်းရေး၊ လာဘ်ပေးလာဘ်ယူမှုနှင့် အဂတိလိုက်စားမှု ပပျောက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်မှု၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးလုပ်ငန်းနှင့် နိုင်ငံတော်၏ စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ ပြန်လည်ပြုပြင်ဖွဲ့စည်းရေး အစီအစဉ်များကို အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ပထမငါးနှစ်စီမံကိန်းတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြခဲ့ပါကြောင်း။

ထို့အပြင် နှစ်စဉ်စီမံကိန်းများတွင်လည်း ထည့်သွင်းရေးဆွဲတင်ပြခဲ့ပြီး နိုင်ငံပိုင်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများနှင့် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေနှင့် မြန်မာနိုင်ငံသားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဥပဒေအရ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတို့ကိုလည်း နှစ်စဉ်စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် နောက်ဆက်တွဲဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြခဲ့ပါကြောင်း၊ ငွေကြေးမောင်းပွမှုနှုန်းအပါအဝင် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး ညွှန်းကိန်း(၁၃)ခုကိုလည်း နိုင်ငံတကာစံနှုန်းများနှင့် နှိုင်းယှဉ်နိုင်ရန် ပထမငါးနှစ်စီမံကိန်းတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြရာ လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)

မြေယာစီမံကိန်းများနှင့် ပတ်သက်သည့် ဥပဒေဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များဆွေးနွေး

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်သည် Landesa (Rural Development Institute) မှ ဂုဏ်ထူးဆောင် ဥက္ကဋ္ဌ Prof: Roy Prosterman နှင့်အဖွဲ့အား ယနေ့ညနေပိုင်း ၄ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံနေရာ ဆောင်အမှတ် (1-2) ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီ အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ဦးခင်မောင်ညိုနှင့် ဒေါက်တာ စိုးမိုးအောင်တို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး မြေအသုံးပြုရေး မူဝါဒများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ မြေယာစီမံကိန်းများနှင့် ပတ်သက်သည့် ဥပဒေဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ လာရောက်လေ့လာ

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပြည်ထောင်စု ကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီဌာနချုပ်မှ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၁၆၉ ဦး၊ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) မိုးမိတ်မြို့နယ် ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီမှ အဖွဲ့ဝင် ၃၀၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီမှ အဖွဲ့ဝင် ၉၁ ဦးနှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး

ကျောက်တံခါးမြို့နယ် ကျောက်တံခါးဒေသ၊ ရင်းတိုက်ကုန်းကျေးရွာမှ ပြည်သူ ၃၉ ဦး စုစုပေါင်း ၃၂၉ ဦး တို့သည် အစည်းအဝေးကျင်းပနေပုံနှင့် လွှတ်တော်အဆောက်အအုံများကို လာရောက်လေ့လာကြည့်ရှု၍ ပြည်လည်ထွက်ခွာသွားကြောင်း သိရသည်။

ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော် ကျင်းပနေပုံနှင့် လွှတ်တော်

အဆောက်အအုံများကို လေ့လာရန် ပြည်သူများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီဝင်များ၊ အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်းဝင်များ၊ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းဝင်များ နေ့စဉ် လာရောက်လျက်ရှိရာ ဇန်နဝါရီ ၂၀ မှ မတ် ၂၆ ရက်အထိ စုစုပေါင်း ၉၅၀၀ ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့အကျိုး ဖော်ဆောင်ဖို့ အခွန်မှန်စွာ ပေးဆောင်ဖို့



ကျောပုံးမှ

၇။ လက်ရှိလစာနှုန်းမှ တိုးမြှင့်လစာနှုန်းသို့ ပြောင်းလဲသွားသည့်အခါ နှစ်တိုးများကို လက်ရှိလစာနှုန်းအရ နှစ်တိုးကာလများအတိုင်း ဆက်လက်ခံစားခွင့်ပြုရန် ဖြစ်ပါသည်။ တိုးမြှင့်လစာနှုန်းသို့ ပြောင်းလဲမှုကြောင့် နှစ်တိုးစေရောက်သည့်နေ့များ ပြောင်းလဲသွားခြင်းမရှိစေရ။

၄။ ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်ဝန်ကြီးဌာန၏ ၁၄-၃-၂၀၁၂ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်၊ ၁၀၀/၂၀၁၂ ဖြင့် နိုင်ငံဝန်ထမ်းများ (တပ်မတော် ကြည်း၊ရေ၊လေ ဝန်ထမ်းများအပါအဝင်) ၏ လစာအပေါ်တွင် ထပ်ဆောင်းပေးခဲ့သည့် အပိုထောက်ပံ့ကြေး ခံစားခွင့်ပြုခြင်းကို ပယ်ဖျက်ပြီး ယခုပြောင်းလဲပြင်ဆင်သည့် လစာနှုန်းထားအတိုင်းသာ ခံစားခွင့်ပြုရန်ဖြစ်ပါသည်။

၅။ အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းများ၏ ပင်စင်လစာနှင့်ပတ်သက်၍ ခွင့်ပြုပေးနိုင်မည့် နှုန်းထားသတ်မှတ်ချက်အား သီးခြားထုတ်ပြန်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ ဒေသစရိတ်ခံစားခွင့်နှင့်ပတ်သက်၍လည်း စိစစ်သုံးသပ်မှုများ ပြုလုပ်ပြီးပါက သီးခြားထုတ်ပြန်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

တပ်မတော်(ကြည်း၊ရေ၊လေ) ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှုန်းများ

၇။ တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဝန်ထမ်းများအတွက် သတ်မှတ်ထားသော လစာနှင့်စရိတ်နှုန်းထားများနှင့် ခွင့်ပြုပေးနိုင်မည့် အငြိမ်းစားလစာနှင့် ဆုကြေးဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကာကွယ်ရေးကောင်စီသို့တင်ပြ၍ အတည်ပြုချက် ရယူဆောင်ရွက်ရန် ဖြစ်ပါသည်။

နိုင်ငံခြားတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် ဝန်ထမ်းများအတွက် ခံစားခွင့်

၈။ နိုင်ငံခြားတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ထမ်းများနှင့် အခြားအလားတူဝန်ထမ်းများသည် ပြည်ပတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေစဉ်အတွင်း လက်ရှိခံစားနေသော လစာနှုန်းများအတိုင်းသာ နိုင်ငံခြားသို့ ငွေဖြင့် ထုတ်ယူခံစားရန် ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိတာဝန်ထမ်းဆောင်ရသည့်အခါတွင် မိမိရာထူးအဆင့်နှင့်လျော်ညီစွာ သတ်မှတ်ထားသော လစာနှုန်းသစ်ကိုခံစားရန် ဖြစ်ပါသည်။

၉။ ဤအမိန့်ကြော်ငြာစာအရ ခံစားခွင့်များကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလအတွက် လစာမှစ၍ ခံစားခွင့်ရှိစေရမည်။

(ဝင်းရှိန်) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင် စင်ကာပူနိုင်ငံဝါရင့်ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယု ကွယ်လွန်ခြင်းအတွက် ဝမ်းနည်းကြောင်းလက်မှတ်ရေးထိုး

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်သည် ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီ ၂၅ မိနစ်တွင် ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ် အမှတ် ၂၃၆ ရှိ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ စင်ကာပူနိုင်ငံသံရုံး၌ စင်ကာပူနိုင်ငံ ဝါရင့် ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယု ကွယ်လွန်ခြင်းအတွက် ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် ဝမ်းနည်းခြင်း အထိမ်းအမှတ် မှတ်တမ်းစာအုပ်၌ ဝမ်းနည်းကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(သတင်းစဉ်)



ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ လေ့လာတုံ့ပြန်ရေးအဖွဲ့အစည်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ဂျပန်-မြန်မာချစ်ကြည်ရေးအဖွဲ့က လေ့လာတုံ့ပြန်ရေးအဖွဲ့ PIANICA လှူဒါန်းပွဲကို ယနေ့နံနက် ၉နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ရှေးဦးစွာ အမှတ်(၂) အခြေခံပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင်မျိုးကြည်နှင့် ဂျပန်-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် Mr. Kondo HIDEJI တို့က နှုတ်ခွန်းဆက်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဂျပန်-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးအဖွဲ့မှ

Mr. Iwata MITSUYOSHI က လေ့လာတုံ့ပြန်ရေးအဖွဲ့ PIANICAအလုံး ၃၀ ကို ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင်မျိုးကြည်က လက်ခံရယူသည်။

ထို့နောက် ဂျပန်-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးအဖွဲ့မှ ကျောင်းသူနှစ်ဦးက မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံတို့၏ နိုင်ငံတော်သီချင်းများကို လေ့လာတုံ့ပြန်ရေးအဖွဲ့ PIANICA ဖြင့် တီးမှုတ်ပြသခဲ့ကြပြီး ဂျပန်-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးအဖွဲ့အား ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(ပညာရေး)

ပြည်ထောင်စု တရားလွှတ်တော်ချုပ်ရုံးမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် တည်ဆောက်ပြီးစီးသော နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေအတွင်း ဥက္ကရသီရိမြို့နယ် တရားရုံးဝန်ထမ်းအိမ်ရာ၊ ဥက္ကရသီရိမြို့နယ် မြို့နယ်တရားရုံး၊ ဧဇျုသီရိမြို့နယ် မြို့နယ်တရားရုံးတို့၏ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၅ ရက်က ကျင်းပခဲ့ရာ ဥက္ကရသီရိမြို့နယ် မြို့နယ်တရားရုံး ပြည်ထောင်စု တရားလွှတ်တော်ချုပ်ရုံးမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမျိုးတင့်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်ဝင်းဆွေ၊ ဒက္ကရသီရိ တရားသူကြီး ဦးဝင်းကြွေနှင့် တာဝန်ရှိသူ ကုမ္ပဏီဒါရိုက်တာတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဆောင်းပါး

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအတွက် နိုင်ငံတော်၏ ဆောင်ရွက်ပေးမှုများ

သက်ဇင်မိုး

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် နိုင်ငံတော်ကိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှုန်းထားများ တိုးမြှင့်လိုက်သည့် မင်္ဂလာတင်ကြားသိရသည်။ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းအားလုံး ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာဖြစ်ကြရသလို ဝန်ထမ်း၏ မိဘ ဆွေမျိုးများသည်လည်း ဝမ်းသာပီတိဖြစ်ကြမည်မှာ မလွဲပါ။ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာတိုးမြှင့်မှုဇယားကို ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ၂၆-၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၌ ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့ပါသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ ရှင်းလင်းတင်ပြချက်ကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကလည်း မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများကလည်း နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာတိုးမြှင့်ပေးရေးကို တောင်းဆိုနေကြသည် ဖြစ်ရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများလည်း ဝမ်းသာကြည်နူးရှိကြပေမည်။ ဝန်ကြီး၏ ရှင်းလင်းတင်ပြချက်အရ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှုန်းတိုးမြှင့်သတ်မှတ်လိုက်သည့် ဇယားမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

တိုးမြှင့်သတ်မှတ်သည့် လစာနှုန်းထားများအရ အဆင့်အလိုက် တိုးမြှင့်ရရှိသည့် မူရင်းလစာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည် -

စဉ်	အနိမ့်ဆုံးအဆင့်	အဆင့်	အပိုထောက်ပံ့ကြေး ထည့်မတွက်ပါက	အပိုထောက်ပံ့ကြေး ထည့်တွက်ပါက
၁။	၇၅၀၀၀	အဆင့် (၁)	၄၅၀၀၀	၁၅၀၀၀
၂။	၈၁၀၀၀	အဆင့် (၂)	၅၄၀၀၀	၂၄၀၀၀
၃။	၈၇၀၀၀	အဆင့် (၃)	၆၃၀၀၀	၃၃၀၀၀
၄။	၉၃၀၀၀	အဆင့် (၄)	၇၂၀၀၀	၄၂၀၀၀
၅။	၉၉၀၀၀	အဆင့် (၅)	၈၁၀၀၀	၅၁၀၀၀
၆။	၁၀၅၀၀၀	အဆင့် (၆)	၉၀၀၀၀	၆၀၀၀၀
၇။	၁၁၁၀၀၀	အဆင့် (၇)	၉၉၀၀၀	၆၉၀၀၀
၈။	၁၄၀၀၀၀	အဆင့် (၈)	၁၁၀၀၀၀	၈၀၀၀၀
၉။	၁၆၀၀၀၀	အဆင့် (၉)	၁၂၀၀၀၀	၉၀၀၀၀
၁၀။	၁၈၀၀၀၀	အဆင့် (၁၀)	၁၃၀၀၀၀	၁၀၀၀၀၀
၁၁။	၂၀၀၀၀၀	အဆင့် (၁၁)	၁၄၀၀၀၀	၁၁၀၀၀၀
၁၂။	၂၂၀၀၀၀	အဆင့် (၁၂)	၁၆၀၀၀၀	၁၃၀၀၀၀
၁၃။	၂၅၀၀၀၀	အဆင့် (၁၃)	၂၅၀၀၀၀	၂၂၀၀၀၀

အမှတ်စဉ်	လက်ရှိလစာနှုန်း	အမှတ်စဉ်	တိုးမြှင့်လစာနှုန်း
၁	၇၅၀၀၀ - ၁၀၀၀ - ၈၀၀၀၀	၁	၁၂၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၁၃၀၀၀၀
၂	၈၁၀၀၀ - ၁၀၀၀ - ၈၆၀၀၀	၂	၁၃၅၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၁၄၅၀၀၀
၃	၈၇၀၀၀ - ၁၀၀၀ - ၉၂၀၀၀	၃	၁၅၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၁၆၀၀၀၀
၄	၉၃၀၀၀ - ၁၀၀၀ - ၉၈၀၀၀	၄	၁၆၅၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၁၇၅၀၀၀
၅	၉၉၀၀၀ - ၁၀၀၀ - ၁၀၄၀၀၀	၅	၁၈၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၁၉၀၀၀၀
၆	၁၀၅၀၀၀ - ၁၀၀၀ - ၁၁၀၀၀၀	၆	၁၉၅၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၂၀၅၀၀၀
၇	၁၁၁၀၀၀ - ၁၀၀၀ - ၁၁၆၀၀၀	၇	၂၁၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၂၂၀၀၀၀
၈	၁၄၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၁၅၀၀၀၀	၈	၂၅၀၀၀၀ - ၄၀၀၀ - ၂၇၀၀၀၀
၉	၁၆၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၁၇၀၀၀၀	၉	၂၈၀၀၀၀ - ၄၀၀၀ - ၃၀၀၀၀၀
၁၀	၁၈၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၁၉၀၀၀၀	၁၀	၃၁၀၀၀၀ - ၄၀၀၀ - ၃၃၀၀၀၀
၁၁	၂၀၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၂၁၀၀၀၀	၁၁	၃၄၀၀၀၀ - ၄၀၀၀ - ၃၆၀၀၀၀
၁၂	၂၂၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၂၃၀၀၀၀	၁၂	၃၈၀၀၀၀ - ၄၀၀၀ - ၄၀၀၀၀၀
၁၃	၂၅၀၀၀၀ - ၂၀၀၀ - ၂၆၀၀၀၀	၁၃	၅၀၀၀၀၀

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာတိုးမြှင့်သည့်ဆိုရာတွင် အပိုထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်ခြင်း၊ အခြေခံလစာနှုန်းထား တိုးမြှင့်ခြင်း၊ နှစ်တိုးရေတွက်သည့်နှစ်၊ နှစ်တိုးလစာနှုန်းတို့ကို ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ပေးခြင်း စသည်ဖြင့် အမျိုးမျိုးရှိရာ ယခုတိုးမြှင့်ပေးသည့်ပုံစံမှာ အခြေခံလစာနှုန်းကို တိုးမြှင့်ပေးသည့်အပြင် နှစ်တိုးလစာနှုန်းကိုလည်း တိုးမြှင့်ပေးခဲ့သည်ကို ဇယားတွင် တွေ့ရှိရပါသည်။

ဝန်ကြီး၏ ရှင်းလင်းတင်ပြချက်အရ လက်ရှိပေးအပ်နေသော အပိုထောက်ပံ့ကြေး ကျပ်၃၀၀၀၀/-ကို ပယ်ဖျက် မည်ဟုသိရှိရသည်။ ဤနေရာတွင် အချို့က ကျေနပ်မှုရှိကောင်းမှု ရှိပေမည်။ ဥပမာ-အနိမ့်ဆုံးလစာနှုန်းကျပ်၇၅၀၀၀/- မှ စပါသည်။ ၎င်းဝန်ထမ်းသည် လက်ရှိ ကျပ် ၇၅၀၀၀/- နှင့် အပိုထောက်ပံ့ကြေး ကျပ်၃၀၀၀၀/- ပေါင်း ကျပ် ၁၀၅၀၀၀/- ခံစားရပါသည်။ ယခု တိုးမြှင့်ပေးသည့် လစာနှုန်းအရ အခြေခံလစာမှာ ကျပ် ၁၂၀၀၀၀/-ဖြစ်သဖြင့် ၁၅၀၀၀/- သာ တိုးသည်ဟု အကြမ်းဖျင်းတွက်ချက်နိုင်ပါသည်။ သို့ရာတွင် သက်ဆိုင်ရာဝန်ထမ်းအတွက် အကျိုးကျေးဇူးမှာ ထိုထက်မကရှိပါသည်။ ၎င်းမှာ ပင်စင်လစာနှင့် ဆုကြေး တိုးမြှင့်ခံစားနိုင်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ပင်စင်လစာ ဆုကြေးများတွက်ချက်သည့်အခါ မူရင်းလစာကိုသာ မူတည်၍ တွက်ချက်ရပြီး အပိုထောက်ပံ့ကြေးသည် ပင်စင်လစာ ဆုကြေးတွက်ချက်ရာတွင် ထည့်သွင်းတွက်ချက်နိုင်မှု မရှိသည့်အတွက် ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းကို နှိုင်းယှဉ်တွက်ချက်ပြရမည်ဆိုပါက အနိမ့်ဆုံးလစာနှုန်းရရှိသူ လုပ်သက် ၃၀ နှစ်ရှိ ဝန်ထမ်းတစ်ဦး ပင်စင်ယူပါကရရှိမည့်ပင်စင်လစာနှင့် ဆုကြေးနှိုင်းယှဉ်ချက်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည် -

- ပင်စင်လစာ = နောက်ဆုံးထုတ်လစာ x လုပ်သက်နှစ် x ၁.၅ %
 - ကျပ် ၇၅၀၀၀ နှုန်း = ၇၅၀၀၀ x ၃၀ x ၁.၅ % = ၃၃၇၅၀
 - ကျပ်၁၂၀၀၀၀နှုန်း = ၁၂၀၀၀၀ x ၃၀ x ၁.၅ % = ၅၄၀၀၀
 - လုပ်သက်ဆုငွေ = နောက်ဆုံးထုတ်လစာ x လုပ်သက်နှစ် x ၅၀ %
 - ကျပ်၇၅၀၀၀ နှုန်း = ၇၅၀၀၀ x ၃၀ x ၅၀ % = ၁၁၂၅၀၀၀
 - ကျပ်၁၂၀၀၀၀ နှုန်း = ၁၂၀၀၀၀ x ၃၀ x ၅၀ % = ၁၈၀၀၀၀၀
- သို့ဖြစ်၍ ပင်စင်လစာတွင် တစ်လလျှင် ကျပ်၂၀၂၅၀/- ပိုမိုရရှိနိုင်ပြီး၊ ပင်စင်ဆုကြေးတွင် ကျပ် ၆၇၅၀၀၀/- ပိုမိုရရှိနိုင်သည်ကို တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။

အနိမ့်ဆုံးမှစ၍ အမြင့်ဆုံးအထိ အဆင့်အသီးသီးတွင်လည်း အလားတူ အကျိုးကျေးဇူးရရှိပါသည်။ မိမိတို့နိုင်ငံတွင် ဝန်ထမ်းအသက် ၆၀ ပြည့်၍ ပင်စင်ယူသောအခါဖြစ်စေ၊ သက်မှတ်လုပ်သက်ပြည့်၍ ပင်စင် ယူသောအခါ ဖြစ်စေ တည်ဆဲနိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများအရ ဝန်ထမ်း၏ အသက်ထက်ဆုံး ပင်စင်လစာ ခံစားခွင့်ပြုထားသည့်အပြင် ဝန်ထမ်း သေဆုံးသည့်အခါ ကျန်ရစ်သူမိသားစုကိုလည်း မိသားစုပင်စင် ခံစားခွင့်များ ကို နိုင်ငံတော်ကပင် တာဝန်ယူ၍ ဆက်လက်ထောက်ပံ့ပေးနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်၏ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ အပေါ် စောင့်ရှောက်မှုမှာ ကြီးမားပါသည်။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ လစာတိုးမြှင့်ရေးကို စဉ်းစားသုံးသပ် ဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံတော်၏ ဘဏ္ဍာရေးအခြေအနေ၊ ငွေကြေးဖောင်းပွမှုနှုန်းအခြေအနေ၊ လက်ရှိခံစားခွင့်ပြုထားသော နှုန်းထားများ၏ အခြေအနေတို့ကိုအခြေခံ၍ စဉ်းစားရ

သို့ဖြစ်ရာ အပိုထောက်ပံ့ကြေးကိုပါ ထည့်တွက်ပါက အနိမ့်ဆုံးအဆင့်များသည် များစွာမတိုးဟု သုံးသပ် နိုင်သော်လည်း ရေရှည်အတွက်ကြည့်ပါက ဝန်ထမ်းတွင် အကျိုးကျေးဇူးခံစားရပါသည်။ အစိုးရဌာနအဖွဲ့ အစည်းများ၏ ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်ပုံနှင့် တာဝန်များအရ အမြင့်ဆုံးအဆင့်ဝန်ထမ်းမှာ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုလုံး ကို တာဝန်ခံရသူ၊ တစ်နည်းအားဖြင့် တာဝန်အရှိဆုံး၊ တာဝန်အကြီးဆုံးသူ ဖြစ်ပေသည်။ ရာထူးအဆင့်မြင့် လာလေလေ တာဝန်ကြီးမားလာလေလေဖြစ်ပေသည်။ ဦးရေမှာလည်း နည်းသွားမည် ဖြစ်ပေသည်။ အနိမ့်ဆုံး ရာထူးအဆင့်များတွင်မူ တာဝန်ခံရမှုအနေအထားနည်းပါးသလို တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုအပိုင်း များစွာမရှိလှပေ။ တာဝန်ကြီးလေးမှု အနေအထားမှာလည်း အဆင့်အလိုက် ကွာခြားမှု ရှိပေသည်။ အနိမ့်ဆုံးအဆင့်များတွင် ဝင် ပေါက်ရာထူးအရခန့်အပ်ရေးကိစ္စများ ပိုမိုမြန်ဆန်သဖြင့် ဦးရေမှာလည်းများပြားမည် ဖြစ်ပေသည်။ သက်ဆိုင်ရာ သို့ စုံစမ်းချက်အရ အနိမ့်ဆုံးအဆင့်များတွင် တစ်နိုင်ငံလုံး စုစုပေါင်းရုံးအကူ၊ စာပို့ (၁၃၀၀၀၀) ခန့်၊ အငယ်တန်း စာရေး (၂၇၀၀၀၀) ခန့်၊ အကြီးတန်းစာရေး (၂၈၀၀၀၀)ခန့်ရှိကြောင်း သိရှိရပါသည်။ ညွှန်ကြားရေးမှူးအဆင့်မှာ (၇၀၀)ကျော်ခန့်၊ အမြင့်ဆုံးညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် အဆင့်မှာ (၂၅၀)မှ(၃၀၀)ကြား ခန့်သာရှိကြောင်း သိရှိရပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ အဆင့်အလိုက် တိုးမြှင့်ပေးသည့် လစာနှုန်းမှာလည်း ဤသို့ပင် အဘက်ဘက်က စဉ်းစား၍ သင့်တင့်မျှတစွာ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းမျိုးဖြစ်ပါသည်။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများလစာတိုးမြှင့်ရေးကို စဉ်းစားသုံးသပ်ဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံတော်၏ ဘဏ္ဍာရေးအခြေ အနေ၊ ငွေကြေးဖောင်းပွမှုနှုန်းအခြေအနေ၊ လက်ရှိခံစားခွင့်ပြုထားသော နှုန်းထားများ၏ အခြေအနေတို့ကိုအခြေခံ ၍ စဉ်းစားရသည်။ ၎င်းအပြင် ထပ်မံစဉ်းစားရသည့် အချက်များမှာ စုစုပေါင်းဝန်ထမ်းဦးရေ၊ အဆင့်အလိုက် ဝန်ထမ်းဦးရေ၊ အဆင့်အလိုက် ထမ်းဆောင်ရသည့် တာဝန်နှင့် ပေးဆပ်ရသည့်လုပ်အား၊ ပြင်ပမှ ပုဂ္ဂလိက၊ အများပိုင် လုပ်ငန်းများက ပေးနိုင်သော အနိမ့်ဆုံးလုပ်ခနှုန်း အခြေအနေ၊ နိုင်ငံတော်၏ သာမန်အသုံးစရိတ်နှင့် ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ် အချိုးအစား၊ လစာနှုန်းတိုးမြှင့်မှုနှင့်ဆက်စပ်၍ ပေးရသည့် ပင်စင်၊ ဆုကြေး၊ နေ တွက်စရိတ်၊ နေစားလုပ်ခစသည်များ၊ ပုံသေလစာဖြင့် ခန့်အပ်သည့် ဝန်ထမ်းများစသည်တို့ ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းသို့ အဘက်ဘက်မှ တွက်ချက်စဉ်းစားသုံးသပ်ရသည့်အပြင် လစာနှုန်း တိုးမြှင့်ပေးပြီးနောက် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် ကုန်ဈေးနှုန်းကြီးမြင့်မှုကို ကာကွယ်ရန်နည်းလမ်းများကိုလည်း ကြိုတင်မျှော်တွေးစဉ်းစားရပါသည်။ ဝန်ထမ်း လစာနှုန်းများ မည်မျှပင် တိုးမြှင့်စေလိုသည်ဖြစ်စေ၊ နိုင်ငံတော်၏ မက်ခရိုစီးပွားရေးတည်ငြိမ်မှုနှင့် နိုင်ငံတော် ၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှု အရှိန်အဟုန်ကို အထိခိုက်ခံ၍ မဖြစ်ပေ။ အခြားစဉ်းစားဖွယ်ရာ တစ်ခုမှာ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးရာတွင် လစာနှုန်းသာမက ဝန်ထမ်းများနှင့် မိသားစုများ၏ ကျန်းမာ ရေး၊ ပညာရေးတို့အပါအဝင် လူမှုရေးလိုအပ်ချက်များကို စီမံဖြည့်ဆည်းပေးသည့် လုပ်ငန်းများလည်း ဆောင်ရွက်ပေးနေခြင်းကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားသင့်ပါသည်။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး၏ လွှတ်တော်တွင် တင်ပြချက် အရ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဝန်ထမ်းများ အခမဲ့ဆေးကုသနိုင်ရန် ကျပ် ၃၇.၄၉၂ ဘီလီယံ ထည့်သွင်းလျာထားကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများကို ပြည်ပပညာတော်သင်စေလွှတ်ခြင်း၊ သင်တန်းများစေလွှတ်ခြင်း၊ ပြည်ပအတွေ့အကြုံရရှိစေရန်၊ ရက်ရှည်ဆွေးနွေးပွဲများ၊ ရက်တို ဆွေးနွေးပွဲများစေလွှတ်ခြင်း၊ ဝန်ထမ်းများ တာဝန်ဖြင့် ခရီးသွားလာမှုအတွက် ခရီးစရိတ်များ ခွင့်ပြုခြင်း၊နေ့တွက်စရိတ်များ ခွင့်ပြုခြင်း၊ ဝေးလံခေါင်းပါး ဒေသများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်သူများကို ပိုမိုသော လစာနှုန်းထားများဖြင့် ဒေသစရိတ်ခွဲခြားပေးခြင်း စသည်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးမှုများစွာရှိသည်ကိုလည်း ထည့်သွင်း စဉ်းစားရမည်ဖြစ်ပါသည်။

အရေးကြီးသည့် သုံးသပ်ရန် အချက်တစ်ခုမှာ နိုင်ငံတော်၏ ဘတ်ဂျက်တွင် ပိုငွေပြု၍ လစာတိုးပေးနိုင်ခြင်း မဟုတ်သည့် အချက်ဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်၏ ဘတ်ဂျက်သည် များသောအားဖြင့် လိုငွေပြည့်နှစ်က အများစုဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ် လက်ထက်တွင်လည်း ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် အပါအဝင် (၅)နှစ်စလုံးတွင် လိုငွေပြ ဘတ်ဂျက်သာဖြစ်ပါသည်။ ယင်းသို့ လိုငွေပြဘတ်ဂျက် ဖြစ်ခြင်းမှာလည်း နိုင်ငံတော်၏ ရငွေသုံးငွေ အခြေအနေတို့အရသာ ဖြစ်ပါသည်။ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများသာမက စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးပြီး နိုင်ငံများတွင်ပါ လိုငွေပြဘတ်ဂျက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ကြသည်ကို လေ့လာတွေ့ရှိရပါသည်။

သို့ဖြစ်ရာလိုငွေပြနေသည့်အခြေအနေကြားမှ ဤသို့ တိုးမြှင့်ပေးလိုက်ခြင်းသည် မလွဲမသွေ အခြားသော သာမန်အသုံးစရိတ်များ၊ ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ်များကို စိစစ်လျှော့ချပြီးမှသာ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပေ သည်။ ဤအချက်သည် နိုင်ငံတော်အစိုးရက နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လုပ်အားကို အသိအမှတ်ပြုမှုနှင့် နိုင်ငံ့ ဝန်ထမ်းများအပေါ်ထားရှိသည့် စေတနာကို ပြသလိုက်ခြင်းပင်ဖြစ်ပါကြောင်း သုံးသပ်တင်ပြလိုက်ရပါသည်။

ပညာရေး

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာအဆင့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ရွေးချယ်ခံရသူများ၏ အမည်စာရင်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာအဆင့် အငွေမတန်း၊ နဝမတန်းနှင့် ဒသမတန်းတို့အတွက် အမှတ် (၁)၊ (၂)၊ (၃) အခြေခံပညာဦးစီးဌာနများအောက်ရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများမှ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များ၏ ခရိုင်အလိုက် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ရွေးချယ်ခံရသူများ၏ အမည်စာရင်းကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

အမှတ်(၁) အခြေခံပညာဦးစီးဌာန

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်

ခရိုင်အလိုက် ရွေးချယ်ထားသည့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း (နဝမတန်း)

အမှတ်(၁) အခြေခံပညာဦးစီးဌာန

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်

ခရိုင်အလိုက် ရွေးချယ်ထားသည့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း (အငွေမတန်း)

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	ဗြိနယ်	ခရိုင်
၁	မောင်စွမ်းပြည့်ထွန်း	အလကားကျောင်း	ဘားအံ	ဘားအံ
၂	နော်ဆွတ်ကျည်ဝေ	အထက(၁)	ဘားအံ	ဘားအံ
၃	မောင်ထက်အောင်ပိုင်	အထက(၁)	ကျောက်စိတ်	ကျောက်စိတ်
၄	မစိမ်းလှလှလှ	အထက(၁)	ကျောက်စိတ်	ကျောက်စိတ်
၅	မောင်ပိုင်ဦးအောင်	အထက-ညောင်ဝင်း	သရက်ချောင်း	ထားဝယ်
၆	မအညီအောင်အောင်	အထက-ကျောက်စိတ်	သရက်ချောင်း	ထားဝယ်
၇	မောင်ကောင်းမင်းခန့်	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၈	မောင်ဟန်ပိုင်ကျော်	အထက(၃)အရှင်ဝါ	မြိတ်	မြိတ်
၉	မမြင့်အိမ်စည်	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၁၀	မအေးသဏ္ဍာပိုင်	အထက	ပုလော	မြိတ်
၁၁	မောင်ဟန်လင်းစော	အထက(၃)ပဲခူး	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၂	မောင်အောင်ဦးမင်း	အထက(၃)ကျိပ်ပင်စု	သနပ်ပင်	ပဲခူး
၁၃	မအေးသရက်စံလှိုင်	အထက(၃)ပဲခူး	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၄	မသန်းစုစံ	အထက-ရွှေကျင်	ရွှေကျင်	ပဲခူး
၁၅	မောင်ကျော်ခန့်စော	အထက(၃) ၂	တောင်ငူ	တောင်ငူ
၁၆	မောင်မင်းသစ်ထွန်း	အထက	ရေတားရွာ	တောင်ငူ
၁၇	မအေးအိမ်စည်	အထက(၁)	တောင်ငူ	တောင်ငူ
၁၈	မအေးအိမ်စည်	အထက(၁)	မြို့	တောင်ငူ
၁၉	မောင်ကောင်းမင်းစည်	အထက(၁)	ပြည်	ပြည်
၂၀	မောင်ဘုန်းသက်ပိုင်	အထက-ဆင်တဲ	ပန်းတောင်း	ပြည်
၂၁	မခိုင်သီရိဝင်း	အထက(၁)	ပြည်	ပြည်
၂၂	မသုညသင်ဇာအောင်	အထက-ဆင်တဲ	ပန်းတောင်း	ပြည်
၂၃	မရွှေစည်ယမင်း	အထက(၃)မြို့မ	လက်ပံတန်း	သာယာဝတီ
၂၄	မောင်မင်းအောင်ကျော်	အထက	ပိုးညို	သာယာဝတီ
၂၅	မောင်ကောင်းမြတ်စော	အထက	ဘုတ်ဖို	သာယာဝတီ
၂၆	မအေးအိမ်စည်	အထက	ဘုတ်ဖို	သာယာဝတီ
၂၇	မောင်မင်းမြတ်သူ	အထက(၆)	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၂၈	မောင်ဟန်ဦးကျော်	အထက(၁)	သံဖြူဇရပ်	မော်လမြိုင်
၂၉	မအေးသန်းသန်း	အထက(၁)	သံဖြူဇရပ်	မော်လမြိုင်
၃၀	မလှယဉ်ကျေး	အထက(၉)	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၃၁	မောင်လေးယုလင်း	အလကားနဝမတန်း	ကျိတ်ထို	သထုံ
၃၂	မပြည့်ပြည့်သော်	အထက(၁)	ကျိတ်ထို	သထုံ
၃၃	မောင်ပိုင်ဦးလင်း	အထက(၁)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၄	မခိုင်ဝေဝေကျော်	အထက(၂)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၅	မောင်ကျော်နေလင်း	အထက-တပ်တော်	အမ်း	ကျောက်ဖြူ
၃၆	မဆူမူကျော်	အထက(၂)	အမ်း	ကျောက်ဖြူ
၃၇	မောင်သီဟသူခန့်စော	အထက(၅)	ဝှံ	သံတွဲ
၃၈	မအေးမြေခင်	အထက(၃)မြို့မ	သံတွဲ	သံတွဲ
၃၉	မောင်ကျော်ဦးလှိုင်	အထက(၃)မြို့မ	ကျောက်တော်	မြောက်ဦး
၄၀	မခိုင်နန္ဒာလင်း	အထက-မြေပုံ	မြေပုံ	မြောက်ဦး
၄၁	မောင်ကျော်စောသိန်း	အထက	မောင်တော	မောင်တော
၄၂	မမြင့်ဝေဝေ	အထက(၃)လ(၁)	မောင်တော	မောင်တော
၄၃	မောင်ဦးညိုအောင်	အထက(၆)	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၄၄	မောင်ပိုင်ခန့်စော	အထက	ရေကြည်	ပုသိမ်
၄၅	မယမင်းအိမ်စည်	အထက(၂)	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၄၆	မအေးအိမ်စည်	အထက	ရေကြည်	ပုသိမ်
၄၇	မောင်ဥသုအောင်	အထက(၁)	ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ
၄၈	မောင်ကျော်ဦး	အထက	ကြံခင်း	ဟင်္သာတ
၄၉	မသံစည်	အထက(၁)	ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ
၅၀	မအေးခန့်ကျော်	အထက	ကြံခင်း	ဟင်္သာတ
၅၁	မောင်ဥသုလင်း	အထက	တီပိတ်	မြောင်းမြ
၅၂	မခိုင်ဇော်လင်း	အထက(၁)	ဝါးခယ်မ	မြောင်းမြ
၅၃	မောင်အောင်ကောင်းမြတ်	အထက(၁)	လပူတ္တာ	လပူတ္တာ
၅၄	မအေးမြေခင်	အထက(၁)	လပူတ္တာ	လပူတ္တာ
၅၅	မောင်စွမ်းစည်ထက်	အထက(၃)မနော်	ပန်းတန်း	မအူပင်
၅၆	မအေးအိမ်စည်	အထက(၂)	ညောင်တန်း	မအူပင်
၅၇	မောင်နေသူခန့်ဦး	အထက(၁)	ကျိတ်လတ်	ဖျာပုံ
၅၈	မအေးအိမ်စည်	အထက(၁)	ကျိတ်လတ်	ဖျာပုံ

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	ဗြိနယ်	ခရိုင်
၁	မောင်ခွန်ဦးကျော်	အထကကျောက်စိတ်	ဘားအံ	ဘားအံ
၂	မသင်းစုစု	အထက(၁)	ဘားအံ	ဘားအံ
၃	မောင်မင်းခန့်အောင်	အထက	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး	ကျောက်စိတ်
၄	မကောင်းထက်ထက်စံ	အထက	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး	ကျောက်စိတ်
၅	မောင်သူရိန်ဝင်းဟိန်း	အထက(၁)	ထားဝယ်	ထားဝယ်
၆	မမြင့်မြင့်သော်တာထွန်း	အထက(၁)	ထားဝယ်	ထားဝယ်
၇	မောင်ထက်အောင်	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၈	မောင်ကျော်စွာဟိန်း	အထကအေးစိပ်မြို့	ကျောက်စိတ်	မြိတ်
၉	မမေမြတ်ဦးခင်	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၁၀	မခင်ရတနာထွန်း	အထက(၃)	ပုလော	မြိတ်
၁၁	မောင်ခွန်ဦး	အထက	သနပ်ပင်	ပဲခူး
၁၂	မောင်အောင်ကောင်းမြတ်	အထက(၃)	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၃	မသဏ္ဍာဆွေ	အထက(၃)	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၄	မသဏ္ဍာမြင့်မြတ်	အထက(၁)မြို့နယ်တန်းဆာ	ညောင်လေးပင်	ပဲခူး
၁၅	မောင်ညိုညိုစော	အထက(၂)မြို့	မြို့	တောင်ငူ
၁၆	မောင်ပြည့်ထွန်းခန့်	အထက(၃) ၂	တောင်ငူ	တောင်ငူ
၁၇	မသင်းစုစုစံ	အထက(၃) ၂	တောင်ငူ	တောင်ငူ
၁၈	မမြတ်ပိုင်အောင်	အထက-ဝဲကြီး	မြို့	တောင်ငူ
၁၉	မောင်ထွန်းကျော်အောင်	အထက(၁)	ပြည်	ပြည်
၂၀	မောင်သက်ပိုင်ထွန်း	အထက-အင်းမ	သဲကုန်း	ပြည်
၂၁	မောင်ပိုးစွန်းဖြူ	အထက(၁)	ပြည်	ပြည်
၂၂	မခင်ဦးစွန်း	အထက-ဆင်တဲ	ပန်းတောင်း	ပြည်
၂၃	မောင်ဟိန်းထက်ပိုင်	အထက-ပန်းတဲ	ကြိတ်ကျောက်	သာယာဝတီ
၂၄	မောင်အောင်စွမ်းထက်ပိုင်	ကပက The best	ဝါးကုန်း	သာယာဝတီ
၂၅	မအိမ်စည်	အထက(၁)	လက်ပံတန်း	သာယာဝတီ
၂၆	မအိမ်စည်	အထက	ဘုတ်ဖို	သာယာဝတီ
၂၇	မောင်ဥက္ကာကျော်	အထက(၆)	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၂၈	မောင်ကောင်းဆက်စံ	အထက(၁)	သံဖြူဇရပ်	မော်လမြိုင်
၂၉	မအိမ်စည်ကျော်	အထက(၉)	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၃၀	မလင်းလင်းဝင်း	အထက	ချောင်းဆုံ	မော်လမြိုင်
၃၁	မောင်အောင်ကျော်ခန့်	အထက(၂)	ကျိတ်ထို	သထုံ
၃၂	မမြင့်ကျော်	အထက(၂)	သထုံ	သထုံ
၃၃	မောင်မင်းမြတ်ပိုင်	အထက(၂)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၄	မခင်ထက်ထက်ကျော်	အထက(၂)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၅	မောင်ဦးနေရ	အထက(၃)လ-၂	ကျောက်ဖြူ	ကျောက်ဖြူ
၃၆	မမြတ်သခင်	အထက(၂)	အမ်း	ကျောက်ဖြူ
၃၇	မောင်အောင်သူစုမင်း	အထက(၁)	သံတွဲ	သံတွဲ
၃၈	မမေသက်ပိုင်	အထက(၁)	သံတွဲ	သံတွဲ
၃၉	မောင်လေးယုဝင်းတင့်	အထက-မြေပုံ	မြေပုံ	မြောက်ဦး
၄၀	မခင်ဘုန်းချစ်	အထကကမ်းထောင်းကြီး	မြေပုံ	မြောက်ဦး
၄၁	မောင်မြတ်မင်းခန့်	အထကကျောင်းတော်	ဘူးသီးတောင်	မောင်တော
၄၂	မဆူသခင်	အထက(၃)လ-၁	ဘူးသီးတောင်	မောင်တော
၄၃	မောင်ပိုင်ဦးအောင်	အထက(၂)	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၄၄	မောင်ပိုင်ထက်အောင်	အထက	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၄၅	မလင်းလက်ခင်	အထက(၂)	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၄၆	မမေသက်ပိုင်	အထက	ရေကြည်	ပုသိမ်
၄၇	မောင်ကောင်းထက်စံ	အထက(၃)	ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ
၄၈	မောင်ဟိန်းသူတ	အထက	မြန်အောင်	ဟင်္သာတ
၄၉	မထက်အိမ်စည်	အထက	ကြံခင်း	ဟင်္သာတ
၅၀	မခင်မေသိမ့်	အထက	မြန်အောင်	ဟင်္သာတ
၅၁	မောင်ပိုင်ခန့်ကျော်	ကပက-မဟာ	မြောင်းမြ	မြောင်းမြ
၅၂	မခိုင်အောင်	အထက-ကြို့ကုန်း	တီပိတ်	မြောင်းမြ
၅၃	မောင်သူရအောင်	အထကပျားမွတ်လျှော်ချောင်း	မော်ကွန်း	လပူတ္တာ
၅၄	မသင်းအိမ်စည်	အထက(၁)	လပူတ္တာ	လပူတ္တာ
၅၅	မောင်မင်းခန့်ဦး	အထက(၃)လ-၁	မအူပင်	မအူပင်
၅၆	မမြင့်မြင့်	အထက	မနုဖြူ	မအူပင်
၅၇	မောင်ဟန်လင်းအောင်	အထက(၃)လ-၁	ဖျာပုံ	ဖျာပုံ
၅၈	မသက်စုစုအေး	အထက(၁)	ဖျာပုံ	ဖျာပုံ

ပညာရေး

စာမျက်နှာ ၁၁ မှ

အမှတ်(၁) အခြေခံပညာဦးစီးဌာန

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်

ခရိုင်အလိုက် ရွေးချယ်ထားသည့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း (ဒသမတန်း)

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	ဗြိနယ်	ခရိုင်
၁	ခွန်လင်ကိုနိုင်	အထက(၃)	ဘားအံ	ဘားအံ
၂	မခိုင်စံပယ်အောင်	အထက(၁)	ဘားအံ	ဘားအံ
၃	မောင်မြင့်သုတထွန်း	အထက(၁)	ကျောက်ရိတ်	ကျောက်ရိတ်
၄	မဖြူစင်သန့်	အထက(၁)	ကျောက်ရိတ်	ကျောက်ရိတ်
၅	မောင်ရဲထက်ကျော်	အထက(၃) ကနက်သီရိ	သရက်ချောင်း	ထားဝယ်
၆	မနင်းဆုမြတ်	အထက(၂)	ထားဝယ်	ထားဝယ်
၇	မောင်ငြိမ်းချမ်းအောင်	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၈	မောင်ငြိမ်းချမ်းဦး	အထက-ခေမာသစ်	ကျွန်းစု	မြိတ်
၉	မရွှေရည်စုတနာ	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၁၀	မခင်အိမ်ပုဇွန်ကျော်	အထက(၃)တို	မြိတ်	မြိတ်
၁၁	မောင်ထက်လင်းအောင်	အထက(၃)	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၂	မောင်ဝင်းပိုင်ပုဇွန်	အထက	ကျောက်တံခါး	ပဲခူး
၁၃	မနင်းနန္ဒာကျော်	အထက(၃)	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၄	မအိမ်သုဉာထွန်း	အထက(၁)	ညောင်လေးပင်	ပဲခူး
၁၅	မောင်လှပြည့်ဝန်း	အထက	ရေတာရွယ်	တောင်ငူ
၁၆	မောင်ပြည့်မင်းထက်	အထက-ညောင်ပင်သာ	မြို့	တောင်ငူ
၁၇	မမေသူအောင်	အထက(၁)	တောင်ငူ	တောင်ငူ
၁၈	မသင်းနန္ဒာဆွေ	အထက-ညောင်ပင်သာ	မြို့	တောင်ငူ
၁၉	မောင်မြင့်မင်းခန့်	အထက(၁)	ပြည်	ပြည်
၂၀	မောင်ဝင်းမင်းထက်	ကပကကပ်စည်သူ	သဲကုန်း	ပြည်
၂၁	မကောင်းမြတ်သုဉာမြင့်	ကပကPEC	ပြည်	ပြည်
၂၂	မဖြူမိမိအောင်	အထက-ဆင်တံ	ပန်းတောင်း	ပြည်
၂၃	မောင်အောင်ဟိန်းမြတ်	ကပက-ရွှေဝတီ	သာယာဝတီ	သာယာဝတီ
၂၄	မောင်ဘုန်းစဉ်ကျယ်	အထက	မင်းလှ	သာယာဝတီ
၂၅	မဆူရည်တိုးလှိုင်	အထက	အုတ်ဖို	သာယာဝတီ
၂၆	မစကရီအေးချမ်း	အထက(ပီမ)	နတ်တလင်း	သာယာဝတီ
၂၇	မောင်သူရထွန်း	အထက(၂)	မုဒုံ	မော်လမြိုင်
၂၈	မောင်ဟန်ထက်နိုင်	ကပကပါရမီ	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၂၉	မစိုးရတနာထွန်း	ကပကပါရမီ	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၃၀	မဝန်းရတီ	အထက(၁)မုဒုံ	မုဒုံ	မော်လမြိုင်
၃၁	မောင်သက်ကိုကိုအောင်	အထက(၂)	သထုံ	သထုံ
၃၂	မခင်ချမ်းမြေ့လှိုင်	အထက(၂)	ကျွန်းကဲ	သထုံ
၃၃	မောင်သူရိန်ထွန်း	အထက(၂)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၄	မသဲနစ	အထက(၂)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၅	မောင်နိုင်စော်ထွန်း	အထက-နိုင်ချောင်	ကျောက်ဖြူ	ကျောက်ဖြူ
၃၆	မမေသီရိလှိုင်	အထက-မာနီအောင်	မာနီအောင်	ကျောက်ဖြူ
၃၇	မောင်စော်လင်းထက်	အထက(၁)	သထုံ	သထုံ
၃၈	မအိမ်ပုဇွန်ထွန်း	အထက(၁)	တောင်ကုတ်	သထုံ
၃၉	မောင်ကောင်းမြတ်ကျော်	အထက	မြေပူ	မြောက်ဦး
၄၀	မစိုးနန္ဒာထွန်း	အထက	ကျောက်တော်	မြောက်ဦး
၄၁	မောင်ညီညီဦး	အထက(၃)လ-၁	ဘူးသီးတောင်	မောင်တော
၄၂	မောင်ပြည့်မြတ်ဦးထွန်း	အထက(၃)လ-၁	ဘူးသီးတောင်	မောင်တော
၄၃	မောင်မြတ်မြတ်ဦး	ကပက-ကျောက်မြိုင်	ကျောင်းကုန်း	ပုသိမ်
၄၄	မောင်သိန်းထက်အောင်	အထက-သာပေါင်း	သာပေါင်း	ပုသိမ်
၄၅	မခင်ထူးထက်နိုင်	အထက(၆)	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၄၆	နန္ဒီနေ့ခြည်ငြိမ်းထက်	ကပက-ဘဝဓမ္မဆောင်	ကျောင်းကုန်း	ပုသိမ်
၄၇	မောင်ကျော်ဆုသိမ်း	အထက(၁)	ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ
၄၈	မောင်ပိုင်သက်ထူးအောင်	အထက	မြန်အောင်	ဟင်္သာတ
၄၉	မလင်းဝတ်စည်ထွန်း	အထက(၄)	ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ
၅၀	မယုန်းမိမိထက်	အထက	ကျွန်းစု	ဟင်္သာတ
၅၁	မောင်ကျော်နန္ဒ	အထက	အိမ်ပဲ	မြောက်ဦး
၅၂	မသက်အိမ်ပုဇွန်	အထက-အိမ်ပဲကုန်း	အိမ်ပဲ	မြောက်ဦး
၅၃	မောင်အောင်မြတ်သူ	အထက(၁)	မော်ကွန်း	လှပူတ္တာ
၅၄	မနင်းအေးသန့်	အထက(၁)	လှပူတ္တာ	လှပူတ္တာ
၅၅	မောင်ရဲမာနီဦး	အထက(၂)	မအူပင်	မအူပင်
၅၆	မစုလှစည်	အထက	မအူပင်	မအူပင်
၅၇	မောင်မြတ်မင်းခန့်	အထက(၁)	ကျွန်းကဲ	ဖျာပုံ
၅၈	မခင်သစ်ဆွေ	အထက(၁)	အေးဒေ	ဖျာပုံ

အမှတ်(၂) အခြေခံပညာဦးစီးဌာန

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်

ခရိုင်အလိုက် ရွေးချယ်ထားသည့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း (အဋ္ဌမတန်း)

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	ဗြိနယ်	ခရိုင်
၁	မောင်ရဲမာနီအောင်	အထက(၃)လ(၃)	မြစ်ကြီးနား	မြစ်ကြီးနား
၂	မောင်ချစ်ဦး	အထက-ဆုဒုံ	ပိုင်းမော်	မြစ်ကြီးနား
၃	မအိမ်သုဉာကျော်	အထက(၃)လ(၃)	မြစ်ကြီးနား	မြစ်ကြီးနား
၄	မဆူတီရီခေါ်နီဆန်	အထက(၁)	ပိုင်းမော်	မြစ်ကြီးနား
၅	မောင်ကြည်ငြိမ်းသန့်	အထက(၁)	ပိုးညောင်း	ပိုးညောင်း
၆	မထူးနီဦး	အထက-ဟိုပင်	ပိုးညောင်း	ပိုးညောင်း
၇	မောင်စည်သူဦး	အထက(၁)	ဝန်းမော်	ဝန်းမော်
၈	မအေးနန္ဒာကျော်	အထက-ဘိုကုန်း	ရွှေကူ	ဝန်းမော်

၉	မောင်ဆရက်ဂဟင်စိန်	အထက-ပုတာဘို	ပုတာဘို	ပုတာဘို
၁၀	မအဲလင်ဝဘက်	အထက(၃)ပုလဲဦး	ပုတာဘို	ပုတာဘို
၁၁	မပစ်တိုးဖိုးယားအေးမာ	အထက-၀၅၆ခါး	လွိုင်ကော်	လွိုင်ကော်
၁၂	မောင်ပိုင်ဟန်ကျော်	အထက(၃)လ-၁	လွိုင်ကော်	လွိုင်ကော်
၁၃	မနော်ရည်ပွင့်အောင်	အထက-မော်ဘို	မားဆောင်း	ဘော်လခဲ
၁၄	မောင်ဟိန်းဦး	အထက-မယ်စုံ	မယ်စုံ	ဘော်လခဲ
၁၅	မောင်ဝန်ထာမူနီ	အထက-မြို့ဟောင်း	ဟားခါး	ဟားခါး
၁၆	မဂလော်ရီယာပါရီသင်းဆုန်	အထက(၁)ဟားခါး	ဟားခါး	ဟားခါး
၁၇	မောင်ထောင်စွန်းပြောင်	အထက(၁)တီးတိန်	တီးတိန်	ဖလမ်း
၁၈	မကျွန်းစွန်းနီ	အထက(၃)တီးတိန်	တီးတိန်	ဖလမ်း
၁၉	မောင်ထန်းဟုန်း	အထက(၁)မင်းတပ်	မင်းတပ်	မင်းတပ်
၂၀	မနန်းအိစင်	အထက(၁)မင်းတပ်	မင်းတပ်	မင်းတပ်
၂၁	မောင်အောင်ကျော်ပိုလ်	အထက(၁)စစ်ကိုင်း	စစ်ကိုင်း	စစ်ကိုင်း
၂၂	မနင်းနုနုဝေ	အထက(၁)စစ်ကိုင်း	စစ်ကိုင်း	စစ်ကိုင်း
၂၃	မောင်ကောင်းထက်စော်	အထက(၁)ရွှေဘို	ရွှေဘို	ရွှေဘို
၂၄	မောင်နေမင်းကိုကို	အထက(၁)ရွှေဘို	ဝက်လက်	ရွှေဘို
၂၅	မဝင်းမြတ်ဖြူညို	အထက(၃)ရွှေဘို	ရွှေဘို	ရွှေဘို
၂၆	မအေးမြင့်ဦး	အထက(၁)မေဇွဲ	မေဇွဲ	ရွှေဘို
၂၇	မောင်မြို့မင်းဝေ	အထက-ကျားတက်	ဆားလင်းကြီး	ပုံရွာ
၂၈	မောင်အာကာမိုးသူ	ကပက(ပိုင်းပန်း)	ပုံရွာ	ပုံရွာ
၂၉	မမြကြည်ဖြူ	အထက(၁)ပုံရွာ	ပုံရွာ	ပုံရွာ
၃၀	မချစ်စုဝင်း	အထက-ကနီ	ကနီ	ပုံရွာ
၃၁	မောင်အိုမော်ဦး	အထက-ဦးတောင်	ဝန်းသို	ကသာ
၃၂	မောင်ကျော်မိုးလွင်	အထက(၃)ပုဇွန်ကျ	အင်းတော်	ကသာ
၃၃	မနင်းထက်ထက်	အထက(၃)ကောလင်း	ကောလင်း	ကသာ
၃၄	မမြတ်မိုးမွန်မွန်	အထက-အင်းတော်	အင်းတော်	ကသာ
၃၅	မရွှေစုလှပွန်	အထက-ကလေးဝ	ကလေးဝ	ကလေး
၃၆	မောင်စင်စင်ထွန်း	အထက-ကလေးဝ	ကလေးဝ	ကလေး
၃၇	မောင်စည်သူထွန်း	အထက(၂)ဟုမ္မလင်း	ဟုမ္မလင်း	ခန္တီး
၃၈	မောင်သင့်မြတ်စော်ဝင်း	အထက-မင်းယား	မောင်မြိုင်	ခန္တီး
၃၉	မရွှေစုပွင့်အောင်	အထက-ခန္တီး	ခန္တီး	ခန္တီး
၄၀	မအေးချမ်းမြေ့	အထက(၂)ဟုမ္မလင်း	ဟုမ္မလင်း	ခန္တီး
၄၁	မောင်ဟိန်းသန်းဦး	အထက(၃)	ချောက်	မကွေး
၄၂	မောင်ရဲသွေးအောင်	အထက(၂)	တောင်တွင်းကြီး	မကွေး
၄၃	မအေးချမ်းဦး	အထက(၁)	နတ်မောက်	မကွေး
၄၄	မအိမ်သုဉာကျော်	အထက(၃)ကန်သာ	မကွေး	မကွေး
၄၅	မောင်ထွန်းမြတ်စုံ	အထက(၂)မင်းဘူး	မင်းဘူး	မင်းဘူး
၄၆	မအိမ်နန္ဒာအောင်	အထက-ပွင့်ဖြူ	ပွင့်ဖြူ	မင်းဘူး
၄၇	မောင်သော်လင်မြတ်	အထက-ဆိပ်ဖြူ	ဆိပ်ဖြူ	ပခုက္ကူ
၄၈	မနန္ဒာပိုင်	အထက(၅)ပခုက္ကူ	ပခုက္ကူ	ပခုက္ကူ
၄၉	မောင်ဟိန်းစင်အောင်	အထက-ရွှေစို	ဂန့်ဂေါ	ဂန့်ဂေါ
၅၀	မဆူလတ်ဝေ	အထက-ဆော	ဆော	ဂန့်ဂေါ
၅၁	မောင်သူတအောင်	အထက-ရွာထောင်	အောင်လံ	သရက်
၅၂	မောင်အောင်ကိုကို	အထက(၃)လ-၁	သရက်	သရက်
၅၃	မထက်ဝေဝေဦး	အထက-မင်းလှ	မင်းလှ	သရက်
၅၄	မရွှေရည်ပွင့်အောင်	အထက-ဆင်ပေါင်ဝဲ	ဆင်ပေါင်ဝဲ	သရက်
၅၅	မောင်စိုင်းသူအောင်	အထက(၆)	အောင်မြေသာစံ	မန္တလေး
၅၆	မောင်ရွှေသက်ကို	အထက-အမရပူရ	အမရပူရ	မန္တလေး
၅၇	မမြတ်မြို့သူသူ	အထက(၄)	အောင်မြေသာစံ	မန္တလေး
၅၈	မခင်လှဝန်းပီတီ	ကပက(စံဟိန်း)	ပဟာအောင်မြေ	မန္တလေး
၅၉	မောင်ကျော်ရွာ	ကပက(စာပန်းအိမ်)	မြိုင်ဦးလွင်	မြိုင်ဦးလွင်
၆၀	မအိမ်ပုဇွန်သူ	ကပက(စာပန်းအိမ်)	မြိုင်ဦးလွင်	မြိုင်ဦးလွင်
၆၁	မောင်အောင်အာကာ	အထက-ကုမ	မြစ်သား	ကျောက်ဆည်
၆၂	မဆက်ဆက်ညိုမင်း	အထက(၃)မြို့မ	မြစ်သား	ကျောက်ဆည်
၆၃	မောင်စေလျာလင်း	အထက(၁)	မြိုင်မြိုင်	မြိုင်မြိုင်
၆၄	မဆူသူဌာဦး	အထက-ဝဲလောင်	တောင်သာ	မြိုင်မြိုင်
၆၅	မောင်စံသာထွန်း	အထက-မြို့ရွှေ	ကျောက်ပန်းတောင်း	ညောင်ဦး
၆၆	မဖြူသန့်ဦး	အထက-ညောင်ဦး	ညောင်ဦး	ညောင်ဦး
၆၇	မောင်ကောင်မြတ်စံ	အထက(၁)	ပိတ္တိုလာ	ပိတ္တိုလာ
၆၈	မအိမ်သုဉာမြေ့	လ-လှေကုန်းဇေ	ပိတ္တိုလာ	ပိတ္တိုလာ
၆၉	မောင်စစ်နိုင်ထွန်း	အထက-ပျော်ဘွယ်	ပျော်ဘွယ်	ရမည်းသင်း
၇၀	မသက်ထားစံ	အထက-ပန်းစုံ	ပျော်ဘွယ်	ရမည်းသင်း
၇၁	မောင်ဟိန်းသန့်ဆွေ	အထက(၅)	လွှဲသီရိ	ခက္ကီက
၇၂	မဟေဟန်ဆောင်း	အထက(၃)လ-၁	ဖျင်းမုန်း	ခက္ကီက
၇၃	မောင်မြို့ဝေအောင်	အထက-ကျည်တောင်ကန်	ပုရွှေသီရိ	ဥက္ကရသီရိ
၇၄	မရွှေမြေကောင်	ကပက-CAE	ဥက္ကရ	ဥက္ကရသီရိ
၇၅	မိုင်းဆိုင်ဟန်ဦး	အထက(၄)	တောင်ကြီး	တောင်ကြီး
၇၆	မောင်ကောင်းစင်စိုလ်	အထက(၃)လ-၂	ညောင်ရွှေ	တောင်ကြီး

(ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်)

စပါးနံ့တာယာစက်ရုံ သပိတ်မှောက်အလုပ်သမားများ အလုပ်ပြန်လည်ဝင်ရောက်

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန် မြို့နယ်အတွင်းရှိ စပါးနံ့တာယာ စက်ရုံမှ အလုပ်သမား ၂၀၄ ဦးတို့

သည် ၎င်းတို့၏ အလုပ်သမားသမဂ္ဂ ခေါင်းဆောင် ကိုဝင်းဇော်ထွန်းအား အလုပ်ရှင်က အလုပ်ထုတ်ခဲ့ခြင်းကို အကြောင်းပြု၍ မကျေနပ်မှုများ

ဖြစ်ပွားကာ ၁၆-၁-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ စတင်၍ သပိတ်မှောက်ဆန္ဒပြခဲ့ ကြသည်။ အဆိုပါ သပိတ်မှောက်မှုကိုစွန့်

ပတ်သက်၍ အလုပ်သမား၊ အလုပ် အကိုင်နှင့် လူမှုပူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်း၊ တိုင်းဒေသကြီး သစ်တောနှင့် သတ္တုဝန်ကြီး ဦးသန်းစိုးမြင့်နှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အဆင့် အလုပ်သမားဌာနများမှ အရာရှိများ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဆောင် သော မြို့နယ်အလုပ်သမား ဖျန်ဖြေရေး အဖွဲ့များအနေဖြင့် အလုပ်သမားများနှင့်လည်းကောင်း၊ အလုပ်ရှင်နှင့်လည်းကောင်း၊ အလုပ် သမား သမဂ္ဂခေါင်းဆောင်များနှင့် လည်းကောင်း ပြေလည်မှုရရှိရေး အတွက် အကြိမ်ကြိမ် အကျေအလည် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ထိုကဲ့သို့ အလုပ်သမားဝန်ကြီး

ပြည်ထွင်းသတင်း

ဌာန၊ အလုပ်ရှင်၊ အလုပ်သမား ခေါင်းဆောင်တို့ သုံးဦးသုံးဖလှယ် စိတ်ရှည်စွာဖြင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှု အောင်မြင်မှုရရှိခဲ့သဖြင့် (ယနေ့) ၂၆- ၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့ နံနက် ၈ နာရီတွင် သပိတ်မှောက် အလုပ်သမား ၂၀၄ ဦးတို့သည် စပါးနံ့တာယာစက်ရုံသို့ လှေရှင်ဝမ်းမြောက်စွာ အလုပ်ဝင် ရောက်ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။

စက်ရုံအတွင်းသို့ ပြန်လည် ဝင်ရောက်လာသည့် အလုပ်သမား များအား တိုင်းဒေသကြီး သစ်တောနှင့် သတ္တုဝန်ကြီး၊ စပါးနံ့ စက်ရုံပိုင်ရှင် ဦးစိန်ဝင်းမောင်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် အလုပ်သမား အရာရှိများ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဆောင်သော မြို့နယ်အလုပ်သမား ဖျန်ဖြေရေးအဖွဲ့များက နွေးထွေး ဖျော်ဖြေမှု ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ လုပ်ငန်းခွင် တည်ငြိမ်အေးချမ်း

ရေး၊ အလုပ်သမားအချင်းချင်း ပဋိပက္ခမဖြစ်ပွားစေဘဲ ချစ်ခင်ရင်း နီးစွာ နေထိုင်လုပ်ကိုင်ကြရေး၊ အလုပ်သမားများနှင့် ကြီးကြပ်သူ၊ အုပ်ချုပ်သူ မန်နေဂျာတို့ကြား ဖြစ်ပွား လေ့ရှိသည့် ပြဿနာရပ်များကိုလည်း ညှိနှိုင်းဖျန်ဖြေရေးအဖွဲ့များက ပဋိ ပက္ခ မဖြစ်ပွားစေရအောင် အချိန်မီ ပြေလည်မှုရအောင် ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးရေး၊ အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားတို့သည် ကျန်းမာရေး၊ ကိုင်းကျန်းမီ ဆိုသကဲ့သို့ စီးပွားဖက် များဖြစ်ကြသဖြင့် တစ်ဦးကိုတစ်ဦး၊ အပြန်အလှန်နားလည်မှု၊ စာနာမှု၊ လုံခြုံမှုတို့ဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ကြရန် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးက မှတ်တမ်းတင်ကြောင်း သိရသည်။

တင်မောင်(မန်ကိုယ်ပွား)



အင်အားပြည့်ပြေးဆွဲရန် အောင်တံခွန်-၇ ရေယာဉ် စစ်တွေသို့ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

ပို့ဆောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ လမ်းညွှန်မှု အရ ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေအခြေပြု ခရီးစဉ်များတွင် ထပ်မံအင်အားဖြည့် ပြေးဆွဲရန် ပြည်တွင်းရေးကြောင်း ပို့ဆောင်ရေးပိုင် အောင်တံခွန်-၇ ရေယာဉ်သည် ရန်ကုန်မြို့မှ မတ် ၂၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် လမ်းသစ် ဆိပ်ခံတံတားမှ စတင်ထွက်ခွာခဲ့ရာ မတ် ၂၅ ရက် ညနေ ၅ နာရီတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်

ရှိသည်။ အဆိုပါ ရေယာဉ်ပေါ်၌ ပြည်တွင်းရေးကြောင်း ပို့ဆောင်ရေး ရခိုင်ဌာနခွဲအတွက် လိုအပ်သော ရေယာဉ်သုံးပစ္စည်းများ ဖြစ်သည့် သံပြားချပ် ၃၂၀၊ ၆၅ တန်ခန့်၊ ကျောက်ကြိုး ပေ ၉၀၊ ၁၅ ချောင်း၊ လေအိုးအလုံး ၅၀၊ ဟင်ဂလန် ၂၅ ချောင်း၊ သံဂဟေဆော်စက် သုံးစုံ၊ သံဂဟေချောင်း ငါးတန်၊ ရေယာဉ် သုတ်ဆေး ဂါလန် ၃၀၀၊ အသက် ကယ်အင်္ကျီ ၈၅၂ ထည်၊ အသက်ကယ်

ဘောကွင်း ၁၆၆ ကွင်း၊ ဆက်သွယ် ရေးစက် ရှစ်လုံး၊ စတိုးပိုင်ယာကြိုး ပေ ၃၆၀၊ နိုင်လွန်ကြိုး ပေ ၃၆၀၊ ကုန်တန်ချိန် စုစုပေါင်း ၇၄ တန် တင်ဆောင်ပါရှိသွားကြောင်း၊ ရေ ယာဉ်စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိပြီး နောက် ရေယာဉ်ပေါ်မှ ပါလာသည့် ပစ္စည်းများကိုချပြီး ရေယာဉ် စစ်ဆေးမှုခံယူကာ စစ်တွေ- တောင်ကုတ် ခရီးလမ်းတွင်ပြေးဆွဲရန် စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



ဟိုပုံးမြို့နယ်အတွင်း ရေသွင်းစိုက်ပျိုးသည့် ဘိန်းခင်း ၈၂ ဒသမ ၇၅ ဧက ဖျက်ဆီးခဲ့

ဟိုပုံး မတ် ၂၆

မြန်မာနိုင်ငံ၌ မူးယစ်ဆေးဝါးကင်းစင်ပျောက်ရေးအတွက် မဟာ ဗျူဟာ၊ နည်းဗျူဟာနှင့် နှစ်တို/နှစ်ရှည် စီမံကိန်းများချမှတ်၍ ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ် ခွင့်ရဒေသ ဟိုပုံးမြို့နယ် လုံပေးကျေးရွာအုပ်စု၊ စင်တရယ်ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် စံဖူး ကျေးရွာအုပ်စုရှိ ကျေးရွာများ၌ ရေသွင်းစိုက်ပျိုးထားသည့် ဘိန်းခင်းများကို မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူး မောင်မောင်ဝင်းနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက မတ် ၁၆

ရက်က စတင်ဖျက်ဆီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယခင်က ကျေးရွာအုပ်စု ငါးစုအုပ်စုအတွင်းရှိ ဘိန်းခင်းများကို ဖျက်ဆီး ရာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက်မှစတင်၍ ဘိန်းခင်းများ ဖျက်ဆီး ရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလကုန်အထိ စုစုပေါင်း ဘိန်းခင်း ၈၉၀၄ ဧက ဖျက်ဆီးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယခုအခါ ဟိုပုံးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာအုပ်စု သုံးအုပ်စုဖြစ်သည့် လုံပေးကျေးရွာအုပ်စု၌ လုံပေးရွာ၊ ထမ်းဘုရား၊ လိုက်ကတူးကျေးရွာ၊

ပန်မား၊ စင်တရယ်ကျေးရွာအုပ်စု၌ ဒုံကောင်၊ ဒုံလပ်၊ ဒုံမောက်ကလန်၊ ခမ်းထီ ကျေးရွာများနှင့် စံဖူးကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း ဟိုဟွေ၊ ထမ့်အယ်ကျေးရွာများ၌ ရေသွင်းစိုက်ပျိုးထားသည့် ဘိန်းခင်းများကို မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးမောင်မောင် ဝင်းနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက မတ် ၁၆ ရက်မှစတင်၍ တစ်ပတ်အတွင်း ဖျက်ဆီး ခဲ့ရာ ဘိန်းခင်း ၈၂ ဒသမ ၇၅ ဧက ဖျက်ဆီးခဲ့ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဘိန်းခင်းများ၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ကင်းစင် ပပျောက်ရေးအတွက် တပ်မတော်၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ပြည်သူ့လူထုနှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများက ထိထိ ရောက်ရောက် ပူးပေါင်းပါဝင်ကြစေလိုကြောင်း ဒေသခံရပ်မိရပ်ဖတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ နန်းဦးခမ်း(ဟိုပုံး)

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း
အမှတ်(၁)ဆေးဝါးစက်ရုံ(ရန်ကုန်)မှ
အဆောက်အအုံ(၁၄)လုံးတို့အား ရောင်းချရန်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းမှ အမှတ်(၁) ဆေးဝါးစက်ရုံ (ရန်ကုန်)ရှိ အဆောက်အအုံ(၁၄)လုံးတို့အား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်း Lot အလိုက် တင်ဒါဖြင့် ရောင်းချလိုပါသည်-

(က) မြင်းအဆိပ်ထိုးသွေးဖောက်အဆောက်အအုံနှင့် (၂)လုံး - Lot A
ရုံးခန်းနှင့်စာတံခွဲခန်းအဆောက်အအုံ

(ခ) မြေကန် (၁)လုံး - Lot B

(ဂ) သိုလှောင်ရုံ (၃)လုံး - Lot C

(ဃ) မြင်းစောင်းအမှတ်(B,C,D,E) (၄)လုံး - Lot D

(င) မြင်းစောင်းအမှတ်(H,I,J,K,L) (၄)လုံး - Lot E

တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက်/နေရာ - ၃၀-၃-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္လာနေ့)
တင်ဒါပုံစံမည့်ရက်/အချိန် - ၆-၄-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္လာနေ့) ၁၆:၀၀ နာရီ
တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်နေရာ - စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၃၇)၊
ဒုတိယဝန်ကြီး(၁)ရုံးခန်း၊ နေပြည်တော်
အသေးစိတ်စုံစမ်းသိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်-
ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း၊ အုပ်ချုပ်ရေးဌာန
ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၁၈၇၊ ၄၀၈၀၆၇၊ ၄၀၈၅၃၂

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(ပန်းတင်)မှ အုတ်စိမ်းစက်များအား နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(မင်းကုန်း)သို့ ရွှေ့ပြောင်းတပ်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းနှင့် အုတ်ထုတ်လုပ်မှုအတွက် လိုအပ်သောစက်ပစ္စည်း၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းရန် စိတ်အိတ်အပ်ပါသည်-

(က) နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(ပန်းတင်)၌ တပ်ဆင်ထားသည့် အုတ်စိမ်းစက်ပိုင်း ဆိုင်ရာနှင့် လျှပ်စစ်ပိုင်းဆိုင်ရာများအား နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ (မင်းကုန်း) သို့ ရွှေ့ပြောင်းတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း

(ခ) ဝယ်ယူလိုသည့်ပစ္စည်းများ

စဉ်	အမျိုးအမည်	အရေအတွက်
(၁)	အုတ်တင်တွဲ (Kiln Car)	50 Nos
(၂)	မီးသင်းဖို၌ ကျောက်မီးသွေးကျွေးရန်(Burner Point)	8 Points
(၃)	အုတ်တင်တွဲများရွှေ့ပြောင်းရန်(Transfer Car)	2 Sets
(၄)	အုတ်တင်တွဲများဆွဲရန် (Winch)	2 Sets

၂။ (က) တင်ဒါပုံစံထုတ်ပေးမည့်ရက် - ၂၆-၃-၂၀၁၅ ရက်
(ခ) တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၆-၄-၂၀၁၅ရက်၊ ၁၆:၀၀ နာရီ
(ဂ) တင်ဒါသွင်းရမည့်နေရာ - ဗဟိုပစ္စည်းထိန်းဌာန၊ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

၃။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား ရုံးချိန်အတွင်းအောက်ပါလိပ်စာ တွင် မေးမြန်းစုံစမ်းထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
ဗဟိုပစ္စည်းထိန်းဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၄၆၂၃

ပစ္စည်းဝယ်ယူရေးအဖွဲ့
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ရေကြောင်းသတိပေးချက်ထုတ်ပြန်ခြင်း

ရန်ကုန်မြစ်ကြောင်း ဝိုလ်တထောင်ဘုရားမှ သန်လျင်ရေခံချက်စက်ရုံအကြားရှိ သန်လျင်စွန်းအတွင်း စည်းခုံရေလမ်းကြောင်းတွင် ၂၈-၃-၂၀၁၅ ရက်မှ ၁၀-၄-၂၀၁၅ ရက်အထိ အထူးသောင်တူးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါ သောင်တူးလုပ်ငန်းခွင်ဧရိယာအတွင်း သွားလာနေသော ရေယာဉ်များသည် အောက်ပါ အတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်သွားရန် ရေကြောင်းသတိပေးချက်ထုတ်ပြန်အပ် ပါသည်-

(က) သောင်တူးလုပ်ငန်းခွင်ဧရိယာအတွင်း ရေယာဉ်များအားလုံး ညဘက် (နေ့ဝင်ချိန်မှနေထွက်ချိန်အတွင်း) ဝင်ထွက် ခုတ်မောင်းသွားလာခြင်း မပြုရန်။

(ခ) နေ့ဘက်ဝင်ထွက်သော ရေယာဉ်များသည် ဆက်သွယ်ရေးစက် VHF Channel-16 တွင် သောင်တူးရေယာဉ် အင်တီဂျန်နှင့် ကြိုတင်ဆက်သွယ် ပြီးမှ ဖြတ်သန်းသွားလာရန်။

(ဂ) တွဲဆွဲသွားလာနေသော တွဲရေယာဉ်များသည် ရေခဲနံဖြင့် နေ့ဘက်၌ ဝင်ထွက်သွားလာရန်နှင့် စက်အားကောင်းသည့် တွန်းရေယာဉ်များကိုသာ အသုံးပြုသွားလာရန်။

(ဃ) အခြေအနေအရ သောင်တူးရေယာဉ်လမ်းကြောင်းကို ဖြတ်သန်းပြီး ဝင်ထွက်ရမည့်ဆိုလျှင် ရေယာဉ်ဦးတည်လမ်းကြောင်း၏ရှေ့မှ ဖြတ် မဝင်ဘဲ နောက်ဘက်(ပဲ့ပိုင်း)မှသာ ဖြတ်သန်းရန်။

(င) သဲသမ္ဗန်များသည် ရေတက်ဦးဖြင့် စုပြုံဝင်ရောက်ခြင်းမပြုဘဲ ရေကျ မကုန်မီ ရေခဲနံဖြင့် ကြီးကြပ်ရေးရေယာဉ်ဖြင့် ကြိုတင်ဆက်သွယ်ညှိနှိုင်းပြီး သောင်တူးရေယာဉ်နှင့် လွတ်ကင်းချိန်ကို ချိန်ဆ၍ ဝင်ထွက်ရန်။

(စ) သောင်တူးရေယာဉ်သည် သောင်တူးကိရိယာများချထား၍ သောင်တူးနေစဉ် သတ်မှတ်လမ်းကြောင်းမှ ဖယ်ရှားတိမ်းရှောင်ပေးခြင်း မပြုနိုင်သဖြင့် ဖြတ်သန်းသွားလာသောရေယာဉ်များသည် လုံလောက်သောအချိန်အတွင်း လုံလောက်သောအကွာအဝေးမှ ရှောင်တိမ်းသွားလာကြရန်၊ လွတ်ကင်း နိုင်မှု မရှိဟု တွက်ဆရပါက အသွားနှုန်းလျှော့ခြင်း ရေခဲနံဘက်ဦးလှည့်၍ ရပ်တန့်ထားပြီး သောင်တူးရေယာဉ်နှင့်လွတ်ကင်းမှသာ ဖြတ်သန်း သွားလာရန်။

မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်

ဟောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် EE/7654၊ Toyota Probox S/W ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသု JET SPEED Co., Ltd. က ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ပြန်လည်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ဖျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး(ဘားအံမြို့)

ဥတုရာသီ တောကိုမို

အောင်ပြည့်စုံ
ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်း၊
အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်များ
ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။

09-5232770
09-5134770

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ထွန်းတော် ကိုထွန်းဝင်းမင်း CDC No. 73255 နှင့် SSA လက်မှတ်မှာ နီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် မတွေ့ရုံကအကြောင်း ကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၄၂၃၃၀၇၃၀၀

တိုက်ခန်းကျယ်ကျယ်

ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ MBR 1, BR 2၊
ဘာဆင့်မြင့်မြင့်ဆင့်မြင့်
(1200 sqft)
Ph : 09-5044926

ပန်ဆုယူ တာရေသွန်းချိန်မို့ . . .

စမ်းဦး(ကသာ)

“သင်္ကြန်နှစ်ကူး တူးဖွဲ့တူးဖော် တူးသံမြူးသာယာ သင်္ကြန်မယ်များ တူးဖွဲ့တူးဖော် တူးမာရုံနော်ဗျာ”

မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် နီးကပ်လာပြီဖြစ်သည်နှင့်အညီ သင်္ကြန်သီချင်းများကို နေရာတိုင်းလိုလိုမှာပင် ကြားနေရသည်။ သွက်လက်မြူးကြွသည့် ဒိုးဆစ်တီးလုံးကြောင့် နားဆင်ရသူတိုင်း ပျော်ရွှင်တက်ကြွလန်းဆန်းလာရသည်။ မြေ... ဘာလိုလိုနှင့် သင်္ကြန်ပွဲတော် ရောက်တော့မှာပါလား...။

၁၃၇၇ ခုနှစ် နှောင်းတန်းခူးလဆန်း ၁၁ ရက် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီလ ၁၄ ရက်နေ့တွင် သင်္ကြန်ကျတော့မည်။ မြန်မာ့ရိုးရာအစဉ်အလာ၊ တစ်ဆယ့်နှစ်လရာသီပွဲတော်များအနက် ပျော်ရွှင်ကြည်နူးစရာအကောင်းဆုံး၊ တစ်ပြည်လုံးအတိုင်းအတာဖြင့် လှည်းနေလှေအောင်း မြင်းစောင်းမကျန် ပါဝင်ဆင်နွှဲကြသည့် မဟာသင်္ကြန် ပွဲတော်ကြီးသို့ ရောက်ရှိပေတော့မည်။ မကြာမြင့်မီကာလအတွင်း သင်္ကြန်မိုး တစ်ဖြိုက်နှစ်ဖြိုက်ရွာပြီး ပန်းပိတောက်မင်းတွေက လမ်းတစ်လျှောက်သင်းယုံ၊ မွှေးကြိုင်ကြပေဦးမည်။ စာဆိုတော်ကြီး ဦးကြော့က ပိတောက်ပန်း၏ရုဏ်းခြံကို “လတန်းခူးပေရိုး၊ အလှတူးပါဘိ၊ မြမြူးရယ်တဲ့ ခိုင်ရွှေဝါ” ဟူ၍လည်းကောင်း၊ “ဆန်းသလောက် မလင်းနိုင်ဘူး၊ လမ်းတစ်လျှောက် သင်းပါဘိ၊ ပန်းပိတောက်မင်း” ဟူ၍လည်းကောင်း ရုဏ်တင်စပ်ဆိုခဲ့ပေသည်။ နွေရာသီ၏အပူဒဏ်ကို သင်္ကြန်ရေဖြင့်အေးမြစေသကဲ့သို့ ပိတောက်ပန်း၏အလှ ပိတောက်ပန်း၏ရနံ့က လူသားတို့၏ရင်ကို ကြည်နူး လန်းဆန်း မေတ္တာပန်းတို့ ပွင့်စေပေသည်။

မြန်မာရာဇဝင်၏ အစောဆုံးကာလဖြစ်သည့် ပုဂံခေတ်၌ပင်လျှင် ရေပက်ဖျန်းကစားသည့်ခေတ် ထွန်းကားနေပြီဖြစ်သည်။ မှန်နန်းမဟာရာဇဝင်တော်ကြီး၌ “နရသီဟပတေ့ခေါ် ပုဂံမင်းသည် နွေလအခါ ဧရာဝတီမြစ်ဆိပ်တွင် မင်းတံလုံခြုံရာအောက်၌ နန်းတော်မှ မြစ်ဆိပ်အရောက် လူသူမမြင်သော တဲနန်းဥမင်ဖြင့် ကြွတော်မူ၍ မိဖုရား၊ မောင်မမိသံတို့နှင့်အတူ ရေဖျန်းသဘင်ဆင်ယင်ကျင်းပသည်” ဟူ၍ ရေးသားဖော်ပြထားပေသည်။

ဆီသည်ရွာစား ဦးအောင်ကြီးရေးသားသည့် အင်းဝမြို့တွဲ (၁)ရာသီလူးတားတွင် “တောင်လေသုတ်ဖြူး၊ လတန်းခူး၊ မြူးတူးပျော်ရွှင်၊ တာသဘင်ဝယ်၊ ဆင်ယင်တူပ၊ လှရွှေတည်၊ ငြိမ့်မျှစောင်းငြင်း၊ အဲသီချင်းနှင့်၊ ထုံသင်းနံ့သာ၊ ရေသီတာဝယ်၊ စမ္မာကရမက်၊ ပန်းပေါင်းဖက်၍၊ ရွှေရွက်အပြည့်၊ မွှေးမျိုးထည့်မှ၊ လည်လှည့်ဆူလှယ်၊ တင်စမ္မာယ်လျက်၊ ပြုံးရွယ်ရွှင်အား၊ စံပျော်ပါးသည်၊ ကစားထုံရည်၊ ဖျန်းတည့်လေး၊ ပွင့်လင်းစည်သည်၊ ရွှေပြည်ရွှေဝ နန်းတည့်လေး” ဟူ၍ အင်းဝခေတ် အတာသင်္ကြန်မြင်ကွင်းကို ကဗျာဖြင့်အသက်သွင်းခဲ့ပေသည်။ ခေတ်အဆက်ဆက် လက်ဆင့်ကမ်းဆင့်ခွဲကြသည့် အတာသင်္ကြန်ပွဲတော်ဟူသည်မှာ မြန်မာတို့၏ရွှေအိမ်မက်၊ မြန်မာတို့၏ အလှ၊ မြန်မာတို့၏ ဘဝပင်ဖြစ် ပေသည်။ ရာသီစဉ်လာ မြန်မာ့ရိုးရာအရ တန်ခူးလ၏ရာသီ

အမည်မှာ မိဿရာသီဖြစ်သည်။ ရာသီပွဲတော်မှာ သင်္ကြန်ပွဲတော်ဖြစ်သည်။ ရာသီပန်းမှာ ကံကော်ပန်း၊ ရင်ခတ်ပန်းတို့ဖြစ်သည်။ ရာသီနက္ခတ်မှာ အသဝနီ၊ ဘရဏီ၊ ကြတ္တိကာတပါးဖြစ်ပြီး စန်းယဉ်နက္ခတ်မှာ စိတြနက္ခတ်ဖြစ်သည်။ ယှဉ်သောတာရာမှာ တံငါတာရာဖြစ်ပြီး ရာသီရုပ်မှာ ဆိတ်ရုပ်ဖြစ်သည်။ မဟာအတုလမင်းကြီး၏ တန်ခူးလတွဲကဗျာတွင် “ထပ်ထပ်သာ စောတော့တယ်၊ မြကြောငယ်ရစ်သီ၊ ကိုက်ဖူးငယ်စီသည်၊ ပွင့်သီဂီရွှေရင်ခတ်ကယ်တို့၊ ရှစ်ရပ်ကယ် နယ်တစ်ခိုက၊ စိုလှတယ်လေး။ နွေခါမိငယ်၊ ရာသီမိဿ၊ ဂိဗာနမို့၊ စိတြကြယ်၊ တိမ်မိုးလယ်မှာ စမ္မယ်ကုန်ကာ၊ တိမ်ရွေ့ချာဝယ်၊ ဒေသစာလှမ်း၊ လှည့်လည်ငယ်မြန်းလို့၊ နှစ်ဆန်းငယ်သင်္ကြန်၊ သစ်သစ်သာဖန်တော့၊ နိုင်ငံကြော့ ပြည်သူမှာ၊ ပန်ဆုယူတာရေသွန်းချိန်မို့၊ လှမ်းလှတယ်လေး...” ဟူ၍ တန်ခူးလ၏ သိကောင်းစရာအဖြာဖြာကို သုတတွင်ရသနော၍ ဖွဲ့နွဲ့ စပ်ဆိုထားပေသည်။

တောင်လေမြူးသည့် တန်ခူးလအခါ၌ ပူပြင်းသော နေပူရိုန်ကြောင့် သစ်ရွက်များသည် မြစ်မီးရောင်မှ

ရှေးအစဉ်အဆက်ကပင် ရိုးရာမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကို အလေးအမြတ်ပြု တန်ဖိုးထားပြီး လက်ဆင့်ကမ်းသယ်ဆောင်ခဲ့ကြရာ မြန်မာ့ရိုးရာမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကို အရပ်ဆိုးအကျဉ်းတန်မှု မဖြစ်ပေါ်စေရန် လူကြီးလူငယ်အားလုံးက ဝိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းကြရန် အထူးလိုအပ်

ရွှေဝါရောင်သို့ ကူးပြောင်းလျက်ရှိကြသည်။ ရော်ရွက်ပါများ၊ ကြွေကျချိန်တွင် သင်္ကြန်လက်ဆေးမိုးနှင့် တန်ခူးမိုးဦးများ သွန်းပြီးရွာချလေ့ရှိသည်။ သင်္ကြန်မိုးရွာချလိုက်သည့်အခါ သစ်ကိုင်းသစ်ခက်များမှ ပုရစ်ဖူး၊ ပုရစ်နု၊ ရွက်သစ်ရွက်နုကလေးများ စိမ်းစိမ်းစိုစိုဖြင့် ထွက်ပေါ်လာကြသည်။ ဤကာလသည် ကံကော်ပန်းများ အားပါးတရပွင့်သည့် အချိန်အခါဖြစ်၍ ပြေးလွှားဆော့ကစားနေသည့် လေပြေလေညင်းက သင်းယုံ၊ မွှေးကြိုင်သည့် ကံကော်ပန်းရနံ့များကို သယ်ဆောင်ဖြန့်ဖြူးလျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့်ပင်လျှင် စာဆိုတော် ဖိုးသူတော်ဦးမင်းက “ဟောင်းရွက်ညှာခါလှစ်လို့၊ တာသစ်ကယ်တံနံ့ကြိုင်၊ သုတ်ဖြူးလေဆော်က ပန်းကံကော် ဝတ်မှုန်ကျင်း၊ သင်းယုံလိုလို...” ဟူ၍ ရာသီအနွဲ့ကို ကဗျာစီပွဲခဲ့ပေသည်။

မြန်မာ့ရိုးရာ မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်တွင် သင်္ကြန်အကြိုနေ့၊ အကျနေ့၊ အကြတ်နေ့၊ အတက်နေ့နှင့် နှစ်ဆန်း ၁ ရက်နေ့ဟူ၍ နေ့ရက်များသတ်မှတ်ထားသည်။ သင်္ကြန်ကျချိန်နှင့် သင်္ကြန်တက်ချိန်ဖြစ်ပေါ်လာပုံကို သူရိယသိဒ္ဓန္တကျမ်း၊ သံဒိဋ္ဌကျမ်း၊ သင်္ကြန်တွက်ရိုးကျမ်းတို့၏ အလိုအရ ဗဟုသုတဖြစ်ဖွယ် ရေးသားဖော်ပြလိုပေသည်။

အတာသင်္ကြန်တစ်ကြိမ်မှ နောက်တစ်ကြိမ်စေ့ရောက်သည်အထိ တစ်နှစ်ကြာမြင့်သည်။ လူသားတို့နေထိုင်ရာ ကမ္ဘာမြေကြီးသည် နေကိုဗဟိုပြု၍ လှည့်လည်သွားလာသည့်အခါ တစ်ပတ်မြောက်သောကာလသည် တစ်နှစ်အပိုင်းအခြားကာလဖြစ်သည်။ တိတိကျကျဖွင့်ဆိုရလျှင် ၃၆၅ ရက် ၆ နာရီ ၁၂ မိနစ် ၃၇ စက္ကန့်ဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာကနေကို လှည့်ပတ်သည့် နေသွားလမ်းစက်ဝိုင်းတွင် (၁၂)ရာသီပိုင်းခြား၍ ပထမရာသီအစ သုညအံသာသည် အသဝနီနက္ခတ်နှင့် တနင်္ဂနွေ ရပ်ဖူပြုဟုယှဉ်သည့်အချိန်တွင် အတာသင်္ကြန်ကျ၍ ရပ်မချပြုဟုယှဉ်သည့်အချိန်တွင် အတာသင်္ကြန်တက်ကြောင်းမှတ်ရပေသည်။ အတာသင်္ကြန်တက်ပြီး နောက်တစ်နေ့သည်နှစ်ဆန်း(၁)ရက်နေ့ဖြစ်ပြီး ဗုဒ္ဓဘာသာ မြန်မာလူမျိုးတို့၏ နှစ်သစ်မင်္ဂလာအခါတော် နေ့ပင်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာလူမျိုးတို့သည် သင်္ကြန်ပွဲတော်ရက်များအတွင်း သက်ကြီးရွယ်အိုများအား ခေါင်းလျှော်ပေးခြင်း၊ ခြေသည်းလက်သည်း လှီးဖြတ်ပေးခြင်း၊ ရေချိုးပေးခြင်း၊ ကန်တော့ခြင်းများ ပြုလုပ်၍ ကုသိုလ်ယူကြသည်။ ကျွဲ၊ နွား၊ ငှက်

နှင့် ငါးတို့ကို ဇီဝိတဒါနအဖြစ် အသက်လွှတ်ပွဲများ၊ ဘေးမဲ့ပေးခြင်းများ ပြုလုပ်ကြသည်။ ရဟန်း သံဃာတော်များအား ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူခြင်း၊ စေတီပုထိုး၊ ရုပ်ပွားတော်များအား ရေသပ္ပာယ်ခြင်း၊ ရွှေသင်္ကန်း၊ ထုံးသင်္ကန်းများ ကပ်လှူခြင်း၊ ဝေယျာဝစ္စသန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ရေတွင်းရေကန်များဆယ်ခြင်း စသည်တို့ကို ဆောင်ရွက်၍ ကုသိုလ်ယူကြသည်။ မိမိတို့နေထိုင်ရာကျေးရွာ၊ ရပ်ကွက်အလိုက် ပရိတ်တရားတော်များ နာယူ၍ ကပ်ကြီး(၃)ပါးမှ ကင်းဝေးအောင်ကုသိုလ်ကောင်းမှုများ ဆည်းပူးပြုလုပ်အားထုတ်ကြသည်။ ဤဆောင်ရွက်ချက်များသည် မြန်မာလူမျိုးတို့၏ မြတ်နိုးထိန်းသိမ်းအပ်သော ယဉ်ကျေးမှုအနှစ်သာရများပင်ဖြစ်သည်။

အမျိုးသားစာဆိုကြီး ကဗျာဆရာဇော်ဂျီက တစ်ခုသော သင်္ကြန်အခါကဗျာတွင် “နှစ်သစ်ကူးတဲ့ တန်ခူးအခါမှာ၊ ဒါနကတဝေဝေ၊ ရေတွေက တရွှဲ၊ ပျော်ပွဲက တဝင့်ဝင့်၊ ကဲလိုသာဆင့်ရော၊ အရွယ်သင့်အရွယ်ငယ် မြန်မာတွေထည်လိုက်ကြ” --- “ဘယ်မြေဟာ စေတီပေါမယ်လဲ၊ ဘယ်ပြည်ဟာအပျော်ကြောမယ်လဲ၊ စိတ်စောမြန်မာမှာဖြင့် သံသရာကရထားသူနို့ ပါးလိုက်ကြပျော်ပျော်

သာ၊ အခါကနှစ်ဆန်း” စသည်ဖြင့် သင်္ကြန်မြင်ကွင်းကို ကဗျာဖြင့်အသက်သွင်းခဲ့သည်။ ထို့ပြင်သင်္ကြန်ကာလ ဇီဝိတဒါန အသက်လွှတ်ပွဲများ ပြုလုပ်ကြပုံကို “ဝဋ်မကင်း သူကိုဖြင့်၊ လွတ်ခြင်းမှာ ဝါသနာပါတဲ့၊ ရွှေမြန်မာ ဒီလူမျိုးမှာလဲ” ဟူ၍ မြန်မာတို့၏ သနားကြင်နာတတ်ပုံကို ဝိသေသပြုခဲ့ပေသည်။

ရှေးယခင်က မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်တွင် ယဉ်ကျေးသိမ်မွေ့စွာဖြင့် ပန်းသပြေနှင့် အတာရေသွန်းဖျန်းခဲ့ကြသော်လည်း ယခုခေတ်တွင် ရေပက်ဖျန်းပုံများ ကြမ်းတမ်းလာခဲ့သည်။ အမျိုးသမီးများအနေဖြင့်လည်း မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှု ဓလေ့စရိုက်နှင့်ဖိလားဆန့်ကျင်သည့် အမြင်မတင့်တယ်သော ဝတ်စားဆင်ယင်မှုများ၊ မပေါ့တပေါ်ဝတ်စားဆင်ယင်မှုများရှိလာသည့်နည်းတူ အမျိုးသားများကလည်း နှမချင်းမစာနာ ပြောဆိုနောက်ပြောင်ခြင်း၊ လက်သရမ်းခြင်း စသည်တို့ကို အတင့်ရဲစွာ ပြုမူလာကြသည်။ သင်္ကြန်ကာလ ရေပက်ခံထွက်ကြရာတွင် အရက်သေစာနှင့်မူးယစ်ဆေးဝါးများ သောက်စားသုံးစွဲပြီး တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် အော်ဟစ်နောက်ပြောင်ကြရာမှ ခိုက်ရန်ဖြစ်ပွားမှုများ၊ အနာတရဖြစ်မှုများ၊ ယာဉ်မတော်တဆဖြစ်မှုများ၊ ယာဉ်တိုက်မှုများ စသည့် အန္တရာယ်ဖြစ်ရပ်များကို နှစ်စဉ်ကြုံတွေ့နေရပေသည်။

မြန်မာတို့သည် ရှေးအစဉ်အဆက်ကပင် ရိုးရာမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကို အလေးအမြတ်ပြု တန်ဖိုးထားပြီး လက်ဆင့်ကမ်း သယ်ဆောင်ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။ မြတ်သောအကျင့်ဖြင့် ပေါင်းစပ်ယှဉ်တွဲ၍ အစဉ်အလာကောင်းအောင် စောင့်ရှောက်ထိန်းသိမ်းခဲ့ကြသည်။ ဤသို့လျှင် ယဉ်ကျေးမှုအဆင့်အတန်းမြင့်မား၍ မြတ်နိုးနှစ်သက်ဖွယ်ကောင်းလှသည့် မြန်မာ့ရိုးရာမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကို အရပ်ဆိုးအကျဉ်းတန်မှုမဖြစ်ပေါ်စေရန် လူကြီးလူငယ်အားလုံးက ဝိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းကြရန် အထူးလိုအပ်ပေသည်။

ရေတွင် မင်္ဂလာနိမိတ်သုံးပါးရှိသည်။ ၎င်းတို့မှာ အေးမြကြည်လင်ခြင်း၊ အညစ်အကြေးကို ဆေးကြောနိုင်ခြင်း၊ ရေကိုသား၍ အကြားမထင်ဘဲ ဆက်စပ်တည်ရှိခြင်းတို့ဖြစ်သည်။ နွေရာသီ၏ပူပြင်းခြောက်သွေ့သောဒဏ်ကို သင်္ကြန်ရေပက်ဖျန်း ကစားခြင်းဖြင့် အေးမြလန်းဆန်းစေမည်ဖြစ်ပါသည်။ နှစ်ဟောင်းမှပါလာသည့် အညစ်အကြေးများကို သင်္ကြန်ရေဖြင့် ဆေးကြောသန့်စင်လျက် နှစ်သစ်တွင် စိတ်သစ်လူသစ် ခွန်အားသစ်တို့ဖြင့် မိသားစုအကျိုး၊ တိုင်းပြည်အကျိုးကို ပိုမိုဆောင်ရွက်နိုင်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။ ရေကိုသား၍ အကြားမထင်ဘဲ ဆက်စပ်တည်ရှိသကဲ့သို့ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုအားလုံး တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး မေတ္တာရွှေ့ထား၍ ချစ်ခင်ခြင်း၊ ယုံကြည်ခြင်း၊ ဘယ်သူခွဲခွဲမပြိုကွဲဘဲ ထာဝစဉ်စည်းလုံးညီညွတ်စွာဖြင့် အေးအတူပူအမျှ လက်တွဲနေထိုင်သွားကြရန် ဖြစ်ပါသည်။

ဤကဲ့သို့ ကြည်နူးချမ်းမြေ့ ပျော်ရွှင်ဖွယ်ရာကောင်းလှသည့် မြန်မာ့ရိုးရာမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလတွင် သရုပ်ပျက်ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ကြမ်းတမ်းစွာ ရေကစားမှုများ ရှောင်ကြဉ်လျက် နှစ်သစ်အတာရေသဘင်ပွဲတော်ကို ယဉ်ကျေးသိမ်မွေ့စွာဖြင့် ပျော်ပျော်ရွှင်ရွှင် ပါဝင်ဆင်နွှဲသင့်ပါကြောင်း အကြံပြုရေးသားလိုက်ရပါသည်။

ပဲခူးရိုးမတောင်ကြီးပေါ်မှ ကိုးပင်-သာဂရကားလမ်း

ပဲခူး မတ် ၂၆

ကိုးပင်-သာဂရကားလမ်းသည် ပဲခူးရိုးမတောင်ကြီးပေါ်မှ ဖြတ်ကျော်ဖောက်လုပ်ထားသော ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၏ ရိုးမဖြတ်ကျော်လမ်းဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း က အဆိုပါလမ်းကို ယာဉ်နှင့်ကုန် ပေါင်းတန် ၄၀ ခံမည့် ကတ္တရာကားလမ်း တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း တာပေါင် အကျယ်ပေ ၅၀ နှင့် ၁၂ ပေ အကျယ် ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင် ပေးခဲ့သည်။

အဆိုပါလမ်းအား သာဂရမြို့ မိုင်တိုင်အမှတ် (၀/၀) မှ (၃၀/၀) မိုင်တိုင်အထိ မိုင် ၃၀ ကို ၁၂ ပေ အကျယ် ကတ္တရာရေပိတ်လွှာ ၁၅ ဖာလုံခင်းခြင်း ၁၂ ပေ အကျယ် ကတ္တရာလမ်းအကျယ်နှင့် သုံးလက်မ

ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း အထူးစီမံကိန်းကြီးများ တည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့(၁) မှ တာဝန်ယူ၍ အဆင့်မြှင့်တင် ဖောက်လုပ်ခဲ့သော ကားလမ်းဖြစ်သည်။ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း က အဆိုပါလမ်းကို ယာဉ်နှင့်ကုန် ပေါင်းတန် ၄၀ ခံမည့် ကတ္တရာကားလမ်း တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း တာပေါင် အကျယ်ပေ ၅၀ နှင့် ၁၂ ပေ အကျယ် ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင် ပေးခဲ့သည်။

အဆိုပါ ကိုးပင်-သာဂရ ရိုးမဖြတ်ကျော်လမ်းမကြီးတွင် ပေ ၅၀ နှင့် ပေ ၁၈၀ ကြား တံတား ငါးစင်း၊ ပေ ၅၀ တံတား နှစ်စင်း၊ ပေ ၂၀ တံတား ကိုးစင်း၊ ရေထုတ်ပြန်ငယ် ၃၄ တို့ကို

ထု ကတ္တရာထပ်ပိုးလွှာ ၂၈ ဖာလုံခင်းခြင်း၊ အခြေခံလွှာခင်းခြင်း ကြိုတင်ခြင်းကို ၁၂ ပေအကျယ်နှင့် အရွယ်ပေ ၄၇၈၈ ပေ၊ မြေကတုတ် ၂၀ ခု၊ ကွန်ကရစ်တံတား နှစ်စင်းနှင့် လမ်းပေါက်များဖာခြင်းကို မိုင် ၃၀ အထိ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်မှာ ပြုပြင် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်းကို ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် ရေတာရှည်မြို့နယ် ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ အင်ဂျင်နီယာ ဒေါ်ဖြိုးမာသောင်းက ပြောသည်။

အဆိုပါ ကိုးပင်-သာဂရ ရိုးမဖြတ်ကျော်လမ်းမကြီးတွင် ပေ ၅၀ နှင့် ပေ ၁၈၀ ကြား တံတား ငါးစင်း၊ ပေ ၅၀ တံတား နှစ်စင်း၊ ပေ ၂၀ တံတား ကိုးစင်း၊ ရေထုတ်ပြန်ငယ် ၃၄ တို့ကို

ကွန်ကရစ်တံတားများအဖြစ် ပြုပြင် ပြောင်းလဲတည်ဆောက် ထားပြီး ယခင်က သစ်ထုတ်လုပ်ရေးအတွက်သာ ရည်ရွယ်ဖောက်လုပ်ထားခဲ့သောကြောင့် ယခုလိုအားပြည့်သူသုံး ကားလမ်းမကြီးအဖြစ် ပြုပြင်ဖောက်လုပ်ရာတွင် ယာဉ်အတက်အဆင်း မြင့်မားလွန်းသော နေရာများ၌ မြေသားနှိမ့်ချခြင်း၊ နိမ့်သောနေရာတွင် ဖွိုခြင်းတို့ဖြင့် မြေသားလုပ်ငန်းအတော်များများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရပြီး အထူးသဖြင့် ဖိုးကျားစခန်းမှစ၍ သဘာဝကျွန်းတောကြီးမှ ကျွန်းပင်ကြီးများနှင့် ကျွန်းစိုက်ခင်းများကို မထိခိုက်အောင် ရှောင်ကွင်း ဖောက်လုပ်ထားသော



ကားလမ်းဖြစ်၍ ယခုအခါ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ကိုးပင်မှ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာဂရစက်မှုဇုန်နယ်မြေအထိ ဒေသထွက်ကုန်များ တင်ဆောင် သွားလာမောင်းနှင်နေသော ကားများကိုတွေ့မြင်နေရပြီဖြစ်သည်။ သတင်း- ခရမ်းစိုးမြင့် ဓာတ်ပုံ- ကျော်စိုးလွင်

ပြည်တွင်းသတင်း

ကျေးရွာ ၃၇ ရွာကို အကျိုးပြုသည့် ကြာပင်ကြိုးတံတားကြောင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးအဆင်ပြေ

မင်းကင်း မတ် ၂၆

စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး မင်းကင်းမြို့ ကြာပင်ကျေးရွာအုပ်စု ရှိ ကြာပင်ကြိုးတံတားကြီးကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှ စတင် တည်ဆောက်ခဲ့ရာ ကလေး-ဝ-ယာကြီး လမ်းမဘေး ကျောက်တန်းကျေးရွာမှ ကြာပင်ကျေးရွာအထိ နှေ့မိုးဆောင်း သုံးရာသီလုံး နေ့ညမရွေး သွားလာ နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တံတားကြီး မဆောက်ခင်က မိုး ရာသီကာလဆို သွားရလာရ အလွန် ခက်ခဲပါတယ်။ ချောင်းရေကူးနေ တုန်း မိုးရွာပြီဆို သတိထားရပါ တယ်။ ချောင်းရေကူးအရမ်းသန်တော့ ရေထဲမော့ပါသွားတာတွေရှိတယ်။ မိုးတွင်းမှာ ကူးတို့နဲ့ ကူးဖို့ဆိုပြီး

စီစဉ်တဲ့အခါမှာ တစ်အိမ်ကို တစ်နှစ် စပါးတစ်တင်းပေးရပါတယ်။ ဒီကြိုး တံတားကြီးပြီးပြီဆိုတော့ စပါးလည်း ပေးစရာ မလိုတော့ဘူး။ နေ့ညမရွေး သွားလို့လာလို့ရပြီ ဖြစ်တာကြောင့် လှူဒါန်းပေးတဲ့လူတွေကို ကျေးဇူး တင်ပါတယ်” ဟု ဒေသခံတစ်ဦးက

ပြောသည်။ အဆိုပါ ကြာပင်ကြိုးတံတား ကြီးကို မတ် ၂၁ ရက် က စက်မှု ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့်က ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သျှင်နေမင်း



“ဒီကြိုးတံတားကြီးကို စက်မှု ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့်နှင့် မိသားစုရယ်၊ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံမှ အလှူရှင်တစ်ဦး နဲ့ ကျေးရွာနေ ပြည်သူတွေရယ် စုပေါင်းပြီး ဆောက်လုပ်ခဲ့ကြတာ ပါ။ ဝန်ကြီးကတော့ ငွေကျပ် ၇၅ သိန်း လှူပေးပါတယ်။ ဒီကြိုးတံတား ကြီးက တောင်တွင်းဒေသ ကျေးရွာ အုပ်စု ၁၅ အုပ်စု ကျေးရွာပေါင်း ၃၇ ရွာ၊ လူဦးရေပေါင်း ၁၇၆၃၆ ဦး ကို ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှု ရေး တွေအတွက် များစွာအကျိုးပြု ပေးပါ တယ်” ဟု မင်းကင်းမြို့ဒေသခံတစ်ဦး က ပြောသည်။

“အရင်တုန်းကဆို ဒီကြိုး

ယာဉ်မောင်းများ မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲ၍ မောင်းနှင်ခြင်းမပြုကြရန် ဟောပြော

ပျဉ်းမနား မတ် ၂၆

သင်္ကြန်ကာလ ရက်များတွင် အထူးသဖြင့် ယာဉ်မောင်းများ အနေဖြင့် မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲ၍ မောင်းနှင်ခြင်းမပြုကြရန် ယာဉ် ပေါ်တွင် လိုက်ပါစီးနင်းသူများ၏

အသက်သည် ယာဉ်မောင်း၏ လက်ဝယ်တွင်ရှိကြောင်း၊ မြန်မာ နိုင်ငံရှိ လူဦးရေအနက် ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းသည် သင်္ကြန်ကာလ ရက်များတွင် မူးယစ်ဆေးဝါး သုံးစွဲလျက် ပျော်မြူးနေကြသည်

ကို တွေ့ရှိရကြောင်းဖြင့် မတ် ၂၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက ပျဉ်းမနား မြို့ ဘောဂသီရိ အဝေးပြေးကား တွင်းအတွင်းရှိ မထသ (အဝေးပြေး) တွင် ကျင်းပသည့် မူးယစ်ဆေးဝါး သုံးစွဲမှု ပပျောက်ရေး အသိပညာပေး

(အထူး)ဟောပြောပွဲ၌ နေပြည်တော် မူးယစ်(ဗဟို) ရုံးအုပ်ချုပ်/ ထောက်ပံ့ဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဒုတိယ ရဲမှူးကြီး ကျော်ကျော်မင်းက ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပျဉ်းမနားမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကျော်လွင်ဦးက မှုခင်းဆက်သွယ်သည့် ကိစ္စရပ်များ ကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ပျဉ်းမနား မြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူးတင်ဌေးက မှုခင်းဖြစ်ပွားရသည့် အကြောင်း အရင်းများနှင့် မှုခင်းကျဆင်းရေး ကို အကျယ်တဝင့်ရှင်းလင်းပြောကြား ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားသို့ မထသ (အဝေး ပြေး) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းဆွေနှင့် တာဝန် ရှိသူများ၊ ယာဉ်လိုင်းတာဝန်ခံ များ၊ ယာဉ်မောင်းများ၊ ယာဉ် နောက်လိုက်များနှင့် ဖိတ်ကြားထား သူများ နေပြည်တော်အခြေစိုက် သတင်းမီဒီယာများ ၁၅၀ ခန့် တက် ရောက်ခဲ့သည်။

မင်းမင်းလတ် (မန်းတက္ကသိုလ်)



ယာဉ်မောင်းသူများ သတိပြုရန်

- (က) မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု မဟာသင်္ကြန်ကာလ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီးအတွင်း ယာဉ်မောင်းသူများ လိုက်နာရန်-
 - (၁) မူးယစ်သောက်စား ယာဉ်မောင်းရ။
 - (၂) အပျော်လွန်ကျူး စည်းကမ်းမပြင်မမောင်းရ။ လူမမောင်းရ။
 - (၃) မော်တော်ယာဉ်များတွင် အိတ်ဇောပိုက်ဖြုတ်မမောင်းရ။
 - (၄) ယာဉ်နံပါတ်ပြားမပါရှိဘဲ မမောင်းရ။
 - (၅) ယာဉ်နံပါတ်အတုများ၊ အခြားယာဉ်နံပါတ်များ တပ်ဆင် ခြင်းလုံးဝမပြုရ။
 - (၆) ယာဉ်၏ဘေးတံခါးများ၊ နောက်ဖုံးများဖြုတ်၍ မောင်းနှင် ခြင်းမပြုရ။
 - (၇) ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်နှင့် ယာဉ်မှတ်ပုံတင်(ဦးတက်)မပါ ဘဲ မမောင်းရ။
 - (၈) ဖျက်သိမ်းထားသော ယာဉ်အိတ်/ ယာဉ်ဟောင်းများ၊ မှတ်ပုံ မတင်ရသေးသောယာဉ်များနှင့် ပြုပြင်ဆင်ယင်ထား မမောင်းရ။
 - (၉) နိုင်ငံတကာအလံများ ယာဉ်တွင်တပ်ဆင်၍မောင်းနှင် ခြင်းမပြုရ။

- (၁၀) ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာနယ်နိမိတ်အတွင်း မည်သည့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်မှ စီးနင်းခြင်းလုံးဝမပြုရ။
- (၁၁) ဟွန်းသံကင်းမဲ့ခန့်များအတွင်း ဟွန်းလုံးဝမတီးရ။
- (ခ) ကျူးလွန်ပါက တည်ဆဲဥပဒေအရ ထိရောက်စွာ အရေးယူမည်။
- (ဂ) ယာဉ်မောင်းနှင်သူများအား အရက်သေစာ သောက်စားထားခြင်း ရှိ/မရှိ အရက်မူးတိုင်း ကိရိယာ (ALCOHOL TESTER) ဖြင့် တိုင်းတာစစ်ဆေး၍ ချိုးဖောက်ပါကထိရောက်စွာ အရေးယူ ဆောင်ရွက်နေပါသည်။
- (ဃ) သင်္ကြန်ကာလအတွင်း လမ်းလယ်၌ မော်တော်ယာဉ်စက်ပျက်၍ ရပ်ထားပါက ကရိန်းယာဉ်ဖြင့်ဆွဲယူမည်ဖြစ်ပါသည်။
- (င) ယခုအခါ အချက်အချာကျသော လမ်းဆုံ/လမ်းခွဲ မီးပိုင်များတွင် ခေတ်စီပစ္စည်းကိရိယာများဖြစ်သော CCTV CAMERA များ တပ်ဆင်ထားပြီးဖြစ်သဖြင့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း ချိုးဖောက်မှုများအား အဆိုပါ ကင်မရာများဖြင့် ရိုက်ကူးပြီး ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားပါမည်။
- (စ) “သင့်ကြောင့် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု မဟာသင်္ကြန်ကာလ အတွင်း ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပါစေနှင့်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ယာဉ်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီ



ကမာဆွဲ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေး ပရဟိတကျောင်းဆောင်သစ် လှူဒါန်း

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ်နှင့် အလှူရှင်များ စုပေါင်း လှူဒါန်းသည့် ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ကျောက်တန်းမြို့နယ် ကမာတလတ် ကျေးရွာ ကမာဆွဲလူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေး ပရဟိတကျောင်းဆောင်သစ် ရေစက်ချ အခမ်းအနားကို မတ် ၁၆ ရက်က ယင်းကျောင်းတိုက် ဓမ္မာရုံ၌ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်တင်တင်လတ်က လှူဒါန်းရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းလျှောက် ထားသည်။ ယင်းနောက် ဆရာတော်ထံ သင်္ကန်းပရိက္ခရာ အစုံ ၃၀ နှင့် ကျောင်းဝတ်စုံ ၁၂၆ စုံတို့အား မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာခင်မာထွန်းနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ နာယက ဒေါ်ခင်သက်ဌေးတို့က ဆက်ကပ်လှူဒါန်း ကြသည်။

အဆိုပါ ကမာဆွဲလူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေး ပရဟိတကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်နိုင်ရေးအတွက် ဗိုလ်ချုပ်ဌေးဦး(ငြိမ်း)-ဒေါ်နီနီဝင်းမိသားစုက ငွေကျပ် ၁၂၅ သိန်း၊ အဖွဲ့ချုပ်မှ ငွေကျပ် ၇၅ သိန်း၊ နာယကများဖြစ်သော ဒေါ်နီနီဝင်းက ငွေကျပ် ၂၄ သိန်း၊ ဒေါ်မြသိီဇီမှ ငွေကျပ် ၁၀ သိန်း၊ ဒေါ်ခင် မိမိက ငွေကျပ် သုံးသိန်း၊ ဒေါ်ကျင်ခိုင်မှ ငွေကျပ် နှစ်သိန်းနှင့် ဗဟိုအလုပ် အမှုဆောင်အဖွဲ့က ငွေကျပ် ၁၀ သိန်း လှူဒါန်းခဲ့ခြင်းအတွက် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်း လွှာများကို အကျိုးဆောင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှရွှေက ပေးအပ်သည်။

သန်းဝင်း(သန်လျင်)

မီးဘေးကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်

စလင်း မတ် ၂၆

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စလင်းမြို့တွင် မီးဘေးကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ကို စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မတ် ၂၁ ရက်က စလင်းမြို့ မြို့မဈေးနှင့် ဆင်ဖြူကျွန်းဈေး မီးဘေးကာကွယ်ရေးအတွက် စစ်ဆေးခြင်း၊ သရုပ်ပြလေ့ကျင့်ခြင်း တို့ကိုဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ မီးသတ် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ဈေးသူ/ဈေးသားများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

စစ်ကြည့်(စလင်း)

စာကြည့်တိုက် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

တနိုင်း မတ် ၂၆

ကချင်ပြည်နယ် တနိုင်းမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာနက ကြီးမှူးကျင်းပသော ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်များ ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုး ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၁၉ ရက်က မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီး ဌာနမှူး ဦးအောင်အောင်ထွေးက စာကြည့်တိုက် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပရခြင်းအကြောင်းကို လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်ရပ်မြင်သံကြားထပ်ဆင့် လွှင့်စက်ရုံမှ (တာဝန်ခံ) ဦးမာယော်က Anglolog စနစ်မှ Digital စနစ်သို့ ပြောင်းလဲထုတ်လွှင့်နေမှုနှင့် ဖမ်းယူကြည့်ရှုနိုင်မည့် နည်းစနစ်များကို လည်း ကောင်း၊ မြို့နယ်ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်များ ဒေါ်လှသန်းရီက စာကြည့်တိုက် များ ရေရှည်တည်တံ့အောင်ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများကို လည်းကောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြရာ တက်ရောက်လာကြသည့် ကျေးရွာအုပ်စုများမှ စာကြည့်တိုက်ကော်မတီဝင်များနှင့် စာကြည့်တိုက်များက သိရှိလိုသည်များ ကို မေးမြန်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းကွန်ပျူတာရေးသွင်းခြင်း ဆင့်ပွားသင်တန်းပွင့်

ပြည် မတ် ၂၆

၂၀၁၅ ခုနှစ်အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအကြို အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်းပြုစု ကွန်ပျူတာရေးသွင်းခြင်း ဆင့်ပွားသင်တန်းဖွင့်ပွဲကို မတ် ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီ မိနစ် ၂၀ က ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပေါင်းတည်မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲရုံး၌ ကျင်းပသည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကျော်ဇေယျ၊ မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်ထွန်းတို့က အမှာ စကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်အဖွဲ့ဝင်များ၊ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၃၇ ဦးတက်ရောက်ပြီး သင်တန်းကာလမှာ နှစ်ရက်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

(ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

ပြည်တွင်းသတင်း

ကျေးလက်ဒေသ အသေးစားထုတ်ကုန်များနှင့် ပြည်ပပို့ကုန်အလားအလာရှိသောကုန်စည်ပြပွဲ ကျင်းပ

မကွေး မတ် ၂၆

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျေးလက် ဒေသအသေးစားထုတ်ကုန်များနှင့် ပြည်ပပို့ကုန်အလားအလာ ရှိသောကုန်စည်များပြပွဲ ဖွင့်ပွဲနှင့် ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေး အသိ ပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၄ ရက်က ကျင်းပသည်။

ပြပွဲကို စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေးဦးစီးဌာနက ကြီးပွားကျင်းပခြင်းဖြစ်ပြီး ပြပွဲဖွင့်ပွဲသို့ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ကုန်စည်ပိုင်ဆိုင်မှုများ တာဝန်ရှိသူများ၊ မကွေး၊ ပခုက္ကူ၊ ဆိတ်ဖြူ၊ အောင်လံနှင့် ရေနံချောင်းမြို့များမှ ကုန်သည်အသင်းအဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ဖွင့်ပွဲတွင် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဦးကြည်မင်း၊ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမြင့်စိုး၊ တိုင်းဒေသကြီးကုန်သည်

များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌတို့ကပါကြီးပြတ် ဖွင့်လှစ်သည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးနှင့် စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယညွှန် ကြားရေးမှူးချုပ်တို့က အမှာစကားပြောကြားသည်။

ကုန်စည်ပြပွဲတွင် ပခုက္ကူမြို့နယ်မှ ထုတ်လုပ်သော မြန်မာ ဖိနပ်များ၊ ပခုက္ကူမြို့နယ် သင်္ဘောကျေးရွာမှထုတ်လုပ်သော ဝါးနှင့် ကြိမ်ထည်ပစ္စည်းများ၊ သံထည်ပစ္စည်းများ၊ ပခုက္ကူ ဂန့်ဂေါခရိုင်မှ ထွက်သော ပဲမျိုးစုံ၊ နှမ်းနှင့် မြေပဲများ၊ မလှိုင်မြို့နယ်နှင့် ရေစကြိုမြို့နယ်များမှ ထွက်သော ရှင်မတောင်သနပ်ခါးတုံးနှင့် သနပ်ခါးခဲများ၊ မင်းဘူးမြို့မှ မြေအိုးများကို ပြသခဲ့ပြီး ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးမြို့ကြီးများမှ ဈေးဆိုင်များလည်း လာရောက်ခင်းကျင်း ပြသခဲ့သည်။ ကုန်စည်ပြပွဲကို နှစ်ရက်ကြာ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေး အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကိုလည်း

မတ် ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်းမှ ညနေပိုင်းအထိ ကျင်းပခဲ့ပြီး ဆွေး နွေးပွဲတွင် တိုင်းဒေသကြီးကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ် ငန်းရှင်များအသင်းဝင် ဦးသိန်းမြင့်ဝေက အာဆီယံစီးပွားရေး အသိုက်အဝန်း၊ အခွင့်အလမ်းနှင့် စိန်ခေါ်မှုများခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဒေါက်တာဒေါ်စပယ်ကြည်မောင်က စီးပွားရေး ကဏ္ဍတွင် ယှဉ်ပြိုင်မှုမူဝါဒနှင့် ဥပဒေများအကြောင်းကိုလည်း ကောင်း၊ ဦးနေဆန်းက ကုန်သွယ်မှုနှင့်အသေးစား၊ အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအကြောင်းကို လည်း ကောင်း၊ ဒေါ်စုမြတ်နိုင်က စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေးနှင့် စားသုံးသူအခွင့်အလမ်းများဆိုင်ရာအကြောင်းကိုလည်းကောင်း ဆွေးနွေးဟောပြောခဲ့သည်။ ထို့နောက် စားပွဲပိုင်းဆွေးနွေးပွဲများ လည်း ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့ပြီး တက်ရောက်လာသူများ၏ သိရှိ လိုသည့် မေးမြန်းချက်များကို တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည် မြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စာစာ(မကွေး)

သတင်းတိုများ

အုတ်တွင်းမြို့တွင် ကျောက်ချောလမ်းသစ်ဖွင့်

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ပဲခူး တိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် တောင်ငူခရိုင် အုတ်တွင်းမြို့နယ် စည်ပင်သာယာ ရေးအဖွဲ့တို့က ၂၀၁၄-၂၀၁၅ဘဏ္ဍာ ရေးနှစ်ရန်ပုံငွေဖြင့် တာဝန်ယူခင်း ကျင်းခဲ့သည့် အနော်ရထာကျောက် ချောလမ်းကို မတ် ၂၄ ရက်က ဖွင့် လှစ်ရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်သိန်းထွန်းနှင့် မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမောင်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ် ဖွင့်လှစ် ပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါ ကျောက်ချော လမ်းသည် အရှည်ပေ ၆၀၀၊ အကျယ် ၁၀ ပေ ဖြစ်ပြီး စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီရန်ပုံငွေကျပ် ၅၆ သိန်း ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ ကြက် သွန်ခင်း(၂)ရပ်ကွက်နှင့် ပဲခူးလမ်း ရပ်ကွက်များရှိ အိမ်ခြေ ၇၀၀ ကျော် မှ ပြည်သူများအတွက် သွားလာရေး လွယ်ကူချောမွေ့စေမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (၁၁၅)

မြေသားလမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

ကချင်ပြည်နယ် မိုးကောင်းမြို့ နောင်ကိုင်းတော်ရပ်ကွက်ရှိ ရုံး ဟောင်း လမ်းသွယ်(၆)မြေသားလမ်း ကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ်သိန်း ၄၀ နှင့် ပြည်သူများ စုပေါင်းထည့်ဝင်လှူဒါန်း ငွေများဖြင့် ခင်းကျင်းပြီးခဲ့ပြီး လမ်း သစ်ဖွင့်ပွဲကို မတ် ၂၀ ရက်က ကျင်း ပခဲ့ရာ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ် စားလှယ်ဦးစိုးနွယ် မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးသက်နောင်ဖြူနှင့် မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးသန်းဌေးတို့က မြေသားလမ်းသစ်ကို ဖဲကြိုးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ (၀၆၂)

ရွှေရာသီယဉ်ကျေးမှုသင်တန်းဖွင့်

စဉ့်ကူးမြို့နယ်အတွင်းမှ ကျောင်း သားလူငယ်များ ဘာသာရေးဆိုင်ရာ ဗဟုသုတတိုးပွားစေရန်နှင့် ဘာသာ သာသနာကို စောင့်ရှောက်လိုစိတ်များ ဖြစ်ပွားလာစေရန်ရည်ရွယ်၍ စတုတ္ထ အကြိမ်မြောက် ရွှေရာသီ ဗုဒ္ဓယဉ် ကျေးမှုသင်တန်းကို စဉ့်ကူးမြို့ မဟာ စည်သာသနာ့ရိပ်သာ ဦးစီးပဓာန နာယကဆရာတော်က ဦးစီး၍ မတ် ၂၂ ရက်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ဧပြီ ၅ ရက် အထိ ဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သာမဏေ သီလရှင် ဝတ်ပွဲကိုလည်း ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဝင်းမောင်

သမဝါယမချေးငွေစာရင်း ရေးသွင်းမှုသင်တန်းဖွင့်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝါးခယ်မ မြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် အထွေထွေ လုပ်ငန်းသမဝါယမအသင်းလီမိတက် ၏ ချေးငွေလုပ်ငန်း စာရင်းရေးသွင်း မှုသင်တန်းကို မတ် ၂၅ ရက်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး သင်တန်းသို့ မြို့နယ် အတွင်းရှိ ကျေးရွာ ၄၀ မှ သမဝါယ မ အသင်းဝင် သင်တန်းသား ၈၀ တက်ရောက်ကြောင်း၊ သင်တန်းကို ငါးရက်ကြာ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားသွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကျော်စိန်(ဝါးခယ်မ)

ကုန်သွယ်လမ်းမကြီးပေါ်၌ သံကူကွန်ကရစ်တံတားသစ် တည်ဆောက်

ကလေး မတ် ၂၆

ကလေးမြို့၏ ကုန်သွယ်လမ်းမကြီးဖြစ်သော လမ်းဆုံစီးပွားမှ ကလေးဝဘက်သွားရာ ကျိုကုန်း- ကလေးလမ်းမပေါ် ပြည်သူ့ဆေးရုံရှေ့ရှိတံတားအမှတ် (၃/၆) သည် ဟောင်းနွမ်းနေပြီး ခိုင်ခံ့မှု မရှိတော့သဖြင့် တံတားဟောင်းကို ဖျက်သိမ်းပြီး တံတားသစ်ကို စတင်တည်ဆောက်နေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါတံတားသည် ဥပုသ်ချောင်းကိုဖြတ်၍ တည်ဆောက်ထားသော သံကူကွန်ကရစ် တံတားဖြစ်ပြီး ယခုအချိန်တွင် ခိုင်ခံ့မှုမရှိတော့ဘဲ အန္တရာယ်ရှိနေသဖြင့် တံတားသစ်တည်ဆောက် ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ တံတားသစ်ကို ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အထူးပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်း ရန်ပုံငွေမှ ကျပ် ၆၅ သန်းအကုန်အကျခံ၍ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းက တာဝန်ယူ တည်ဆောက်ပြီး တံတားဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုပြီးစီးပါက ကုန်သွယ်လမ်းမကြီး ပေါ်တွင် ယာဉ်ကြီးယာဉ် ငယ်သွားလာရေး ပိုမိုအဆင်ပြေချောမွေ့လာမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ တံတား သစ်ကို ရေလမ်းကင်းလွတ်အကျယ် ပေ ၅၀၊ ယာဉ်သွားလမ်း အကျယ် ၄၄ ပေရှိ Spun Pipe အုတ်ခုံဖြင့် တည်ဆောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တံတားဆောက်လုပ်မှုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုများကို ကလေးခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက မတ် ၂၄ ရက်တွင် ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး ဖောင်ဒေး ရှင်းအုတ်ခုံလုပ်ငန်းမှာ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်း ပြီးစီးပြီဖြစ်၍ လုပ်ငန်းအားလုံးအမြန်ပြီးစီးနိုင်ရေး ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရှုမိုး



အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာသစ်တောများနေ့အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲကျင်းပ

မော်လမြိုင် မတ် ၂၆

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာသစ်တောများနေ့အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲကို ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့နယ် မော်လမြိုင်အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း သင်္ဃာတန်းမဆောင်၌ မတ် ၂၀ ရက်က ကျင်းပသည်။

“ကျောင်းသား ကျောင်းသူတွေအနေနဲ့ သစ်တောသစ်ပင်နဲ့ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို စိတ်ပါဝင်စားလာစေဖို့နဲ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ငယ်ရွယ်စဉ်အချိန်ကစပြီး သစ်တော၊သစ်ပင်တွေရဲ့ တန်ဖိုးကိုနားလည်ပြီး သစ်ပင်များအပေါ်ချစ်ခင်တတ်လာစေဖို့ ရည်ရွယ်ပြီးတော့ စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲ ကျင်းပတာပါ” ဟု အင်းတော်မြို့နယ် သစ်တောဦးစီးမှူး ဦးထွန်းလတ်က ပြောသည်။

ပြိုင်ပွဲသို့ အလယ်တန်းအဆင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၆ ဦးဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ပြီး အင်းတော်မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးမှူး၊ တောအုပ်ကြီးမှူးနှင့် သစ်တောဝန်ထမ်းများ၊ ဆရာ ဆရာမများက ကြီးကြပ်စစ်ဆေးခဲ့ကာ ပြိုင်ပွဲတွင်ဆုရရှိသူများကို ပထမဆု ကျပ် နှစ်သောင်း၊ ဒုတိယဆု တစ်သောင်းငါးထောင်၊ တတိယဆု တစ်သောင်းနှစ်သိန်းခွဲ ငါးထောင်ကျပ်နှင့် ဖြေဆိုသူများကို စာရေး ကိရိယာများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၄၉)

ပျော်ဘွယ်မြို့နယ်အတွင်း ကန်နှင့်ဆည် ၂၂ ခု တူးဖော်ပြီးစီး

ပျော်ဘွယ် မတ် ၂၆

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းခရိုင် ပျော်ဘွယ်မြို့နယ် မဲဒီးကျေးရွာအုပ်စုမှ ဒေသခံပြည်သူများ သောက်သုံးရေနှင့် စိုက်ပျိုးရေး လုံလောက်စွာရရှိနိုင်ရန်အတွက် မဲဒီးကန်ကိုတိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ အထူးသီးသန့်ရန်ပုံငွေဖြင့် ပြင်ဆင်တူးဖော် ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မဲဒီးကန်သည် မပြုပြင်မီက ကန်ပေါင်မှာ တောင့်တင်းမှုမရှိ ကြောင်း၊ ကန်ရေသိုလှောင်နိုင်မှုလည်းနည်းသဖြင့် စိုက်ပျိုးရေး လုံလောက်စွာရရှိခြင်းမရှိဘဲ နှစ်စဉ်ရေပြတ်လပ်မှုရှိကြောင်း ဒေသခံပြည်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။ ယခုပြင်ဆင်ပြီးနောက် အလျားပေ ၁၀၀၀ ရှိကာ ရေလျှော့ပမာဏ ၂၇ ဒသမ ၅၅ ဧကအထိရှိလာသဖြင့် မဲဒီးရွာနှင့် ချောင်းနားကျေးရွာများရှိ အိမ်ခြေ ၂၅၀ ကျော်မှ လူဦးရေ ၁၃၀၀ ကျော်အတွက် သောက်သုံးရေနှင့် လယ်မြေဧက ၅၀ ခန့်ကို ရေပေးဝေနိုင်ပြီ ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ ရေကန်ပြုပြင်တူးဖော်မှုကို တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ အထူးသီးသန့်ရန်ပုံငွေဖြင့် ပျော်ဘွယ်မြို့နယ် ဆည် မြောင်းဦးစီးဌာနက တာဝန်ယူလုပ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပျော်ဘွယ်မြို့နယ်အတွင်းမှ ပြည်သူများ သောက်သုံးရေနှင့် စိုက်ပျိုးရေးရရှိရေးအတွက် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေ ဖြင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ဆည်နှင့် ရေကန် ၂၂ ခုကို တူးဖော်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အတိကလေး(ရမည်းသင်း)



ပြည်တွင်းသတင်း

ကြက်သွန်နီဈေးကျသဖြင့် တောင်သူများ အသက်တွေ့နေ

မုံရွာ မတ် ၂၆

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာ မြို့နယ်တွင် အပင်စိုက်ကြက်သွန်နီ များ ပေါ်လာပြီဖြစ်သော်လည်း ယခု နှစ်တွင် ကြက်သွန်နီဈေးကျနေခြင်း နှင့် အလုပ်သမားခများ မြင့်တက်နေခြင်းကြောင့် ကြက်သွန်နီစိုက်တောင်သူ များ တွက်ခြေမကိုက်ကြောင်း သိရသည်။

ခြင်းက အဓိကပါ။ ပိုးမွှားရောဂါတွေ ပိုပြီးကျတော့ အပင်အတွက် ပိုးသတ်ဆေးတွေ၊ မှိုသတ်ဆေးနဲ့ အားဆေးတွေ ပိုပြီးသုံးရတယ်။ အဲဒီအတွက် ကုန်ကျမှုတွေပိုပြီး များလာတယ်။ တစ်ဧကကို မျိုးက လေးပြည်လောက် စိုက်ရတယ်။ အလုပ်သမားဈေးက တစ်ဧကကို အပြတ်စိုက်ရင်တစ်သိန်းခွဲလောက်ကုန်တယ်။ ရေသွင်းခ၊ ပေါင်းနုတ်ခနဲ့ အထွေထွေကုန်ကျစရိတ်ပေါင်းလိုက်ရင် တစ်ဧကကို ကျပ် ရှစ်သိန်းကနေ ၁၀ သိန်းလောက်

ကုန်ကျတယ်။ မြေဌာန်းစိုက်တဲ့သူဆို ပိုပြီးကုန်တယ်။ ဒီနှစ်လည်း ရာသီဥတုကဖောက်တော့ ဆေးဖိုးပိုပြီး ကုန်တယ်။ ထွက်လာတော့လည်း အလုံးကသိပ်ပြီးမလှဘူး။ အလုပ်သမားဈေးက မနှစ်ကနဲ့ ဒီနှစ်မှာ ကျပ် ၅၀၀ လောက်တက်လာတယ်။ တစ်ဦးကို ကျပ် ၂၅၀၀ ပေးရတယ်။ မနှစ်က ဥစိုက် ကြက်သွန်နီတွေက အပုပ်လိုက်ပြီး အပျက်များခဲ့တော့ အပင်စိုက်ကြက်သွန်နီတွေ ဈေးကောင်းမယ်လို့ ထင်ခဲ့ပေမယ့် အခု

အချိန်မှာ တစ်ပိဿာကို ၂၃၅ ကျပ်ပဲ ရတယ်။ ဒီအတိုင်းဆိုရင်တော့ ဘယ်လိုမှအဆင်မပြေဘူး။ ဒါပေမယ့် အလုပ်သမားခအတွက် ထုတ်ရောင်းရဦးမယ်။ ကျန်တဲ့ကြက်သွန်နီတွေကိုတော့ ဈေးအတက်စောင့်ရဦးမယ်။ အခု ဈေးနှုန်းအတိုင်းဆိုရင်တော့ ဒီနှစ် ကြက်သွန်နီစိုက်တဲ့သူတွေ အခြေအနေမကောင်းနိုင်ဘူး။ ဈေးနှုန်းအတက်ပဲ မျှော်ရတော့မယ်” ဟု မုံရွာမြို့နယ် ကျောက်စစ်ပုံတောင်ကျေးရွာမှ ကြက်သွန်နီစိုက်တောင်သူ ဦးထွန်းဇော်က ပြောသည်။



မုံရွာမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျောက်စစ်ပုံ(တောင်/မြောက်)ကျွန်းရဲ့ တောင်ပလူ၊ အက်တောစသော ကျေးရွာများတွင် ပဲစင်းငုံ၊ နှမ်း၊ ပြောင်း၊ ပဲမျိုးစုံ၊ ဂျုံနှင့်ကြက်သွန်နီ စိုက်ပျိုးရေးတို့ကို လုပ်ကိုင်ကြပြီး ကြက်သွန်နီကို အဓိကထားစိုက်ပျိုးကြကြောင်း သိရသည်။ ယခုနှစ်တွင် ကြက်သွန်နီဈေးနှုန်းများ ကျဆင်းလျက်ရှိပြီး အလုပ်သမားခနှင့် အထွေထွေကုန်ကျစရိတ်များ မြင့်မားလျက်ရှိသဖြင့် တောင်သူများအနေဖြင့် တွက်ခြေမကိုက်ဘဲ အရုံးပေါ်မည်ကို စိုးရိမ်နေကြကြောင်း သိရသည်။

စိုးရိမ်(မုံရွာ)

ခေတ်မီလယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ မောင်းနှင် ထိန်းသိမ်းရေးသင်တန်းဖွင့်

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

ခေတ်မီထွန်စက်ကြီးများ၊ စပါးရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်နှင့် ကောက်စိုက်စက်များကို တောင်သူများ စနစ်တကျ ကိုင်တွယ်မောင်းနှင်တတ်စေရန် ခေတ်မီလယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ မောင်းနှင်ထိန်းသိမ်းရေးသင်တန်းဖွင့်ပွဲကို မတ် ၂၂ ရက် နံနက်က ကော့မွန်မြို့နယ် အမှတ် (၃၆) ထွန်စက်စခန်း၌ကျင်းပရာ ခရိုင်စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနဦးစီးအရာရှိ ဦးသန်းဇော်ဦးနှင့် မြို့နယ်စက်မှုလယ်ယာ

ဦးစီးမှူး ဦးသိန်းဇော်ဝင်းတို့က သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း ရည်ရွယ်ချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် သင်တန်းသားတောင်သူများက ခေတ်မီ Kubota Saralika Shibaura ထွန်စက်များနှင့် Kubota စပါးရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များကို ကြည့်ရှုစမ်းသပ်မောင်းနှင်ကြသည်။ အဆိုပါသင်တန်းသို့ သင်တန်းသား ၃၀ တက်ရောက်ကြသည်။

တင်နိုး(မြန်မာ့အလင်း)

Advertisement for Myanmar Imperial College (MIC) featuring a list of courses and fees. The text includes details about the college's location in Northampton, UK, and lists various programs such as BBA, MBA, and DBA with their respective fees.

အမေရိကန် အလူးအလှူ အဖွဲ့အစည်းများ အသင်း U.S.Potato Board (USPB) က မြန်မာ

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

အမေရိကန်အလူးထုတ်လုပ်သူများအသင်း U.S.Potato Board (USPB) က မြန်မာစားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်တွေ့ဆုံရန် မြန်မာပြည်သို့ ပထမဆုံးအကြိမ် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အမေရိကန်သံရုံး၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

အဆိုပါအသင်းသည် အမေရိကန်အလူးနှင့် ပတ်သက်သည့် နည်းပညာအကူအညီနှင့် စားသောက်ကုန်အန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးအချက်အလက်များကို မျှဝေသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အမေရိကန်အလူး၏ အာဟာရဓာတ်ကြွယ်ဝမှု၊ စားသောက်ရန် ကိုင်တွယ်ချက်ပြုတ်ပြင်ဆင်ရာ၌ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး နည်းလမ်းများကိုလည်း မျှဝေသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲတွင် မြန်မာစားသောက်ကုန်အသင်းမှ အဖွဲ့ဝင် ၅၀ ခန့်တက်ရောက်ကြမည်ဖြစ်ကာ မြန်မာနိုင်ငံမှ စားဖိုမှူးက အဆိုပါ အမေရိကန်အလူးကို သရုပ်ပြချက်ပြုတ်ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြတ်စန့်သင်းဇော်

Advertisement for Myanmar Imperial College (MIC) featuring the college's logo and the text 'MIC Myanmar Imperial College'. It also includes information about the University of Northampton (UK) and the DBA (Doctor of Business Administration) and MBA (Master of Business Administration) programs, along with contact information and a slogan: 'To develop leaders, to shape the future, to change lives'.

ကြော်ငြာ



Congratulations to
APEX Airline Public Co.,Ltd.
on the official launch of

 **APEX** Airlines
on
25th March 2015



From

			
			
			
			



Myeik



Kawthoung

ကြော်ငြာ

1 Vietnam Home Appliances

Kangaroo®

Hotline: 09402 666 999

လက်ဆောင်ပွဲတော်

အထူးလျော့စျေး

49% ဝယ်

မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးတွင် 28.3.2015 မှ 12.4.2015 ရက်နေ့ထိ

လက်ဆောင်ပစ္စည်း : 10,000

Kangaroo ပစ္စည်းများ 55,000 Ks နှင့်အထက်ဝယ်ယူပါက



11,500 Ks



13,000 Ks



13,500 Ks



29,500 Ks



အကန့်အသတ်ရှိသည်

55,000 Ks

www.kangaroo.vn

စုစုံ မိုးသားမြှင့်စက်

99.99% Copper Wire | Silicon Steel EI Core | 5 Years Warranty

ပင်ဂွင်း သံပတ်(၁၀၂)လမ်း(၃၀)ပန်းဘဲတန်းရန်ကင်းကုန်း-၀၁-၃၈၄၄၆၀
၀၁-၃၈၄၄၀၆၊ ၀၉-၂၅၃၆၂၅၅၀၊ ၀၉-၇၃၀၅၅၀၂၂
စက်ပုံ၊ သံပတ်(၄၂၂၄၂၃) မန္တလေးလမ်းစက်ပုံ(၁)တောင်ဘက်ရန်ကင်း
ကုန်း-၀၁-၅၉၁၅၆၆၊ ၀၁-၅၉၅၂၆၃၊ ၀၉-၇၃၀၂၆၃၂၂

စုစုံ အင်မာတာ

99.99% Copper Wire | Silicon Steel EI Core | 5 Years Warranty

ပင်ဂွင်း သံပတ်(၁၀၂)လမ်း(၃၀)ပန်းဘဲတန်းရန်ကင်းကုန်း-၀၁-၃၈၄၄၆၀
၀၁-၃၈၄၄၀၆၊ ၀၉-၂၅၃၆၂၅၅၀၊ ၀၉-၇၃၀၅၅၀၂၂
စက်ပုံ၊ သံပတ်(၄၂၂၄၂၃) မန္တလေးလမ်းစက်ပုံ(၁)တောင်ဘက်ရန်ကင်း
ကုန်း-၀၁-၅၉၁၅၆၆၊ ၀၁-၅၉၅၂၆၃၊ ၀၉-၇၃၀၂၆၃၂၂

တန်ကြွတ်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
ဒဂုံမြို့နယ် (တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ မြောက်ပိုင်း
ရပ်ကွက်အမှတ်-၁၀၇၊ မြောက်ပိုင်း-၀၅/၀၈
မြို့နယ်တွင်တည်နေရာအမှတ် (၀၅/၀၈)၊ မြောက်ပိုင်း
လမ်း ၁၀၇ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ် (တောင်ပိုင်း)
မြို့နယ်၊ ဒေါ်သန်းစိန် (KYN-၀၀၁၅၁၁)
အမည်ပေါက်ပေးခြင်းအား အမည်ပေါက်
ဒေါ်သန်းစိန်မှ အပိုင်ထုတ်အဖွဲ့အစည်း ဝယ်ယူထား
သူ ဦးစိန်မောင် (၉/၀၈) (နိုင်) ၀၄၄၅၁၁) တာ
မြို့နယ်ပေါက် ပေးတော်မူကြောင်း ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်
ရေးရာဌာနနှင့် မြို့နယ်အထက်တန်းစား တရားရုံး၊
ကျွမ်းကျင်သူ၊ ဌာနဝန်ထမ်းများ တင်ပြပြီး
ပါမိမိပေးတော်မူခြင်း နှစ်(၆၀)မြို့နယ် စာရင်း (၀၈/၆)
ဌာနအထောက်အထား (၇)ရက် အတွင်း တန်ကြွတ်
နိုင်ပါသည်။ တန်ကြွတ်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ငန်း
လုပ်ဆောင်ခြင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်
ဖြစ်ပါသည်။

၄၇၄၄၄
မြို့နယ်ပေါက်ပေးခြင်းအဖွဲ့
ရန်ကင်းမြို့နယ်အထောက်အထားဌာန

တန်ကြွတ်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
ဒဂုံမြို့နယ် (တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ မြောက်ပိုင်း
ရပ်ကွက်အမှတ်-၁၀၇၊ မြောက်ပိုင်း-၀၅/၀၈
မြို့နယ်တွင်တည်နေရာအမှတ် (၀၅/၀၈)၊ မြောက်ပိုင်း
လမ်း ၁၀၇ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ် (တောင်ပိုင်း)
မြို့နယ်၊ ဒေါ်သန်းစိန် (KYN-၀၀၁၅၁၁)
အမည်ပေါက်ပေးခြင်းအား အမည်ပေါက်
ဒေါ်သန်းစိန်မှ အပိုင်ထုတ်အဖွဲ့အစည်း ဝယ်ယူထား
သူ ဦးစိန်မောင် (၉/၀၈) (နိုင်) ၀၄၄၅၁၁) တာ
မြို့နယ်ပေါက် ပေးတော်မူကြောင်း ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်
ရေးရာဌာနနှင့် မြို့နယ်အထက်တန်းစား တရားရုံး၊
ကျွမ်းကျင်သူ၊ ဌာနဝန်ထမ်းများ တင်ပြပြီး
ပါမိမိပေးတော်မူခြင်း နှစ်(၆၀)မြို့နယ် စာရင်း (၀၈/၆)
ဌာနအထောက်အထား (၇)ရက် အတွင်း တန်ကြွတ်
နိုင်ပါသည်။ တန်ကြွတ်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ငန်း
လုပ်ဆောင်ခြင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်
ဖြစ်ပါသည်။

၄၇၄၄၄
မြို့နယ်ပေါက်ပေးခြင်းအဖွဲ့
ရန်ကင်းမြို့နယ်အထောက်အထားဌာန

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်း၊ ဒေါ်စိန်မောင်(၁၂/လမ်း(နိုင်)
၀၂၀၀၅၂) နိုင်ငံကူးသက်မှတ် ပျောက်ဆုံး
သွားပါသည်။ တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား
ပေးပါရန်
၀၉၅၁၀၀၆၀၆

အမည်ပြောင်း
ဦးမောင်မောင်၏ သမီး၊ အ.ထ.က(၄)တာမခ
အထွေထွေ(A)၊ မြေပိုင်ထားသူ မောင်သက်ခွန်
အား မောင်ခွန်၏ ဟုပြောင်းလဲပေးပါရန်
အိမ်နိမ့်

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

သစ်တောဦးစီးဌာန၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၏ ခွင့်ပြုချက်အရ၊ အတည်ပြုသတ်မှတ်ပေးထား
သည့် ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ နောင်ခရိုင်ကြီးကျေးရွာမှ ဒေသခံပြည်သူအဖွဲ့အစည်းတော်ပြုကြီး
ရိုင်းအကွက်အမှတ် ၉ နှင့် တည်ရှိသော ဦးခင်ထွန်းပါ ဒေသခံစိုက်ခင်း (၅)ဦးကော်မတီ၏
၂၁၁၁၁၁၅ စကမှ ဒေါ်ဆုရည်မှန်အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ကိုင်ခွင့်ရရှိထား
သော စိုက်ဧက ၂၀၈၈၇၇၇ သစ်တောလုပ်ငန်းဆိုင်ရာညွှန်ကြားချက်များ ၁၀အပိုဒ် (၁၉)/၀
နှင့်အညီ (၅)ဦးကော်မတီ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်အရ ဒေါ်ဆုရည်မှန်နှင့် ဦးမင်းမောင်တို့အား
စိုက်ခင်းလမ်းညွှန်ချက် နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ နှစ် ၃၀ စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်ခွင့်အား အမည်
ပေါက် အမွေဆက်ခံပေးပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။

သို့ပါ၍ ဒေါ်ဆုရည်မှန်၊ ဦးမင်းမောင်တို့ဦးစိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်ခွင့်ရရှိထားသော
ပန်းဦးတောင်လမ်းမကြီးအား၊ တောင်ပြုကြီးရိုင်းအကွက်အမှတ် ၉၊ ယခု ငါးရဲချောင်း
ကျေးရွာအနီးရှိ ၂၀၈၈၇၇၇၇ သော မြေကွက်အတွင်း ခေတ္တကျူးကျော်နေထိုင်နေသူများ၊
တံထိုးနေရာဝင်ယူကြသူများ၊ တရားမဝင်အရောင်းအဝယ်ပြုသူများနှင့် စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်သူ
များအားလုံး ဤသတင်းစာကြေညာသည့်ရက်မှစ၍ အမြန်ဆုံးဖယ်ရှားပေးကြပါရန်နှင့်
အကယ်၍ ဖယ်ရှားမှုမပြုကြပါက ဥပဒေအရ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
ဒုတိယအကြိမ် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့် ၈၈၂၀ ဧရိယာအတွင်း ယခင်စိုက်ပျိုးထားသော ခါတော်မီအပင် ၂၀၀၀
မှာ ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့သဖြင့် သစ်တောဥပဒေနှင့်ပြုချက်နှင့်အညီ ပြန်လည်လုပ်ငန်းစတင်ရန်
မြေညှိခြင်း၊ အပင်စိုက်ခြင်းတို့ကို မကြာမီလုပ်ကိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်
ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူများ
(၁)ဒေါ်ဆုရည်မှန်
၁၂/ရကန(နိုင်)၀၅၂၅၀၀
(၂)ဦးမင်းမောင်
၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၃၆၆၆၅

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးစိန်မောင် (LL.B) အထက်တန်းရေး
စဉ်-၂၇၃၀၄
အမှတ် ၁၀၂/၂၀၊ ပဲခူးမြစ်လမ်း၊ စစ်တောင်းရိပ်မွန်၊
ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်

တန်ကြွတ်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
ဒဂုံမြို့နယ် (တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ မြောက်ပိုင်း
ရပ်ကွက်အမှတ်-၁၀၇၊ မြောက်ပိုင်း-၀၅/၀၈
မြို့နယ်တွင်တည်နေရာအမှတ် (၀၅/၀၈)၊ မြောက်ပိုင်း
လမ်း ၁၀၇ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ် (တောင်ပိုင်း)
မြို့နယ်၊ ဒေါ်သန်းစိန် (KYN-၀၀၁၅၁၁)
အမည်ပေါက်ပေးခြင်းအား အမည်ပေါက်
ဒေါ်သန်းစိန်မှ အပိုင်ထုတ်အဖွဲ့အစည်း ဝယ်ယူထား
သူ ဦးစိန်မောင် (၉/၀၈) (နိုင်) ၀၄၄၅၁၁) တာ
မြို့နယ်ပေါက် ပေးတော်မူကြောင်း ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်
ရေးရာဌာနနှင့် မြို့နယ်အထက်တန်းစား တရားရုံး၊
ကျွမ်းကျင်သူ၊ ဌာနဝန်ထမ်းများ တင်ပြပြီး
ပါမိမိပေးတော်မူခြင်း နှစ်(၆၀)မြို့နယ် စာရင်း (၀၈/၆)
ဌာနအထောက်အထား (၇)ရက် အတွင်း တန်ကြွတ်
နိုင်ပါသည်။ တန်ကြွတ်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ငန်း
လုပ်ဆောင်ခြင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်
ဖြစ်ပါသည်။

၄၇၄၄၄
မြို့နယ်ပေါက်ပေးခြင်းအဖွဲ့
ရန်ကင်းမြို့နယ်အထောက်အထားဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
သာကေတမြို့နယ်၊ မြေပိုင်ရပ်ကွက်
အမှတ် ၃ မာန်မြေ၊ မြေကွက်အမှတ် ၈၄၉/၈၊
မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၈၄၉/၈၊ မာန်မြေ
(၁၅)လမ်း၊ ၃ မာန်မြေရပ်ကွက်၊ သာကေတ
မြို့နယ်၊ (ဦးမောင်စိန်)အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀
ဂရုန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမောင်စိန်(မောင်)
နှင့် ဒေါ်လှလှ(မိခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့်
သာကေတမြို့နယ်၊ မြေပိုင်ရပ်ကွက်အမှတ် ၃၂/မကတ
(နိုင်)၀၃၄၀၅၁၊ ဦးစိန်အောင် ၁၂/မကတ
(နိုင်)၀၃၄၀၅၅ တို့မှ ဆေးစာရင်း၊ ကျမ်းကျိန်
လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း
စာချုပ်ရန် မြေပိုင်ကူးလျှောက်ထားလာရာ
နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်
ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်
မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ခြင်းအတွင်း
ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
မြို့ပိုင်စိန်နှင့်မြေပိုင်စိန်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကင်းမြို့နယ်အထောက်အထားဌာန

အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

လှိုင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၄)ရပ်ကွက် (ဘ)ဦးစိုးသန်း၊ (မိ)ဒေါ်ခင်မေသန်းတို့၏
သား မောင်ကောင်းထက်ဦး ၁၂/လမန(နိုင်)၁၅၇၄၈၄ သည် မိဘစိတ်ဆင်းရဲအောင်
အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်ပြီး ၁၈-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် နေအိမ်မှထွက်သွားပါ၍ ၎င်းနေ့မှ
စပြီးအမွေစားအမွေခံအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်လိုက်သည်။ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝ
အား လုံးဝတာဝန်ယူဖြေရှင်းမည်မဟုတ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
(စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)

ကြော်ငြာ

မင်္ဂလာရွှေပွဲကျေးဇူးတင်ပွဲ

နေပြည်တော်နေ

ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးစိုးမင်း (ငြိမ်း) (အုပ်ချုပ်မှုဌာနကြီးမှူး၊ မြန်မာနိုင်ငံစစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့၊ ဗဟိုဌာနချုပ်) + ဒေါ်ဌေးဌေးရီတို့၏ သားကြီး

ဗိုလ်ကြီးနေထက်

M.B.,B.S (D.S.M.A)

M.Med.Sc (Radiology)

၁၉

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနေ

ဗိုလ်မှူးကြီးမြင့်သိန်း (ငြိမ်း) + ဒေါ်လှလှသန်းတို့၏ သမီးငယ်

မနှင်းသီရိသိန်း

Bachelor of Engineering (IT) MTU

Master of Engineering (IT) YTU

တို့၏ ၂၂- ၃- ၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် Sedona Hotel (Grand Ballroom)၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာရွှေပွဲခံပွဲတွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးများ ချီးမြှင့်ပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့်လမ်း ဒေါ်ခင်သက်ဌေးတို့အား လည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်များ ဆင်ခြန်း ချီးမြှင့်ပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြို့တော်ဝန် ဦးလှမြင့်နှင့်လမ်း ဒေါ်ခင်အေးနွယ် တို့အား လည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာရွှေပွဲခံပွဲသို့ ကိုယ်တိုင်မကြာရောက်နိုင်သော်လည်း မေတ္တာဖြင့် လက်ပွဲပစ္စည်းပေးပို့ပါသော နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်လမ်း ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့အား လည်းကောင်း၊ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးသီဟသူရ တင်အောင်မြင့်ဦး (ငြိမ်း)နှင့်လမ်း ဒေါ်ခင်စောနှင်းတို့အား လည်းကောင်း၊ (ဗိုလ်ချုပ်သူရ သီဟသူရစစ်မောင်)၏လမ်း ဒေါ်ခင်ဖြူဝင်း မိသားစု၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့်နှင့်လမ်း ဒေါ်ခင်တာဒေါ်ခင်မြဝင်း၊ စစ်ရေးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်ဆန်းဦးနှင့်လမ်း ဒေါ်ကြူကြူတို့အား လည်းကောင်း၊ ကိုယ်တိုင်မကြာရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏လမ်း ဒေါ်ကြူကြူလှနှင့် မိသားစု၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဝင်းမြင့် (ငြိမ်း)နှင့်လမ်း ဒေါ်ခင်အိဦး၊ ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးဦးနှင့်လမ်း ဒေါ်နီနီဝင်း၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်ဇော်ဦး၏လမ်း ဒေါ်ခင်သန်းဌေး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်တင်ဝင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ထွန်းထွန်းနောင် နှင့်လမ်း ဒေါ်ခင်ခင်မင်း၊ စစ်ဘက်နယ်ဘက်မှ ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများနှင့် မိတ်ဆွေသူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ ၂၀- ၃- ၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ၌ လက်ထပ်ထိမ်းမြားပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တရားသူကြီးချုပ် ဦးဝင်းဆွေအားလည်းကောင်း၊ ၂၁- ၃- ၂၀၁၅ရက်နေ့တွင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုတက္ကသိုလ်၌ ကျင်းပသည့် မင်္ဂလာဦးဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲသို့ ကြာရောက်ပေးပါသော နှစ်ဘက်ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟများ၊ မင်္ဂလာ အခမ်းအနားများအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးသိန်းလှမော်၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲ မမြယွန်းစိုမို၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးပန်းကိုင် မကြည်ဖြူစိုး၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ပန်းကိုင် ဒေါက်တာမေမြတ်မွန်၊ သတို့သားအရံဗိုလ်ကြီးဝေဖြိုးဟန်၊ ဗိုလ်ကြီးနိုင်ထူးအောင်၊ သတို့သမီးအရံ ဒေါက်တာသန္တာဆွေ၊ ဒေါက်တာသန္တာအောင်၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံအရံများ၏ ဝတ်စုံများနှင့် ပန်းအလှပြင်ဆင်ခြင်းများကို စိတ်တိုင်းကျ ချုပ်လုပ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသော သီတကုမှ မနုစာနှင့်အဖွဲ့၊ မိတ်ကပ် ဆံပင် ခင်စန်းဝင်းနှင့်အဖွဲ့၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေးတေးသီချင်းသီဆိုပေးပါသော တေးသံစုင် ဟောမာနေဝင်း၊ စန္ဒာရေးသီချင်းသီဆိုပေးပါသော အဖွဲ့ Pre Wedding Photo နှင့် မင်္ဂလာခါတပုံ၊ ဝီဒီယို ခွဲကွဲပေးပါသော ဝဏ္ဏခွဲခွဲနှင့်အဖွဲ့၊ Sedona Hotel မှ Manager နှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို လွှဲကပ်လှူစွာ ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောပိတောက်နှင့် ဗိုလ်ကြီးနေထက် - မနှင်းသီရိသိန်း

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးအမှုအမှတ်-၈ ဦးအောင်ထွန်းမြတ်နိုင် နှင့် ၁။ ဦးတင်ဝင်း၊ ၂။ ဦးထင်ကျော် တရားလို တရားပြိုင်များ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပေါက်ကံမြို့နယ်၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ နတ်သျှင်နောင်လမ်း၊ အမှတ် ၃၆ နေ (၁) ဦးတင်ဝင်း၊ (၂) ဦးထင်ကျော် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသလို) သိစေရမည်။ သင်တို့အပေါ်၌ ဦးအောင်ထွန်းမြတ်နိုင်က မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ပိုင်ခွင့်အတိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားခဲ့သည့်ဖြစ်၍ သင်တို့ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်း မဟုတ် ငှားအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင်တို့ကိုယ်စားလှယ်ရုံးတော် အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြင့်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှားအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ငှားတို့ရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တပေါင်းလဆန်း ၉ရက်)မှစ၍မတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက် အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ငှားအပြင် သင်တို့သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်တို့မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင်တို့ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကိုထုတ်ပေးလိမ့် မည်။ ငှားအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့် သင်တို့က ထုချေပြောဆိုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်တို့နှင့်အတူတကွ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင်တို့ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက် ရမည်။ သင်တို့က ထုချေပြောဆိုသည့်အချက်အလက်နှင့် အမှုအဆိုင်စီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၁၅ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၅ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (ဆွေမာဦး) ဒုတိယမြို့နယ်တရားသူကြီး(၂) မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး

အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၃၀၇ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ တရားမအထွေထွေအမှတ်-၆၀ (ကွယ်လွန်သူ ကိုကြီးဟုတ်၊ ကိုကြီးချမ်း၊ ကိုကြီးလျှောင်နှင့် ကိုကြီးချိန်တို့ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းနှင့်စပ်လျဉ်းသောအမှု) ဦးစိန်မြင့် လျှောက်ထားသူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လသာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၁/၇၂ II)၊ မြေကွက် အမှတ် ဒုတိယတန်းစား(၇)ဖြစ်သည့် အကျယ်(၁၆ပေ ၁၂/၈ လက်မ)၊ (အလျား ၆၀ပေ)ရှိသည့် ဘိုးဘွားပိုင်မြေကွက်နှင့်တကွ ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ လသာမြို့နယ်၊ မောင်ခိုင်လမ်း၊ (ယခင်) အမှတ်(၆၇)၊ ယခုဗိုလ်လွဲလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၃)ဟုခေါ်တွင်သည့် အဆောက်အအုံအပါအဝင်မြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား စီမံခန့်ခွဲခွင့်အမိန့်ချမှတ်ပေးပါရန် အမွေဆက်ခံခြင်းဥပဒေပုဒ်မ ၃၀၇ အရ လျှောက်ထားသည်ဖြစ်၍ ဤအမှုကို ၂၀၁၅ခုနှစ် ဧပြီ ၉ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ်) တနင်္ဂနွေနေ့(၆ရက်) နံနက် ၁၀း၀၀နာရီတွင် ကြားနာချိန်းဆိုထားသဖြင့် ကွယ်လွန်သူ (ကိုကြီးဟုတ်၊ ကိုကြီးချမ်း၊ ကိုကြီးလျှောင်နှင့် ကိုကြီးချိန်)တို့ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အမိန့်ချမှတ်ပေးပါရန် အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၀၇ နှင့်အညီ ဆင်ဆိုင်လိုက်ပါသည်။ ယင်းသို့ လာရောက်ရန်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် ရုံးတော်က လျှောက်ထားသူ ဦးစိန်မြင့်၏ လျှောက်ထားအား ကြားနာ၍ စီရင်ချက်ချမှတ်လိမ့်မည်ဖြစ် ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။ ၂၀၁၅ခုနှစ် မတ် ၂၄ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေး လိုက်သည်။ (ခင်လေးမြင့်) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၅) ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ်ရစေခြင်းငှာ လျှောက်ထားကြောင်း အကြောင်းကြားစာ (အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ်စာအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၃၇၃) ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး ၂၀၁၅ ခုနှစ် တရားမအထူးဖွဲ့မှုအမှတ်-၄၇ ကွယ်လွန်သူ ဦးကျော်ဆွေ ၉/မတလ(နိုင်)၀၁၁၅၇၆ ၌ ကျန်ရစ်သော မြန်မာနိုင်ငံခြား ကုန်သွယ်မှုဘဏ်၊ ငွေစာရင်းအမှတ် IDD-0752592 မှ စုဆောင်းငွေ US\$(6092/18) အကြောင်း ဒေါ်ဝေဝေသောင်း လျှောက်ထားသူ ၉/မတလ(နိုင်)၀၁၁၅၇၇ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ကန်ကော်မြိုင်လမ်းသွယ်(၁)၊ အမှတ်(၄)တွင် နေထိုင်သူ ဒေါ်ဝေဝေသောင်းသည် ကွယ်လွန်သူ ဦးကျော်ဆွေ၏ ဇနီးဖြစ်သည် ဟူ၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ကန်ကော်မြိုင်လမ်းသွယ်(၁)၊ အမှတ်(၄)နေ ငှားကွယ်လွန်သူ ဦးကျော်ဆွေမှာ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းနှင့်စပ်လျဉ်းသော ကြွေးမြီများကို ကောက်ခံရန် အမွေဆက်ခံရန် သက်သေခံလက်မှတ်စာ အက်ဥပဒေအရ လက်မှတ်စာရပ်ရပ်ကြောင်း ဤရုံး၌ လျှောက်ထားချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ ထိုသို့သောလျှောက်ထား ကြောင်းကို အများလူတို့ သိကြားစေခြင်းငှာ ကြော်ငြာသည်မှာ ငှားကွယ်လွန်သူ ဦးကျော်ဆွေမှာ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းများအပေါ်၌ ရန်ကုန်သူ လူဟုသိရှိသည့် ဤရုံးသို့ ၂၀၁၅ခုနှစ် ဧပြီ ၉ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ်) တနင်္ဂနွေနေ့(၆ရက်) နံနက် ၁၀း၀၀နာရီတွင် လာရောက်ကြရမည်။ ငှားရက်တွင် လျှောက်သူ ဒေါ်ဝေဝေသောင်း၏ လျှောက်ချက်ကိုအကြား၍ လက်မှတ်ရသင့် မရသင့်သည့်အကြောင်းကို စီရင်ဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်။ ၂၀၁၅ခုနှစ် မတ် ၂၄ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေး လိုက်သည်။ (မျိုးတင့်) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၅) ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် ၄၆၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၀၁၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၃၃၊ ၇လမ်း၊ ပုသိမ်ညွန့်ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် (ဦးကဲဦး)အမည်ပေါက် နှစ်ဝဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးကဲဦး(ဖခင်)နှင့် ဒေါ်သောင်း (မိခင်)တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးမောင်မောင် ၁၂/မတလ(နိုင်)၀၅၄၀၄၀၊ ဒေါ်လှဝင်း ၁၂/ မတလ(နိုင်)၀၅၄၀၄၀၊ ဒေါ်လှရှင် ၁၂/မတလ (နိုင်)၀၆၂၅၀၈ တို့မှ သားသမီးများတော်စပ် ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် သေစာရင်းတို့ တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ခွင့်ကြောင်း စာချုပ် ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၁၂/ က)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၂၁၂/က)၊ မေဇာလမ်း (ဒေါ်တင်လှိုင်) ၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၀၇၈၄၄ အမည်ပေါက် နှစ် ဝဂ ရန်မြေ အား အမည်ပေါက် မိခင် ဒေါ်တင်လှိုင်၊ ဖခင် ဦးသန်းရွှေ ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်တင်လှိုင်နှင့် ၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၀၈၂၉၂၊ ဒေါ်ခင်မြင့်သန်း ၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၀၈၂၉၂၊ ဒေါ်အေးအေးသန်း ၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၀၈၇၇၇ တို့က သားသမီး များတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ သေ စာရင်းတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ခွင့်ကြောင်း နှင့် စွန့်လွှတ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက် ထားလာရာ နိုင်လုံသောအထောက်အထားများ ဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိ ပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး(အနောက်ပိုင်း)၊ ပြည်မြို့၊ ရွာဘုံရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်ကွက်သစ်၊ အပိုင်း(၁)၊ အကွက်အမှတ် ၁၀၁၊ အကျယ်ပေ(၆၀x၄၀)ရှိမြေကွက်နှင့် နေအိမ်အဆောက်အအုံအား အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း အထက်ပါမြေကွက်အား ယခင် ခရိုင်အေးချမ်းသာယာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီ လက်ထက် ၁၉၉၈ ဧပြီလ၊ စာအမှတ် ၂/၀၄/၅၄၃/ပမက(ပြည်)ဖြင့် ကျွန်ုပ် ဗိုလ်မှူး ဒေါ်သန်းသန်းအေး MGIE-၀၀၁၆၅၈၄၁ မြေချထားစာချုပ်(မူရင်း)ဖြင့် ချထားပေးခဲ့ပြီး ၁၉၉၈ခုနှစ် ဧပြီ ၃ရက် နေ့စွဲဖြင့် ခရိုင်အေးချမ်း/ဖြိုးကောင်စီ ပြည်မြို့၊ ငွေလက်ခံအမှတ်စဉ် ၂၄၄ ဖြင့် ချခွင့်(မူရင်း) လက်ဝယ်ရရှိခဲ့ပါသည်။ ရရှိခဲ့သော မြေကွက်အမှတ် ၁၀၁ အား ၂၀၀၀ခုနှစ်တွင် မြေစာရင်းဌာနမှ မြေတိုင်းတာ၍ လက်ဝယ်ထားရန် မြေစာရင်းပုံစံ(၁၀၅) မြေပုံရယူခဲ့ပြီး ခြံစည်းရိုးကာရံ၍ သီးပင်စားပင်များ စိုက်ပျိုးထားခဲ့ပါသည်။ ယင်းနောက် အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ မှတ်ပုံတင်အမှတ် ၆/၈-၂၀၁၅ဖြင့် လွှဲအပ်ထား သော ဦးအုန်းကျော်အား ယင်းမြေကွက်အတွင်း နေအိမ်ဆောက်လုပ်နေထိုင်စေပြီး လျှပ်စစ်စီတာ များ ဆက်သွယ်လျက် လက်ရှိနေထိုင်အကျိုးခံစားစေလျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက် ဂရုန့်ထွက်ရှိရေးအတွက် လျှောက်ထားဆောင်ရွက်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိပါ သဖြင့် အခြားမည်သူတစ်စုံတစ်ဦးမျှ ဂရုန့်ထွက်ထားခြင်း၊ ကျူးကျော်ဝင်ရောက်ခြင်းမပြုရန် နှင့် ထိုသို့ဆောင်ရွက်သူများကို တည်ဆဲတရားဥပဒေများနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူ တရားစွဲဆို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဗိုလ်မှူးဒေါ်သန်းသန်းအေး(ငြိမ်း)၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်စာရယူ ဦးအုန်းကျော် ၇/ပမန(နိုင်)၀၅၂၄၅၀ အမှတ် ၇၇၊ သူကောင်းတွင်းလမ်း၊ ရွာဘုံရပ်၊ ပြည်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၆)အနောက်၊ မြေကွက်အမှတ် (၅၈၄/ က)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၅၈၄/က၊ ဝေပယန္တ(၁၂)လမ်း၊ (၆)အနောက်ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ် ဦးအေးမောင်အမည်ပေါက် နှစ် ဝဂ ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအေး မောင်(ဖခင်)နှင့် ဒေါ်မတင်စိန်(မိခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် သားသမီးများဖြစ်သော ၁။ ဦးမောင်မောင် ၁၂/ပမတ(နိုင်)၀၀၅၄၄၇၊ ၂။ ဦးထူးမြတ်စံ ၁၂/ပမတ(နိုင်)၀၅၆၅၀၅၊ ၃။ ဒေါ်မြအိန္နာ ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၆၆၇၃၃၊ ၄။ ဦးညီထွေးစံ ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၆၆၅၃၃ တို့မှ သေစာရင်း၊ ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ခွင့်ကြောင်း စာချုပ်ရန် မြေပုံ ကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၆)၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၉)၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၈၉၊ ဟံသာဝတီ ၂၁ လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် (ဒေါ်မြ စန္ဒာ)အမည်ပေါက် နှစ် ဝဂ ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်မြစန္ဒာထံမှ အရောင်း အဝယ်စာချုပ်(၉၇၁/၇-၂-၂၀၀၂)ဖြင့် ဝယ်ယူ ထားသူ ဒေါ်ကျွန်းထွေးအေး တရားပြိုင်ထား၍ တရားလို ဒေါ်ခေါင်အုမှ တောင်ဥက္ကလာပ မြို့နယ်တရားရုံးတွင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ပေးစေလိုမှုဖြင့် စွဲဆိုသော တရားမကြီးမှု အမှတ်(၁၄၁/၂၀၁၄)၏ စီရင်ချက်၊ တရားမ စာချုပ်အမှတ်(၁၁၁/၂၀၁၄)၏အမိန့် ၁၂-၁- ၂၀၁၅ရက်စွဲပါ ဘိလ်ခန့်စာတို့ကို တင်ပြပြီး အမည်ပေါက် တရားရုံးကိုယ်စား ဘိလ်ခ ခေါ်နုနုဆန်းသိန်း ၁၂/မတလ(နိုင်)၀၄၇၆၁၆ ၏ အရောင်းအဝယ် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာ

၂၀၁၅ ခုနှစ်(ဒုတိယအကြိမ်)အာစာရိယပုစေပွဲဖိတ်ကြားလွှာ
အမှတ် (၅)အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်တွင်
တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော ဆရာ/ဆရာမများအား ပုစေပွဲကျင်းပခြင်း

ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများတွေ့ဆုံပွဲ
အချိန် - နံနက် ၉:၀၀နာရီ မှ မွန်းတည့် ၁၂:၀၀နာရီအထိ
နေ့ရက် - ၁၉-၄-၂၀၁၅ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
နေရာ - အလက(၅)မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသု
 ဟောင်းများက ပုစေပွဲကျင်းပခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဆရာမကြီး၊ ဆရာမကြီးများအနေဖြင့်
 ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ အပူပေးခံယူရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြား
 အပ်ပါသည်။ ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများလည်း စုံညီစွာတက်ရောက်ကန်တော့ကြ
 ပါရန်နှင့် အလှူငွေများကို ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း လေးစားစွာအသိပေးအပ်ပါသည်။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉-၂၅၄၇၆၀၃၆၊ ၀၉-၄၂၈၂၀၂၄၂၊ ၀၉-၄၂၀၀၀၅၄၂၊ ၀၉-
 ၄၂၀၀၉၅၂၄၄၀၉-၄၂၁၁၆၅၀၃၀၉-၄၂၅၉၅၄၅၄၅၀၉-၇၃၁၅၄၅၇၇
 (၂၉-၃-၂၀၁၅)ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် အလက(၅)မင်္ဂလာဒုံနှင့်
 ၅-၄-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် တောတိုက်ဓမ္မရိပ်သာရှိ
 ဒေါ်ဒေါ်အိမ်သို့ အကြံပြုနိုင်အပ်အောင်အသိပေးကြရောက်ကြပါရန်။

(သတ္တမ)အကြိမ်မြောက်
ဒုလ္လဘရဟန်း၊ သာမဏေသီလရှင်(၃၃၃)ပါး
အလှူတော်မင်္ဂလာဖိတ်ကြားလွှာ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ သာယာဝတီမြို့၊ မင်းကျောင်းပရဟိတပရိယတ္တိ၊ ပဋိပတ္တိဘက်စုံ
 သာသနာပြုကျောင်းတိုက်ကြီး၏ ဦးစီးပဓာနနာယက နိဗ္ဗိဒ္ဓတောင်တောရ မေတ္တာမိုးဆည်းဆာရိပ်၏
 နာယကချုပ် ပေါင်းတည်မြို့၊ မေတ္တာမိုးလှူငွေဖွံ့ဖြိုးရေး ပရဟိတဓာနနှင့် မေတ္တာမိုးဆည်းဆာ
 ရိပ်၏ ဦးဆောင်နာယက ဒေါက်တာဘဏ္ဍာထံသို့ M.A, Ph.DII (India)၏ နယ်လှည့် သာသနာ
 ပြုစုမှုကထိက မြို့နယ်၊ ဘ/ကဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်၊ ဝိနည်းမှီရိ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ သာသနာ့ဥပဒေ
 အသင်းကြီး၏ ဂုဏ်ထူးဆောင်နာယက မေတ္တာမိုး(ပုဗ္ဗိကုန်း)အရှင်သုမြတ်မှ နှစ်စဉ်လှူဒါန်း
 ကျင်းပအပ်သော ဒုလ္လဘရဟန်းသာမဏေသီလရှင် (၃၃၃)ပါးအလှူတော်မင်္ဂလာကို ၁၃၇၆ ခုနှစ်
 တန်ခူးလပြည့်ကျော် ၉ရက်၊ ၁၂-၄-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသော
 ကြောင့် ကြွရောက်ကြပါရန်၊ လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ဆရာတော်နှင့်အတူ ပါဝင်လှူဒါန်းလိုပါက
နေ့ဆွမ်း - ၂၀၀၀ဝိ
အရက်ဆွမ်း - ၁၅၀၀ဝိ
ညနေအစား - ၃၀၀ဝိ
ရဟန်းတစ်ပါးလျှင် - ၁၅၀ဝိ
သာမဏေတစ်ပါးလျှင် - ၁၀၀ဝိ
သီလရှင်တစ်ပါးလျှင် - ၈၀ဝိ ဖြင့် ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။
 အကျိုးတော်ဆောင်အဖွဲ့
 မင်းကျောင်းပရဟိတပရိယတ္တိ၊ ပဋိပတ္တိသာသနာပြုကျောင်း
 ဖုန်း-၀၉-၄၂၃၆၈၀၇၆၊ ၀၉-၃၁၆၅၁၉၃၂

ဓမ္မရတဝေတရ သင်္ကြန်(၇)ရက် ထုတ်ဝေသည့် ဓမ္မရတဝေတရ အောင်စည်းစုံ
 ဝေတီလမ်း၊ အမှတ်(၃)လမ်း၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ
 ကြီး၌ ကျေးဇူးတော်ရှင်မဟာစည်ဆရာတော်ဘုရားကြီး ညွှန်ကြား
 ပြုသခဲ့သော နည်းစနစ်အတိုင်း...

၂၀၁၅-ဧပြီလ(၁၂)ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)မှ (၁၈)ရက်(စနေနေ့)ထိ
သင်္ကြန်(၇)ရက် ထုတ်ဝေသည့်ဓမ္မရတဝေတရ အောင်စည်းစုံ
 ဝေတီလမ်း၊ အမှတ်(၃)လမ်း၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ
 ကြီး၌ ကျေးဇူးတော်ရှင်မဟာစည်ဆရာတော်ဘုရားကြီး ညွှန်ကြား
 ပြုသခဲ့သော နည်းစနစ်အတိုင်း...

ဒေါ်ဖြူသိန်း-၀၉-၅၁၅၂၂၉၁ ကိုအောင်သိန်း ၀၉-၇၃၁၀၃၃၃၃
ဖေဖေ ၀၉-၇၃၀၃၅၂၈၈ ကိုဖြူဖြူ ၀၉-၄၂၀၀၆၂၄၂၆

ဧပြီ(၁) ရက်မှသာ စာရင်းစတင်လက်ခံပါမည်။

လှူဒါန်းစနစ်အသစ်
နှစ်ပတ်လည်မဂ္ဂဇင်း
ထုတ်ဝေရန်အတွက် စာမူများတောင်းခံခြင်း
လှူဒါန်းစနစ်အသစ်
ပထမအကြိမ် နှစ်ပတ်လည်မဂ္ဂဇင်းအား ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊
ဇန်နဝါရီလတွင် ကျင်းပမည့်နှစ်ပတ်လည် သင်းလုံးကျွတ်
အစည်းအဝေး ကျင်းပမည့်နေ့အထိထုတ်ဝေရန် စီစဉ်ထား
ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ စာမူရေးသားပေးပို့လိုသူများ
အနေဖြင့် လှူဒါန်းစနစ်အသစ်နှင့် ပတ်သက်သည့် ပညာပေး
ဝတ္ထုတို၊ ဆောင်းပါး၊ ကဗျာ၊ ကာတွန်း၊ စာညွှန့်စသည်
စာမူများအားရေးသားပြုစု၍ မြန်မာ့စာပေအဖွဲ့မှ အမှတ်(၁၉၇/၁၉၉)
အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ရှိ
လှူဒါန်းစနစ်အသစ်ဟောင်း များအသင်းရုံးသို့ ၂၀၁၅-ခုနှစ်၊
ဩဂုတ်လ (၃၈)ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ လူကိုယ်တိုင်
ဖြစ်စေ၊ စာတိုက်မှဖြစ်စေ၊ သင့်ရာနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ ရေးသား
ပြုစုပေးပို့ကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါ သည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့
လှူဒါန်းစနစ်အသစ်ဟောင်းများအသင်း
ဖုန်း ၀၁-၂၃၀၁၀၇၄

သဘာဝသိတ်ခြိမ်တရားခေပန်း
“သိတ်ခြိမ်နေရာ၊ ရွေးချယ်ကာ၊ ရွှေပါပွားပါ ဘာဝနာ”

မွန်ပြည်နယ်၊ ဘီးလင်းမြို့နယ်၊ တောင်မွန်ကျေးရွာ၊ ဝိဝေကာဝါသကျောင်းတွင် ကျေးဇူးတော်ရှင် မဟာစည် ဆရာတော်
 ဘုရားကြီးနှင့် တောင်ပုလူဆရာတော်ဘုရားကြီးနှစ်ပါးတို့၏ ဥပနိဿယအတိုင်း ဧပြီသင်္ကြန် (၁၂) ရက်မှ (၂၀)ရက်ထိ
 သတိပဋ္ဌာန်ဝိပဿနာစွဲမှတ်နည်းများကို ဟောပြောပြသမည် ဖြစ်သည်။ တရားဝင်လိုသော ယောဂီများ ဧပြီ (၁၁)ရက် ညနေ
 (၅)နာရီအရောက် လာရမည်။ ယောဂီဦးရေ ကန့်သတ်ထားပါသည်။ ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်း နိုင်ပါသည်။
 အာဟာရဒီဒါအတွက် အရက်သုံးစွဲခြင်း၊ နေ့ဆွမ်း၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။ များစွာကျေးဇူးတင်ပါအံ့။ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉၆၆ ၂၆၉၉၈

ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးပို့ဆောင်လှူဒါန်းခြင်းနှင့် ပို့ဆောင်ပေးခြင်းအတွက်
ဝမ်းမြောက်သာစေချင်အပ်ပါသည်။

သန့်လျင်မြို့တွင်ကျင်းပသော ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးပို့ဆောင်လှူဒါန်းခြင်းနှင့် ပို့ဆောင်ပေးခြင်းအတွက်
 အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် သန့်လျင်၊ ကျောက်တန်း၊ ခရမ်း၊ သုံးခွမြို့နယ်တို့မှ နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ
 နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင်၊ တိုင်းဩဝါဒစရိယ၊ တိုင်းသံဃာ့ဝန်ဆောင်၊ မြို့နယ်သံဃာ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့်
 အကျိုးတော်ဆောင်ဆရာတော်ကြီးများအား ဗုဒ္ဓဂယာနှင့် ဗုဒ္ဓနှင့်ဆက်စပ်သောနေရာများသို့ ပို့ဆောင်လှူဒါန်း
 ပေးပါသော “ချမ်းမြေ့မေတ္တာဆေးရုံမိသားစု” သန့်လျင်မြို့အားလည်းကောင်း၊ ဘုရားဖူးခရီးစဉ်အတွင်း
 လိုအပ်သည်ထက်ပိုလွန်ကောင်းမွန်အောင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးရုံမက ကျန်းမာရေးအထူးဂရုစိုက်ခြင်း၊
 ရောက်သင့်ရောက်ထိုက်သောနေရာများကို ကွက်လပ်မကျန် ပို့ဆောင်ပေးပါသော “ရွှေအိုးခုနစ်လုံး” ဘုရားဖူး
 ပို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့အားလည်းကောင်း ဝမ်းမြောက်စွာဖြင့် သာစေချင်အပ်ပါသည်။
ကြွရောက်သောဆရာတော်ကြီးများနှင့် ဥပါသကာ၊ ဥပါသိကာများ

စက်မှုဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း
ဒုတိယအကြိမ် အသင်းသားစုံညီအစည်းအဝေး
ဖိတ်ကြားလွှာ

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ယခင်အမှတ်(၁)နှင့်(၂)တို့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော ဝန်ထမ်းဟောင်း
 များအပါအဝင် စက်မှုဝန်ထမ်းဟောင်းများအားလုံး၏ ကျန်းမာရေးနှင့်လူမှုရေးကိစ္စရပ်များကို ကူညီ
 ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ဒုတိယအကြိမ် အသင်းသားစုံညီအစည်းအဝေးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း
 စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပရန် စီစဉ်ထားရှိပါသည်။
ကျင်းပပြုလုပ်မည့်ရက် - ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၂၈ ရက် (စနေနေ့)
ကျင်းပပြုလုပ်မည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀နာရီ
ကျင်းပပြုလုပ်မည့်နေရာ - စက်မှုဓမ္မာရုံ၊ ရွှေတိဂုံအရှေ့ဘက်မုခ်၊ အာဇာနည်ဗိမာန်လမ်း၊
 ရွှေနံ့သာလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၃၇၅၀၆၆
 အသင်းဝင်သည်ဖြစ်စေ၊ မဝင်သည်ဖြစ်စေ၊ ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ၊ ရပ်နီးရပ်ဝေးဒေသ
 အနှံ့အပြားမှာ ရောက်ရှိနေကြသည့် စက်မှုဝန်ထမ်းဟောင်းများအားလုံး တက်ရောက်ကြပါရန် လိုက်လံစွာ
 ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
အမှုဆောင်အဖွဲ့
စက်မှုဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း

သံတွဲမြို့ အထက(၁) ဒုတိယအကြိမ် မြတ်ဆရာပုစေပွဲနှင့် ဖိတ်ခံစားပွဲအခမ်းအနား နှိုးဆော်ဖိတ်ကြားလွှာ

ဆရာဟူသည်က အနန္တအနန္တပါး၊ စာရင်းဝင်သူဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားနှင့်တစ်ကိုယ်တည်းထားခဲ့ရသူဖြစ်သောကြောင့် အတိုင်းမသိ
 ကြီးမြတ်သူဟုလည်း ဆိုနိုင်ပါသည်။ ထိုသို့သော မြတ်ဆရာတို့ကို အသီးသီးချီးပုဂံလှမြတ်လှစေရန်အတွက် ပန်းများကိုဖွင့်စေ၊ ဓမ္မမြစေသူ
 ဥယျာဉ်ဖွဲ့၊ တပည့်တို့၏ ဘဝအလင်းတံခါးဖွင့်ပေးသူ၊ မိမိကိုယ်ကိုအလောင်းကျွမ်းခံပြီး တပည့်များကိုအလင်းမျှဝေသူ ဆီမီးတိုင်ပမာ
 မြတ်ဆရာ တပည့်ပုဂံလှမြတ်မြတ်အားဖြင့် မိမိကိုယ်ကိုအလောင်းကျွမ်းခံပြီး တပည့်များကိုအလင်းမျှဝေသူ ဆီမီးတိုင်ပမာ
 တေးသံတို့ဖြင့် လှပစေဆောင်ရွက်ရန်ပါသည်။
 မိမိတို့ သံတွဲမြို့ အထက(၁)ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်း/သစ်များသည်လည်း ဆရာ၊ ဆရာမတို့၏ ကျေးဇူးတရားကို ပြန်လည်
 အောက်မေ့သိတတ်သောအားဖြင့် မြတ်ဆရာ ပုစေပွဲကို နှစ်စဉ်ကျင်းပနိုင်ရန် စီစဉ်အားထုတ်လျက်ရှိကြပါသည်။
 ထိုသို့ ပုစေပွဲပြုလုပ်ခြင်းအားဖြင့် ဝေးကွာနေကြသော ဆရာတပည့်များ၊ သူငယ်ချင်းများ၊ မျိုးဆက်ဟောင်း မျိုးဆက်သစ်များ ပြန်လည်
 ထိတွေ့မိကြပြီး ချစ်ခင်နှေးနှေးစွာ ပိုမိုရရှိလာကြမည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။ ပင်စင်ယူကြပြီးဖြစ်သည့် ဆရာ၊ ဆရာမများအနေဖြင့်လည်း
 မဆိုဖြစ်ကြသည့် လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များ၊ တပည့်များနှင့်ပြန်လည်ဆုံစည်းကာ စကားလက်ဆုံ ပြောမကုန်နိုင်ဖြစ်ကြသောကြောင့် စိတ်ရော
 ခန္ဓာပါ “အား” များ စေတည်လာကြမည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။
 ထို့ပြင် ယခုလို နှစ်စဉ်ကျင်းပရသည့် နောက်ထပ်ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုမှာ ပုစေပွဲထိုက်သူကို ပုစေခြင်းဟူသည့် မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုဓလေ့
 တစ်ရပ်ကို မပျက်မကွက်ထိန်းသိမ်းပြီး ယင်းကောင်းမြတ်သည့် အစဉ်အလာကို နောင်လာမည့်မျိုးဆက်သစ်များသို့ လက်ဆင့်ကမ်းလိုခြင်းဖြစ်ပါ
 ကြောင်း လေးမြတ်စွာအသိပေးအပ်ပါသည်။
ဆရာကန်တော့ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ

သံတွဲမြို့ အထက(၁)တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများအား ပုစေပွဲကျင်းပခြင်းအခမ်းအနားနှင့် ဖိတ်ဆုံ
 ညစာစားပွဲအား အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသားဟောင်းများအားလုံးမှ ပါဝင်တက်ရောက်ကြပါရန်
 နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
ကျင်းပမည့်ရက် - ၁၉-၄-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၈ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီအထိ
ကျင်းပမည့်နေရာ - သံတွဲမြို့ အထက(၁)ကျောင်းခန်းမ
အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းရန်နှင့်အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များကို ဆက်သွယ်ပါရန်
သံတွဲ- စင်ကာပူ-
ကိုကျော်ကျော်ဇော် ဖုန်း-၀၉-၄၉၆၅၃၂၀၀ **ကိုကျော်သက်ဦး** ဖုန်း-+၆၅-၉၁၄၆၇၃၅၇ **ရန်ကုန်-**
ကိုဌေးအောင် ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၇၇၄၆၀၁ **မလှိုင်မင်းမင်း** ဖုန်း-+၆၅-၈၁၆၃၆၄၃၆ **ဦးတင်ချို** ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၆၅၅၉၁
ကိုအောင်ကြီး ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၇၆၂၆၉၂ **ရန်ကုန်-** **ဦးခင်မောင်မြင့်** ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၆၃၆၈၅
ကိုကျော်သူရ ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၆၅၃၃ **ကိုမောင်မောင်စော်မင်း** ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၇၅၉၈ **ကိုမောင်စော်မင်း** ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၇၁၇၄၃

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သစ်ခင်းကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၅၄)၊ မြေကွက်အမှတ်
 ၉၇/၁၃၂၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၃၃×၇၀)ပေရှိ မြေနှင့်အရပ်အဝေါ် သစ်ခင်းကျွန်းမြို့နယ်၊
 နှင်းဆီကုန်း(က)ရပ်ကွက်၊ ဂမုန်းလမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၅၂)ဟု ခေါ်တွင်သော မြေနှင့်အိမ်သည်
 ကျွန်ုပ် ဒေါ်ခင်ညို ၁၂/သယက(နိုင်)၁၁၀၄၆ မှ ပိုင်ဆိုင်ပြီး စီမံဆောင်ရွက်ခွင့်ရှိသည်ဖြစ်၍
 အခြားမည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကမျှ စီမံဆောင်ရွက်ခွင့်မရှိပါကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ် ဒေါ်ခင်ညို
 ၏ ပါဝါခွင့်ပြုခြင်းမရှိဘဲ အဆိုပါမြေနှင့် အိမ်အား ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊
 စွန့်လွှတ်ခြင်း၊ အာမခံအဖြစ်တင်သွင်းခြင်းများပြုလုပ်ခဲ့ပါလျှင် ပြုလုပ်သူ၏ တာဝန်သာဖြစ်
 ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်ခင်ညို
 ၁၂/သယက(နိုင်)၁၁၀၄၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

တာမွေမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်
 ၃၄-FG(အိုးစု) မြေကွက်အမှတ်၄၂၊ ဧရိယာ
 ၀၃၁မ.၂၄၈၈၈ နှစ် ၆၀ မြေငှားစာချုပ်
 အမည်ပေါက်မှာ ၃-ဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ဦးစီး)
 ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အား
 ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းကြေညာစာချုပ် ၁၀၂၆/၂၀၁၅
 တင်ပြ၍ ဒေါ်စန်းကြည် ၁၂/သယက(နိုင်)
 ၀၄၇၂၆ အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန်
 လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက
 အထောက်အထား(မှရင်း)အပြည့်အစုံ တင်ပြ
 ၍ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း
 ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။
မြေတိုင်းဌာန
မြို့နယ်အဖွဲ့အစည်းဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

လှိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်
 ၈.၁၁ (ကမာရွတ်)၊ မြေကန့်သစ်အိမ်ရာ၊
 မြေကွက်အမှတ်(၁၉၅)၊ ဧရိယာ ၀.၃၁၁
 ၁၅၉ စတု. နှစ် ၆၀ မြေငှားစာချုပ်ဖြစ်ပြီး
 အမည်ပေါက်မှာ ဒေါ်သန်းသန်းအေး ဖြစ်ပါ
 သည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့် အဆောက်အအုံ
 အား အရောင်းအဝယ်စာချုပ်(၁၆၀၈/၂၀၁၅)
 တင်ပြ၍ ဒေါ်အေးအေးမြင့် ၆/ထွန်း(နိုင်)
 ၀၁၉၅၂ အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန်
 လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက
 အထောက်အထား(မှရင်း)အပြည့်အစုံ တင်ပြ၍
 ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း
 ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြေတိုင်းဌာန
မြို့နယ်အဖွဲ့အစည်းဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်
 (တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၂၂)၊
 မြေကွက်အမှတ် ၂၅၂/ခ၊ (အလှူပေး ၂၀×
 အနံပေ၆၀) မြေကွက်ရှိသူ အမည်ပေါက်
 ဦးမြင့်အေးထံမှ စာချုပ်အဆင့်ဆင့်ဖြင့် ဝယ်ယူ
 ထားသူ ဦးတင်မျိုးမင်း (ဘ)ဦးကျော်စိန်
 ၁၀/မအန(နိုင်)၀၉၉၂၃၉ ပိုင်ဆိုင်သူက မြေချ
 ပါမစ်ပြုလုပ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာ
 ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက
 ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း
 ဤဦးစီးဌာနသို့ သက်ဆိုင်ရာစာရွက်စာတမ်း
 အထောက်အထား(မှရင်း)များ တင်ပြ၍
 ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်
 ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက
 မြေချပါမစ် ပြုလုပ်ပေးရန်အတွက် ဆက်
 လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိ
 ပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။ မြေယာအမှတ်(၁၂)
မြို့နယ်အဖွဲ့အစည်းဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း
 ရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄၇)၊ မြေကွက်အမှတ်
 (၅၀၂)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၅၀၂)၊
 (၁၄၇)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)
 မြို့နယ်၊ (ဦးထင်အောင်လင်း ၁၂/သယက
 (နိုင်)၀၅၉၀၁)အမည်ပေါက်မြေအား အမည်
 ပေါက် ဦးထင်အောင်လင်း ကွယ်လွန်သဖြင့်
 ဦးအုန်းမောင် ၁၂/သယက(နိုင်)၀၅၉၀၉ က
 ကွယ်လွန်သည့်အထိ ဦးထင်အောင်လင်း
 နှင့် ပါမစ်ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျမ်းတိုက်
 သောစာရင်း ပါမစ်ပျောက်ဆုံးကြောင်း
 ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ရဲစခန်း
 ထောက်ခံချက်၊ ဌာနဝန်ခံချက်များ တင်ပြ၍
 ပါမစ်ပျောက်ဆုံးကြောင်းနှင့် နှစ် ၆၀ မြေငှား
 စာချုပ်ရန်လျှောက်ထားလာရာ ခုနစ်ရက်
 အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ကန့်ကွက်မှု
 မရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း
 ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
 အမှတ် ၄၃/သမိုင်း၊ မြေကွက်အမှတ်
 ၅/က^၁/၁-ခ ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း
 မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၃၃/က၊
 စောဘွားလမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်း
 မြို့နယ် (K ဆင်ရာဇာ၊ K ထွန်းမြို့)
 အမည်ပေါက် မြေပိုင်လေ/နု(ခ)မြေအား
 အမည်ပေါက်များထံမှ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသည့်
 ကြောင်းစာချုပ်အမှတ် ၄၁၅/၁၉၉၄ (၂၀-
 ၃-၁၉၉၄)ဖြင့် ဦးသိန်းစော၊ ဦးကျော်စိန်၊
 ဦးထွန်းမြင့်သိန်း၊ ဦးစောနိုင်၊ ဒေါ်သန်း
 သန်းအေး၊ ဦးကျော်အောင်၊ ဦးချစ်
 ပိုင်ဆိုင်လာပါသည်။ ၎င်းတို့မှ အရပ်ကော်
 အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်
 လာသူ ဦးမျိုးအောင်ထွေး၊ ဒေါ်စုစုလွင်တို့မှ
 (တရားလို) ပြုလုပ်၍ ရန်ကုန်အနောက်
 ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်
 ၄/၂၀၁၅ (၁၆-၁-၂၀၁၅)ဖြင့် အရောင်း
 အဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးရန် ဦးမြင့်ဦး၊
 ဦးကျော်စိန်၊ ဦးထွန်းမြင့်သိန်း၊ ဦးစောနိုင်၊
 ဒေါ်သန်းသန်းအေး၊ ဦးကျော်အောင်၊ ဦးချစ်
 ချင်ပိုင်၊ ဒေါ်ခင်ယုဇော်အား (တရားပြိုင်)
 ထားရှိပြီး တရားစွဲဆိုခဲ့ရာ တရားလိုများမှ
 အနိုင်ဒီကရီရရှိခဲ့ပါသည်။ တရားမစာရီမှ
 အမှတ် ၁၈/၂၀၁၅(၂၆-၁-၂၀၁၅)အရ
 တရားရုံးကိုယ်စား ဆောင်ရွက်ရန်အတွက်
 တရားရုံးမှ ခန့်အပ်ခြင်းခံရသူ ဒေါ်စောယုဇော်
 (ဒုတိယဦးစီးမှူး၊ ဘိလပ်) ၁၂/သယက(နိုင်)
 ၁၉၉၄၇ မှ တရားရုံးအထောက်အထားဒီကရီ
 ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ် ၄၂၅/၁၉၉၄ တို့
 တင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်
 မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်ငံလုံး
 အထောက်အထား(မှရင်း)အပြည့်အစုံ
 ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု
 မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်
 လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း
 အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာ

သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်းကျွန်းအိမ်ထောင်ရေး(ရန်ကုန်) ၎င်း-ကြိမ်မြောက် (၁၆)နှစ်သစ်အလင်းခါနီးပြုလုပ်ပါမည်။

သီတဂူဆရာတော်ကြီး၏ လမ်းညွှန်မှု၊ တပည့်ဖြစ်သူ ရွှေပြည်ဟိန်းဆရာတော် ဦးဆောင်မှု၊ မျက်စိအထူးကုပါမောက္ခ(ဦး) Dr. Mya Aung ကြီးကြပ်မှုနှင့် အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများက လုပ်အားအကူပြု၍ သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်းကျွန်းအိမ်ထောင်ရေး မတ်လ(၁၅)ရက်၊ (၄၅)ကြိမ်မြောက်အထိ မျက်စိဝေဒနာရှင် (၂၀၁၀)ဦးတို့အား စစ်ဆေးကုသခြင်းနှင့် (၅၀၀)ဦးအား ခွဲစိတ်ကုသအလင်းခါနီးပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း ကျွန်းအိမ်ထောင်ရေး၊ ရွှေပြည်ဟိန်းကျောင်း - ၁၆ ရပ်ကွက်၊ ပြည်သာယာ၊ ရန်ကင်း၊ (ကျိက္ကသံစုပါဝမ်း၊ တာမွေလေး၊ သံလမ်းအနီး) ဖုန်း- ၅၄၁၄၉၂၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉

ရွှေပြည်ဟိန်း ကျွန်းအိမ်ထောင်ရေး (၁၆)ကြိမ်မြောက် မျက်စိဝေဒနာရှင်အလင်းခါနီးပြုလုပ်ပါမည်။

မတ်လ (၁၅)ရက် (၄၅)ကြိမ်အထိ မျက်စိဝေဒနာရှင် ဦးဆောင်မှုဖြင့် အလင်းခါနီးပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဧပြီလ (၂၅) ရက်တွင် ၎င်း-ကြိမ်မြောက် မျက်စိဝေဒနာရှင် အလင်းခါနီးပြုလုပ်ပါမည်။ မျက်စိဝေဒနာရှင်(၁)ဦး အတွက် ခွဲစိတ်ခြင်း အလှူငွေကို ၄၀၀၀/- ကို အလင်းခါနီး အလှူငွေအဖြစ်လှူဒါန်းကာ ကိုယ်တိုင်လာကုသခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဘက်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်းခြင်းဖြစ်ပါသည်။ လှူဒါန်းနိုင်ပါက ကျောင်းသားအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အားလုံးသို့ ထည့်သွင်းခြင်းဖြစ်ပါသည်။

လှူဒါန်းရန်အတွက် - သီတဂူ ရွှေပြည်ဟိန်း ကျွန်းအိမ်ထောင်ရေး၊ ရွှေပြည်ဟိန်းကျောင်း၊ ပြည်သာယာ၊ ရန်ကင်း၊ (ကျိက္ကသံစုပါဝမ်း၊ တာမွေလေး၊ သံလမ်းအနီး) ဖုန်း- ၀၁-၅၄၁၄၉၂၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉

ရွှေတိုင်းကမ္ဘာ့ဘဏ် အခွင့်အလမ်းအသစ် (AccountNo.00730200701690301) ဘဏ်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်းခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ထက်သန်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

မတ် ညီအစ်ကိုများအတွက် မွေးနေ့ဆုတောင်း
သားကြီး - ဒေါက်တာကောင်းမြတ်ထွန်း(ခ)ဇနည်မောင် (သားဖွားမီးယပ်အထူးကုဆရာဝန်)
သားငယ်လေး - နန္ဒမောင် (B.A, B.M Dip Mac)(ဖက်တီးကော်ရည်ခေါက်ဆွဲနှင့် ရန်ကုန်မုန့်ဟင်းခါး)
သားပေါက်စန - စိုးမောင်မောင် (B.Sc Geology, ဘူမိ) (Aung Pyi Tan Co.,Ltd.)
ချစ်ဖေဖေ - ဦးဝင်းမောင် (ကျန်းမာရေးမှူး-ငြိမ်း)
ချစ်မေမေ-ဒေါ်စမ်းစမ်းမြ

၂၀၁၅ နှစ်သစ်ကူး မဟာသင်္ကြန်တွင်
သင်္ကြန်မဏ္ဍပ်တပ်ဆင်ဆောက်လုပ်လိုသူများအတွက်
ငါးထပ်သားပြား(4' x 7')များ ရောင်းရန်ရှိပါသည်။
၁ ချပ်- ၉၅၀၀ ကျပ်
ဆက်သွယ်ရန် - ဖုန်း - ၂၄၂၀၅၃၊ ၃၈၅၅၃၆၊ ၂၄၆၈၄၅၊ ၃၈၅၅၅၀၊ ၀၉-၂၅၀၆၅၀၀၄၉

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
၁။ Site Engineer ကျား (၃)ဦး B.E,B.Tech,A.G.T.I(Civil)
တာဝန်ကျသော Site တွင် နေထိုင်နိုင်ရမည်။
၂။ Accountant ကျား/မ (၂)ဦး B.Com,LCCI II,III
လုပ်ငန်း အတွေ့အကြုံ ရှိသူဖြစ်ရမည်။ Computer (Excel) ကျွမ်းကျင်ရမည်။
လုပ်ငန်းကျမ်းကျင်မှုပေါ် မူတည်၍ လစာအား ညှိနှိုင်းနိုင်ပါသည်။
ကိုယ်ရေးရာဝင်နှင့်အတူ လိုအပ်သည့်စာရွက်စာတမ်း အပြည့်အစုံဖြင့် အောက်ပါ လိပ်စာအတိုင်း ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
MIT Construction Co.,Ltd.
အမှတ်(၃၅၅)၊လေလမ်း၊ ၂၅- ၂၆ကြား၊မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း 02-65924,09-2034555,09-976033555

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် မောင်ခင်ဇော်ဦး ၁၀/ ခဆန(နိုင်)၀၉၀၃၇၃ ၏ Psn(မမှတ်မီ) ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၂၅၇၇၀၀၄၂၀

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်အောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်၊ နိုင်ရွှေဝါလမ်း (ဗဟိုလမ်း)၊ အိမ်အမှတ်(၄)ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၈၀)၊ လူနေရပ်ကွက် အမှတ်(၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၆၂)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၃၁ ဧကရှိ နှစ် ၆၀ ဂရုမြေကွက်ထဲ တွင် မူလမြေကွက်ကြီး၏ ခေါင်းဘက်(သို့မဟုတ်)အရှေ့ဘက်ခြမ်းရှိ ယခု "သင်းရဲအေး ကြယ်သီးနှင့် ဖန်စိစတိုးဆိုင်" အဆောက်အအုံနှင့်မြေမှာ မူလအမည်ပေါက် မိဘများဖြစ်ကြ သော ဦးခိုင်-ဒေါ်ပု(ယခု ဦးလှစိုး၊ ဒေါ်မေစိန်၊ ဦးမြသောင်း)တို့က သားဖြစ်သူ ဦးထွန်းရီ- ဒေါ်ခင်ညွန့်တို့အပေါ် တရားစွဲဆိုခဲ့ရာ ဗဟိုတရားရုံး တရားမ ၃ တိယအယူခံမှုအမှတ်(၁၄၅/ ၁၉၈၅)ဖြင့် (၁၈-၁၁-၁၉၈၆)ခုနှစ်က ဦးခိုင်-ဒေါ်ပု စွဲဆိုသောအမှုကို စရိတ်နှင့်တကွ ပယ်ပစ်ခဲ့သဖြင့် ဦးထွန်းရီ-ဒေါ်ခင်ညွန့်တို့က အနိုင်ရရှိခဲ့ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်ပေါ်ရှိ ဒေါ်ခင်ညွန့် ၁၂/ကမရ (နိုင်)၀၃၁၈၃၁၏ ဆိုင်နှင့်မြေကို ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းခြင်း၊ စရန်လက်ခံခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ တစ်နှုန်းနှုန်းဖြင့် လွှဲပြောင်းပေးကမ်းခြင်းတို့ကို မည်သူ့ကိုမှ တာဝန် ပေးခိုင်းထားခြင်း၊ ခွင့်ပြုထားခြင်းလုံးဝမရှိပါ။ ဒေါ်ခင်ညွန့်နှင့် သမီး မဖြူဖြူထွန်းတို့၏ အတိ အလင်းသဘောတူခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ဆောင်ရွက်ခြင်းများရှိခဲ့လျှင် ဥပဒေနှင့်အညီဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်းကို သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
ဦးကျော်လေးမောင်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၀၈၄)
ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၇၅၉၉

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
ယာဉ်အမှတ် 4G/8173 Toyota Vitz SCP 90 Hatch Back(4X2)R
ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးတင်အောင် ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၄၆၆၉၉၈ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက် လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထား များဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အတွင်းအောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ် တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်၊ သာယာအေးလမ်းမကြီး ယခင်အမှတ် ၉၂၊ ယခုတိုက်(၁)၊ အခန်းအမှတ် A1 မြေညီနေ ဒေါ်စန်းစန်းညွန့် ၁၂/မရက (နိုင်)၁၁၂၇၀၀၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးဝင်းကို ၁၄/ဟသတ(နိုင်)၂၀၀၃၆၅ အမှတ် ၁၁(၁၄၂/၈)၊ ဖားဂရုလမ်းမကြီး၊ စမ်းချောင်း မြို့နယ်နှင့် ကျွန်ုပ်၏အမည်ပေါက် ဒေါ်စန်းစန်းညွန့်တို့ ကန်ထရိုက်စနစ်ဖြင့် ဆောက်လုပ်သော အခန်းအားကြိုမြှင့်စနစ်ဖြင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုကြသည့်ကို လူကြီးမင်းအသိပင် ဖြစ်ပါသည်။ လူကြီးမင်းထံ ကျွန်ုပ်၏အမည်ပေါက် ၁၅-၅-၂၀၀၄ ရက်က ကျပ်သိန်း ၅၀ ကို ယူသွားခဲ့ပြီး ၂၀-၈-၂၀၀၄ ရက်က ငွေကျပ်သိန်း ၃၀ ကိုယူသွားခဲ့ပြီး စုစုပေါင်း ငွေကျပ် သိန်း ၈၀၀၀၀၀/-ယူသွားခဲ့ပြီး စာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီး ၁၅-၃-၂၀၁၅ ရက်ထိဆိုလျှင် ၁၀၀၀၀၀/- အခန်းလက်ရောက်ပေးအပ်နိုင်ခြင်းမရှိသလို ငွေသိန်း ၈၀ ကိုလည်း ပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်းမရှိ ကြောင်း လူကြီးမင်းအသိပင်ဖြစ်ပါသည်။
သို့ပါ၍ လူကြီးမင်းသည် ဒေါ်စန်းစန်းညွန့်ထံမှ ရယူထားသော ငွေသိန်း ၈၀ နှစ်နှစ်ကြေး ငွေသိန်း ၂၀ တို့ကို စုစုပေါင်း သိန်း ၁၀၀၀၀၀/-ကို ပြန်လည်ပေးအပ်စေရန် တောင်းဆိုလိုက်ပါ သည်။ လိုက်နာခြင်းမရှိပါက ဥပဒေကြောင်းအရ အရေးယူမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်စန်းစန်းညွန့်၏လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
သန်လျင်ဦးထွန်း
LL.B, C.B.L., Dip in Business Law,
Dip in Maritime Law, Dip in International Law, Dip in Applied Psychology, Wipo.DL.101(Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
တိုက် ၉/၁၊ အခန်းအမှတ် ၀၀၄၊ မြေညီထပ်၊ ၃၆ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၄၄၀၉၆၊ ၀၁-၅၂၂၉၅၅
ဒေါ်ငြိမ်းဖြည့်စုံ LL.B, LL.M
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၉၁၂၅)

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၃)လမ်း၊ တိုက်အမှတ် ၄၇၇၇၀၀၀၀ တွင်သော နှစ်ခန်းတွဲငါးထပ်တိုက်၏ ပထမထပ်(မြေရင်းခန်း)အကျယ်အဝန်း (၁၈၆၀x ၅၄၀)ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးမြင့်ထွန်း ၈/မမန (နိုင်)၀၀၄၁၇၄၀၀မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းပေးရန်အတွက် ရောင်းကြေး တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ကတိစာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးရေးထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ တိုက်ခန်းဥပစာ၏ လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန်ကွက်အရေးဆိုလိုပါက ကျွန်ုပ် ထံသို့ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများနှင့်တကွ ဤသတင်းစာကြေညာပါသည့် ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်း အဝယ် ပြီးမြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
ဦးမောင်မောင်ထွန်းB.A(LAW), LL.B ဒေါ်လှလှရွှေ LL.B
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၂၆၅၃) အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ် ၅၀၊ မလ္လာလမ်း၊ ကျောက်မြောင်းအရှေ့ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၂၀၅၂၊ ၀၉-၄၂၀၀၀၄၉၀

(၁၇-၃-၂၀၁၅)ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ
စာမျက်နှာ-၂၆ပါ မဖြူစာအောင်နှင့်ပတ်သက်သည့်ကြေညာနှင့်
စပ်လျဉ်း၍ အများသိစေရန် ရှင်းလင်းရပ်သိမ်းခြင်း
ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးအောင်နိုင် ၆/ကသန(နိုင်)၀၃၄၇၇၉ အမှတ်(၁၃)၊ ၈၇ လမ်း၊ ကန် (နောက်)ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်နေသူ၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ တရား လွှတ်တော်ရှေ့နေ ဦးလှရွှေနှင့်အထက်တန်းရှေ့နေ ဦးမောင်မောင်တို့မှ မဖြူစာအောင်နှင့်ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်သူနှင့်အများသိစေရန် ၁၇-၃-၂၀၁၅ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ ၂၆ တွင် ကြော်ငြာခဲ့ပါသည်။ မဖြူစာအောင်သည် ၁၉-၃-၂၀၁၅ ရက်တွင် အုပ်ထိန်းသူထံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ရောက်ရှိအောင် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးသူများကို ကျေးဇူး တင်ကြောင်းနှင့် ၁၇-၃-၂၀၁၅ရက်ပါ သက်ဆိုင်သူများနှင့် အများသိစေရန်ကြော်ငြာကို ရပ်သိမ်း ကြောင်း အများသိစေရန် ရှင်းလင်းကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
ဦးအောင်နိုင် ဦးလှရွှေ ဦးမောင်မောင်
၆/ကသန(နိုင်)၀၃၄၇၇၉ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
စဉ်-၃၀၉၆ စဉ်-၂၄၉၈၆
အမှတ် ၉/၁၊ မြေညီ(၃၆)လမ်းတို၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်

ဦးဝင်းကို ၁၄/ဟသတ(နိုင်)၂၀၀၃၆၅နှင့် ပတ်သက်၍
အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်၊ သာယာအေးလမ်းမကြီး ယခင်အမှတ် ၉၂၊ ယခုတိုက်(၁)၊ အခန်းအမှတ် A1 မြေညီနေ ဒေါ်စန်းစန်းညွန့် ၁၂/မရက (နိုင်)၁၁၂၇၀၀၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးဝင်းကို ၁၄/ဟသတ(နိုင်)၂၀၀၃၆၅ အမှတ် ၁၁(၁၄၂/၈)၊ ဖားဂရုလမ်းမကြီး၊ စမ်းချောင်း မြို့နယ်နှင့် ကျွန်ုပ်၏အမည်ပေါက် ဒေါ်စန်းစန်းညွန့်တို့ ကန်ထရိုက်စနစ်ဖြင့် ဆောက်လုပ်သော အခန်းအားကြိုမြှင့်စနစ်ဖြင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုကြသည့်ကို လူကြီးမင်းအသိပင် ဖြစ်ပါသည်။ လူကြီးမင်းထံ ကျွန်ုပ်၏အမည်ပေါက် ၁၅-၅-၂၀၀၄ ရက်က ကျပ်သိန်း ၅၀ ကို ယူသွားခဲ့ပြီး ၂၀-၈-၂၀၀၄ ရက်က ငွေကျပ်သိန်း ၃၀ ကိုယူသွားခဲ့ပြီး စုစုပေါင်း ငွေကျပ် သိန်း ၈၀၀၀၀၀/-ယူသွားခဲ့ပြီး စာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီး ၁၅-၃-၂၀၁၅ ရက်ထိဆိုလျှင် ၁၀၀၀၀၀/- အခန်းလက်ရောက်ပေးအပ်နိုင်ခြင်းမရှိသလို ငွေသိန်း ၈၀ ကိုလည်း ပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်းမရှိ ကြောင်း လူကြီးမင်းအသိပင်ဖြစ်ပါသည်။
သို့ပါ၍ လူကြီးမင်းသည် ဒေါ်စန်းစန်းညွန့်ထံမှ ရယူထားသော ငွေသိန်း ၈၀ နှစ်နှစ်ကြေး ငွေသိန်း ၂၀ တို့ကို စုစုပေါင်း သိန်း ၁၀၀၀၀၀/-ကို ပြန်လည်ပေးအပ်စေရန် တောင်းဆိုလိုက်ပါ သည်။ လိုက်နာခြင်းမရှိပါက ဥပဒေကြောင်းအရ အရေးယူမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်စန်းစန်းညွန့်၏လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
သန်လျင်ဦးထွန်း
LL.B, C.B.L., Dip in Business Law,
Dip in Maritime Law, Dip in International Law, Dip in Applied Psychology, Wipo.DL.101(Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
တိုက် ၉/၁၊ အခန်းအမှတ် ၀၀၄၊ မြေညီထပ်၊ ၃၆ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၄၄၀၉၆၊ ၀၁-၅၂၂၉၅၅
ဒေါ်ငြိမ်းဖြည့်စုံ LL.B, LL.M
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၉၁၂၅)

အများသိစေရန်ကြေညာချက်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တေလမ်း၊ အမှတ် ၆၅၂၊ မြေချပါမစ်အမည်ပေါက် ဗိုလ်ကြီးကျော်စိုးကြည်(ပေ၂၀xပေ၆၀) ဧရိယာအကျယ်ပမာဏရှိသည့် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို (၂၂-၉-၂၀၀၄)ရက်စွဲပါ မြေနှင့်အိမ် အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်ပြုလုပ်ပြီး ဒေါ်သင်းသင်း နိုင်ထံမှ ရောင်းချပေးအပ်ပေးချေ၍ ကျွန်ုပ်ဒေါ်သက်သက် ၁၄/၀၈မ(နိုင်)၁၃၀၂၂၄ သည် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သောမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်ဆက်သွယ်သည့် မြေချပါမစ်မူရင်း၊ ဆက်စပ် စာချုပ်များကို လက်ရောက်လွှဲပြောင်းရယူခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။
အဆိုပါမြေကွက်အား ကျွန်ုပ် ဒေါ်သက်သက်သက် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ငှားရမ်းအိမ်အလင်း ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ ဝင်ရောက်ကျူးကျော်နေထိုင်ခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ အခြား တစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်းများပြုလုပ်ရန် သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်သက်သက် ၁၄/၀၈မ(နိုင်)၁၃၀၂၂၄
ဖုန်း-၀၉-၄၀၀၄၇၆၁၇၁

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
လိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၈/FMI အိမ်ရာ၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၀၉၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၁၀ ဧက နှစ် ၆၀ မြေငှားစာချုပ်ဖြစ်ပြီး အမည်ပေါက်မှာ ဒေါ်အိမ်ရာတို့အဖွဲ့(ခ)ဒေါ်တင်တင်အေး ဖြစ်ပါ သည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်အိမ်အား အရောင်း အဝယ်စာချုပ် ၁၆၂၉/၂၀၁၅ တင်ပြ၍ ဦးရွှေလှ ၁၂/လမတ(နိုင်)၀၁၆၃၉၆ အမည် သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ကန်ကွက်လိုပါက အထောက်အထား (မူရင်း)အပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါ သည်။
မြေတိုင်းဌာနခွဲ၊ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၆)၊ ၇(သမိုင်း)၊ ရွှေပစ်တိုင်းထောင် အိမ်ရာ၊ မြေကွက်အမှတ်(၇)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧက နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ် အမည်ပေါက်မှာ ဦးလှထွန်းအောင်+၁ ဖြစ်ပါ သည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့် အဆောက်အအုံ အား စွန့်လွှတ်ခြင်းစာချုပ် (၂၀၀၈/၂၀၁၅) တင်ပြ၍ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဖြင့် ၁၂/ရကန(နိုင်) ၀၅၃၆၅၇ အမည်သို့ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန်ကွက်လိုပါက အထောက်အထားမူရင်းအပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြေတိုင်းဌာနခွဲ၊ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
သစ်ခင်းကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၂၄+၂၆)၊ သုမင်္ဂလာအိမ်ရာ-၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၁၇-၅)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၆၃ ဧက၊ နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ်ဖြစ်ပြီး အမည်ပေါက်မှာ ဦးကျော်ဝင်း ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်အိမ်အား အရောင်း အဝယ်စာချုပ်(၂၉၀/၂၀၁၅)တင်ပြ၍ ဦးထွန်း နု ၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၄၈၅၇၉ အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာ သဖြင့် ကန်ကွက်လိုပါက အထောက်အထား (မူရင်း)အပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာ ပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက် နိုင်ပါသည်။
မြေတိုင်းဌာနခွဲ၊ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၆၊ မြေကွက်အမှတ် ၄၃၇/က၊ မြေ ကွက်တည်နေရာအမှတ် ၄၃၇/က၊ အင်းဝ ၆ လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် (ဦးဆန်းတင်)အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရု မြေအား အမည်ပေါက် ခင်ဖုန်း၊ ဦးဆန်းတင် ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်လှလှလှ ၁၂/ဥကတ (နိုင်)၀၅၂၈၃၁က တစ်ဦးတည်းသောဇနီး တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် သေ စာရင်းတို့တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ နိုင်လုံသောအထောက်အထားဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်သူမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် ၂၉၊ မြေကွက်အမှတ် ၄၈၂၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၄၈၂၊ ဦးထွန်းမြင့် လမ်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဦးတင်ဖြိုး ISN-၀၇၁၄၁၄ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ဂရုမြေအား အမည်ပေါက် ဦးတင်ဖြိုး ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်တင်ဖြိုး ၁၂/သကတ (နိုင်)၁၁၆၁၅၁ က တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင်ဇနီးတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ သေစာရင်းတို့တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်းနှင့်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံ ကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်လုံသောအထောက် အထားဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်သူမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံး လုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါ သည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

